
Załącznik do protokołu nr BR.0002.13.2021 

Transkrypcja obrad sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 21 września 2021 r. 

 

Czas trwania zapisu: 3:03:54 

 

1 

00:00:00.000 --> 00:02:19.700 

Raz, raz. 

 

2 

00:02:19.700 --> 00:02:48.000 

Szanowni Państwo, otwieram XLIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej 

 

3 

00:02:48.000 --> 00:02:52.800 

w Sulechowie 8 kadencji. Witam na dzisiejszej sesji Zastępcę 

 

4 

00:02:52.800 --> 00:02:58.000 

Burmistrza Sulechowa, Pana Marcina Górznego. Zastępcę Burmistrza 

 

5 

00:02:58.000 --> 00:03:03.200 

i Sekretarza Gminy Sulechów Panią Magdalenę Klucznik. Witam 

 

6 

00:03:03.200 --> 00:03:06.900 

również Wiceprzewodniczącego Sejmiku Województwa  

Lubuskiego, Pana Mirosława 

 



7 

00:03:06.900 --> 00:03:13.000 

Marcinkiewicza. Witam również Skarbnika Gminy Sulechów Pana 

 

8 

00:03:13.000 --> 00:03:17.600 

Marcina Fafułę. Witam Komendanta Komisariatu Policji w 

 

9 

00:03:17.600 --> 00:03:23.000 

Sulechowie, Pana Komisarza Wojciecha Trębskiego. Witam również 

 

10 

00:03:23.000 --> 00:03:25.900 

Sołtysów Sołectw Gminy Sulechów, Kierowników Wydziałów Urzędu 

 

11 

00:03:25.900 --> 00:03:28.400 

Miejskiego, obsługę prawną i kierowników jednostek organizacyjnych. 

 

12 

00:03:28.400 --> 00:03:32.600 

Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów oraz wszystkich Państwa 

 

13 

00:03:32.600 --> 00:03:36.100 

obecnych na dzisiejszej sesji. Witam również Panią Stanisławę 

 

14 

00:03:36.100 --> 00:03:39.800 

Niemirę, która w dniu dzisiejszym otrzyma z rąk  



Wiceprzewodniczącego Sejmiku 

 

15 

00:03:39.800 --> 00:03:43.200 

Województwa Lubuskiego odznakę honorową za zasługi dla 

 

16 

00:03:43.200 --> 00:03:48.600 

Województwa Lubuskiego. Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie 

 

17 

00:03:48.600 --> 00:03:51.900 

listy obecności, że na ustawowy stan wynoszący 21 Radnych 

 

18 

00:03:51.900 --> 00:03:56.600 

Rady Miejskiej na dzisiejszej sesji obecnych jest i 

 

19 

00:03:56.600 --> 00:04:03.900 

bardzo proszę Pastwa o naciśnięcie kworum. Panie Bartku, ilu 

 

20 

00:04:03.900 --> 00:04:05.900 

Radnych jest obecnych na dzisiejszej sesji, bo mi się 

 

21 

00:04:05.900 --> 00:04:20.200 

tu nie wyświetla? Bardzo proszę Państwa o potwierdzenie kworum. 

 

22 



00:04:20.200 --> 00:04:23.300 

16, tak? 

 

23 

00:04:23.300 --> 00:04:32.400 

I to się zgadza, czy? 17, tak? 

 

24 

00:04:32.400 --> 00:04:37.900 

Kto nie kliknął? A, dobra. 

 

25 

00:04:37.900 --> 00:04:40.800 

To Panie Bartku, proszę za Przemka kliknąć Pokłada Radnego. 

 

26 

00:04:40.800 --> 00:04:44.800 

Będzie 17, tak? Stwierdzam na podstawie listy obecności, że 

 

27 

00:04:44.800 --> 00:04:49.200 

na ustawowy wynoszący 21 Radnych na dzisiejszej sesji obecnych 

 

28 

00:04:49.200 --> 00:04:53.000 

jest 17 Radnych. W związku z tym stwierdzam, że obrady XLIII 

 

29 

00:04:53.000 --> 00:04:56.300 

sesji 8 kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

 



30 

00:04:56.300 --> 00:05:01.400 

podejmowania uchwał. Szanowni Państwo, zanim przejdziemy do 

 

31 

00:05:01.400 --> 00:05:04.800 

realizacji porządku obrad i przyjmowania ewentualnych zmian 

 

32 

00:05:04.800 --> 00:05:08.600 

w tym porządku, chciałbym Państwu zaproponować żebyśmy rozpoczęli 

 

33 

00:05:08.600 --> 00:05:13.500 

od uroczystego wręczenia honorowej odznaki i Pani Stanisławie 

 

34 

00:05:13.500 --> 00:05:16.700 

Niemirze. Jeżeli Państwo nie macie nic przeciwko temu to 

 

35 

00:05:16.700 --> 00:05:19.800 

myślę, że od tego miejsca zaczniemy, tak. 

 

36 

00:05:19.800 --> 00:05:23.600 

Szanowni Państwo, z ogromną radością pragnę poinformować. 

 

37 

00:05:23.600 --> 00:05:29.600 

Teraz odczytam laudację, którą otrzymałem z Sejmiku Województwa 



 

38 

00:05:29.600 --> 00:05:32.300 

Lubuskiego. Szanowni Państwo, z ogromną radością  

pragnę poinformować, że na 

 

39 

00:05:32.300 --> 00:05:36.900 

wniosek Radnego Województwa Lubuskiego, Edwarda Jana Fedko 

 

40 

00:05:36.900 --> 00:05:41.300 

w uznaniu zasług dla rozwoju Regionu Lubuskiego, Sejmik Województwa 

 

41 

00:05:41.300 --> 00:05:45.000 

Lubuskiego nadal Stanisławie Wiktorii Niemirze odznakę honorową 

 

42 

00:05:45.000 --> 00:05:49.500 

za zasługi dla Województwa Lubuskiego. Szanowni Państwo, Stanisława 

 

43 

00:05:49.500 --> 00:05:54.200 

Wiktoria Niemira od 1965 roku pracowała w szkołach podstawowych 

 

44 

00:05:54.200 --> 00:05:59.000 

w Wielisławicach, w Brzezie, w Kijach na stanowisku dyrektora 

 

45 



00:05:59.000 --> 00:06:03.100 

szkoły przez 4 lata i w Sulechowie na stanowisku wicedyrektora przez 

 

46 

00:06:03.100 --> 00:06:09.400 

18 lat. Od 1967 roku Instruktor w Związku Harcerstwa Polskiego. 

 

47 

00:06:09.400 --> 00:06:13.400 

Prowadziła drużynę harcerską. Pracowała społecznie we 

 

48 

00:06:13.400 --> 00:06:17.100 

władzach komendy hufca w Sulechowie. Organizatorka akcji 

 

49 

00:06:17.100 --> 00:06:20.500 

charytatywnych dla dzieci i młodzieży z rodzin wielodzietnych oraz 

 

50 

00:06:20.500 --> 00:06:24.000 

krajowych i zagranicznych obozów harcerskich. Jako członek 

 

51 

00:06:24.000 --> 00:06:27.000 

zespołu nauczycielskiego w Piłce Siatkowej zdobyła Mistrzostwo 

 

52 

00:06:27.000 --> 00:06:32.100 

Polski. Współorganizatorka cyklicznego memoriału piłki siatkowej 

 



53 

00:06:32.100 --> 00:06:34.900 

imienia Leszka Wysockiego odbywającego się w Sulechowie i 

 

54 

00:06:34.900 --> 00:06:39.300 

skupiającego drużyny nauczycieli z całej Polski. Radna Miejska 

 

55 

00:06:39.300 --> 00:06:45.200 

w Sulechowie 2002-2014. Autorka wielu inicjatyw społecznych skierowanych 

 

56 

00:06:45.200 --> 00:06:48.300 

do osób starszych, osób z wykluczenia społecznego oraz 

 

57 

00:06:48.300 --> 00:06:53.300 

dzieci i młodzieży wybitnie uzdolnionych. Odznaczona między 

 

58 

00:06:53.300 --> 00:06:57.100 

innymi: medalem Komisji Edukacji Narodowej, złotym krzyżem 

 

59 

00:06:57.100 --> 00:07:04.000 

za zasługi dla ZHP, złotą odznaką ZNP, LZS i ZMW oraz złotym krzyżem 

 

60 

00:07:04.000 --> 00:07:08.100 

zasługi. Pani Stanisława Wiktoria Niemira. 



 

61 

00:07:08.100 --> 00:07:11.400 

Bardzo proszę o wystąpienie. Gratuluję serdecznie i 

 

62 

00:07:11.400 --> 00:07:15.700 

bardzo proszę Pana Mirosława Marcinkiewicza, Wiceprzewodniczącego Sejmiku 

 

63 

00:07:15.700 --> 00:07:21.500 

Lubuskiego o wręczenie w imieniu Samorządu Województwa Lubuskiego 

 

64 

00:07:21.500 --> 00:07:25.200 

odznaczenia, a Państwa proszę o brawa dla zasłużonej dla 

 

65 

00:07:25.200 --> 00:07:42.800 

Województwa Lubuskiego. [niesłyszalne] w naszym gronie 

 

66 

00:07:42.800 --> 00:07:47.800 

jest osoba, którą z wielką, naprawdę wielką satysfakcją odznaczam 

 

67 

00:07:47.800 --> 00:08:25.000 

odznaką honorową [niesłyszalne] Lubuskiego. Szanowni  

Państwo, nie będę zabierała [niezrozumiałe]. 

 

68 



00:08:25.000 --> 00:08:33.400 

Chciałam podziękować wszystkim tym, którzy przyczynili się do tego, że 

 

69 

00:08:33.400 --> 00:08:37.000 

otrzymałam dzisiaj to wyróżnienie. Dziękuję przede wszystkim Panu Fedko. 

 

70 

00:08:37.000 --> 00:08:45.700 

Dziękuję Radnym z Sejmiku Województwa Lubuskiego, że docenili 

 

71 

00:08:45.700 --> 00:08:48.900 

moją pracę. 

 

72 

00:08:48.900 --> 00:08:54.800 

Dziękuję moim córką, które znosiły przez cały czas nieobecność jak 

 

73 

00:08:54.800 --> 00:08:58.500 

były małe mamy, bo mama była ciągle poza domem. [niezrozumiałe]. 

 

74 

00:08:58.500 --> 00:09:08.600 

Dziękuję i Państwu, bo tutaj niektóry zamysł, wspólnych prac społecznych w 

 

75 

00:09:08.600 --> 00:09:12.600 

Radzie i myślę, że to też przyczyniło się do tego, że 

 



76 

00:09:12.600 --> 00:09:19.200 

to odznaczenie [niezrozumiałe] otrzymałam. Dziękuję Panu Przewodniczącemu, 

 

77 

00:09:19.200 --> 00:09:28.400 

że w Radę umożliwił dzisiaj odebranie tego, tej odznaki. 

 

78 

00:09:28.400 --> 00:09:34.500 

A Państwo życzę owocnych obrad, a wszystkie uchwały, które 

 

79 

00:09:34.500 --> 00:10:09.100 

dzisiaj będziecie podejmowali, niech służą społeczności naszej  

gminy. Dziękuję bardzo. [niesłyszalne]. 

 

80 

00:10:09.100 --> 00:10:15.000 

Dziękuję bardzo. [niesłyszalne] Miło mi. Dziękuję bardzo. 

 

81 

00:10:15.000 --> 00:10:19.700 

[niesłyszalne]. 

 

82 

00:10:19.700 --> 00:10:39.400 

Dziękuje bardzo. Będziemy dalej działać. 

 

83 

00:10:39.400 --> 00:11:47.800 



Szanowni Państwo, wracamy do porządku obrad. 

 

84 

00:11:47.800 --> 00:11:51.100 

Porządek obrad wszyscy Radni otrzymali, a więc nie będę 

 

85 

00:11:51.100 --> 00:11:54.500 

odczytywać porządku obrad. Czy do proponowanego porządku obrad 

 

86 

00:11:54.500 --> 00:11:58.500 

sesji ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz zgłasza jakieś 

 

87 

00:11:58.500 --> 00:12:03.300 

propozycje? Była pisemnie 1 zgłoszona propozycja o wykreślenie 

 

88 

00:12:03.300 --> 00:12:07.200 

uchwały, Panie Burmistrzu, proszę potwierdzić. 

 

89 

00:12:07.200 --> 00:12:11.500 

To był druk numer ile? 443. 

 

90 

00:12:11.500 --> 00:12:17.600 

Czyli była propozycja zgłoszona pisemnie o wykreślenie druku nr 443. 

 

91 



00:12:17.600 --> 00:12:21.900 

Czy ktoś jeszcze z Państwa chce zgłosić jakąś zmianę porządku 

 

92 

00:12:21.900 --> 00:12:26.900 

obrad? Dyskusji? Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

93 

00:12:26.900 --> 00:12:32.400 

Dziękuję Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowna Rado, 

 

94 

00:12:32.400 --> 00:12:37.200 

Szanowni Goście, w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji chciałbym 

 

95 

00:12:37.200 --> 00:12:42.500 

przedłożyć Wysokiej Radzie projekt uchwały. Komisja spotkała 

 

96 

00:12:42.500 --> 00:12:46.600 

się w sprawie rozpatrzenia petycji, która ostatecznie okazała 

 

97 

00:12:46.600 --> 00:12:49.700 

się wnioskiem. Zatem Panie Przewodniczący bardzo bym prosił 

 

98 

00:12:49.700 --> 00:12:52.900 

uwzględnić w porządku obrad i nadać w kolejności numer. 

 



99 

00:12:52.900 --> 00:13:00.300 

Nie wiem jaki to będzie numer. My ten projekt otrzymaliśmy gdzieś? 

 

100 

00:13:00.300 --> 00:13:03.500 

Panie Piotrze? Na maila mamy tak? Żeby nazwę. Raczej na 

 

101 

00:13:03.500 --> 00:13:10.800 

100% na maila Panie Przewodniczący. Już, sekundkę. To 

 

102 

00:13:10.800 --> 00:13:16.100 

jest druk, Panie Bartku nr 457, tak? Czyli dodanie do 

 

103 

00:13:16.100 --> 00:13:19.200 

porządku obrad druku nr 457. 

 

104 

00:13:19.200 --> 00:13:26.200 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia pisma mieszkańców Sołectwa Górzykowo 

 

105 

00:13:26.200 --> 00:13:29.900 

dotyczącego rozbudowy sieci kanalizacyjnej w Górzykowie, w 

 

106 

00:13:29.900 --> 00:13:32.900 

okolicach drogi gminnej oznaczonej numerami działek 204 



 

107 

00:13:32.900 --> 00:13:36.800 

i 209. Panie Radny zgadza się? Tak. 

 

108 

00:13:36.800 --> 00:13:40.100 

Zgadza się, tak. Czyli mamy 2 zmiany w porządku obrad, zatem 

 

109 

00:13:40.100 --> 00:13:42.300 

przejdźmy. Czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych chce zgłosić? 

 

110 

00:13:42.300 --> 00:13:48.100 

Bardzo proszę, Pan Radny Przemysław Mikołajczyk. Szanowni Państwo, 

 

111 

00:13:48.100 --> 00:13:51.300 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Koledzy, Koleżanki Radni, 

 

112 

00:13:51.300 --> 00:13:55.300 

Szanowni Zebrani, ja mam takie pytanie do tego wniosku, bo 

 

113 

00:13:55.300 --> 00:14:01.200 

rozumiem, że jego finalnym zamierzeniem jest żeby SuPeKom 

 

114 

00:14:01.200 --> 00:14:05.800 



ujął to w planie wieloletnim. Nie tak dawno Kolega Radny 

 

115 

00:14:05.800 --> 00:14:09.700 

Jan Rerus zgłaszał podobne wnioski, powiedziano, że Radni, 

 

116 

00:14:09.700 --> 00:14:15.300 

Rada nie ma takiej kompetencji, że to jakby inicjatywa przedsiębiorstwa. 

 

117 

00:14:15.300 --> 00:14:19.000 

I teraz jak ta skuteczność prawna tu będzie wyglądała? 

 

118 

00:14:19.000 --> 00:14:23.100 

Od razu mówię, że nie jestem przeciwnikiem rozbudowy tylko 

 

119 

00:14:23.100 --> 00:14:26.400 

sprawy formalne. Dziękuję. Dziękuję. Czy Pan Radny? 

 

120 

00:14:26.400 --> 00:14:30.800 

Zgłasza się, bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Jeśli 

 

121 

00:14:30.800 --> 00:14:35.100 

Pan Radny Przemysław będzie na tyle cierpliwy to myślę, że 

 

122 



00:14:35.100 --> 00:14:38.200 

w porządku obrad z pewnością wyjaśnię w punkcie, nie teraz, 

 

123 

00:14:38.200 --> 00:14:41.900 

bo teraz mam punkt porządek obrad. Z pewnością wyjaśnię na 

 

124 

00:14:41.900 --> 00:14:47.000 

czym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zakończyła rozpatrywanie tego 

 

125 

00:14:47.000 --> 00:14:53.300 

pisma. Dziękuję. Nie widzę więcej zgłoszeń zatem przejdźmy do 

 

126 

00:14:53.300 --> 00:14:57.100 

głosowania porządku obrad. Na początek wykreślenie druku 

 

127 

00:14:57.100 --> 00:15:01.900 

nr 443 z porządku obrad, to jest uchwały o zmianie uchwały 

 

128 

00:15:01.900 --> 00:15:04.800 

w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez  

właścicieli nieruchomości 

 

129 

00:15:04.800 --> 00:15:08.500 

za usługi w zakresie zbierania odpadów komunalnych. 



 

130 

00:15:08.500 --> 00:15:12.400 

Bardzo proszę Państwa Radnych o głosowanie. 

 

131 

00:15:12.400 --> 00:15:16.400 

Wykreślenie druku nr 443. 

 

132 

00:15:16.400 --> 00:15:29.200 

Pan Radny Zbigniew Trąba jest nieobecny, tak? 

 

133 

00:15:29.200 --> 00:15:33.800 

Panie Bartku jak Pan Radny wyszedł zamknijmy głosowanie. 

 

134 

00:15:33.800 --> 00:15:44.000 

Dobrze. 

 

135 

00:15:44.000 --> 00:15:47.700 

Panie. Niestety nie mogę dostać się do. Dobrze zaraz to 

 

136 

00:15:47.700 --> 00:15:51.400 

zmienimy. Za 16 Radnych stwierdzam, że zmiana porządku obrad 

 

137 

00:15:51.400 --> 00:15:55.200 



została przyjęta. Bardzo proszę Państwa Radnych o  

zaktualizowanie kworum. 

 

138 

00:15:55.200 --> 00:16:07.000 

Mamy 17 Radnych obecnych na sesji. 

 

139 

00:16:07.000 --> 00:16:10.800 

Tym razem doszła 1 osoba. Nie ma na razie Radnego Zbigniewa 

 

140 

00:16:10.800 --> 00:16:15.500 

Trąby. Zatem przejdźmy do głosowania kolejnej zmiany w 

 

141 

00:16:15.500 --> 00:16:22.800 

porządku obrad. Dodanie druku nr 457, to jest uchwały w 

 

142 

00:16:22.800 --> 00:16:26.900 

sprawie rozpatrzenia pisma mieszkańców Sołectwa Górzykowo dotyczącego 

 

143 

00:16:26.900 --> 00:16:29.700 

rozbudowy sieci kanalizacyjnej w Górzykowie, w okolicach drogi 

 

144 

00:16:29.700 --> 00:16:34.200 

gminnej oznaczonej numerami działek 204 i 209. 

 



145 

00:16:34.200 --> 00:16:38.700 

I jak rozumiem dodanie to ma miejsce w punkcie 7 na końcu rozpatrywanych 

 

146 

00:16:38.700 --> 00:16:41.800 

uchwał jako ostatnia uchwała. 

 

147 

00:16:41.800 --> 00:16:47.900 

Bardzo proszę Państwa Radnych oddanie głosu na swoich urządzeniach 

 

148 

00:16:47.900 --> 00:16:51.400 

elektronicznych, a Pana Bartka żeby nam to umożliwił. 

 

149 

00:16:51.400 --> 00:17:02.300 

Bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

150 

00:17:02.300 --> 00:17:10.500 

Za 17 Radnych, stwierdzam, że uchwała została, zmiana porządku 

 

151 

00:17:10.500 --> 00:17:16.100 

obrad została przyjęta. Szanowni Państwo, nie było więcej 

 

152 

00:17:16.100 --> 00:17:20.200 

zmian w porządku obrad zatem przechodzimy do realizacji tego 



 

153 

00:17:20.200 --> 00:17:26.000 

porządku. Na początek punkt 3, informacja Przewodniczącego Rady 

 

154 

00:17:26.000 --> 00:17:30.100 

Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Informacje 

 

155 

00:17:30.100 --> 00:17:33.700 

tą Państwo Radni otrzymaliście drogą mailową. Jako, że 

 

156 

00:17:33.700 --> 00:17:38.900 

to jest informacja od czerwca do teraz, dosyć długa ta 

 

157 

00:17:38.900 --> 00:17:42.200 

informacja była. Ja nie będę oczywiście jej odczytywał. 

 

158 

00:17:42.200 --> 00:17:46.400 

Natomiast jeżeli Państwo macie jakieś pytania do tego sprawozdania, 

 

159 

00:17:46.400 --> 00:17:50.500 

bardzo proszę o ewentualnie zgłoszenie się. Czy ktoś z 

 

160 

00:17:50.500 --> 00:17:55.500 



Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie 

 

161 

00:17:55.500 --> 00:17:58.400 

widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 4 

 

162 

00:17:58.400 --> 00:18:00.600 

informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej z 

 

163 

00:18:00.600 --> 00:18:04.600 

prac komisji w okresie międzysesyjnym. W okresie międzysesyjnym mieliśmy 

 

164 

00:18:04.600 --> 00:18:10.100 

1 zbiorcze posiedzenie i to zbiorcze posiedzenie prowadził Pan 

 

165 

00:18:10.100 --> 00:18:12.500 

Radny Miłosz Brodzikowski więc myślę, że zaczniemy od 

 

166 

00:18:12.500 --> 00:18:15.400 

tej komisji. Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji Zdrowia, 

 

167 

00:18:15.400 --> 00:18:19.500 

Oświaty i Kultury, Pana Miłosza Brodzikowskiego o przedstawienie sprawozdania 

 

168 



00:18:19.500 --> 00:18:23.000 

z prac komisji. Dziękuję bardzo. 

 

169 

00:18:23.000 --> 00:18:28.000 

Panie Przewodniczący, Państwo Burmistrzowie, Wysoka Rado, 

 

170 

00:18:28.000 --> 00:18:31.800 

Szanowni Goście. Tak jak Pan Przewodniczący wspomniał miałem 

 

171 

00:18:31.800 --> 00:18:34.800 

przyjemność prowadzić posiedzenie wspólne komisji stałych, 

 

172 

00:18:34.800 --> 00:18:39.800 

przepraszam, było to 14 września tego roku czyli nie tak 

 

173 

00:18:39.800 --> 00:18:47.900 

dawno. Natomiast przeczytam wyniki głosowania w komisji mojej, 

 

174 

00:18:47.900 --> 00:18:50.500 

za które, której jestem przewodniczącym czyli Komisji Zdrowia, 

 

175 

00:18:50.500 --> 00:18:55.500 

Oświaty i Kultury. Wszystkie wyniki są co prawda w dostępne 

 



176 

00:18:55.500 --> 00:18:59.500 

na BIP-ie, tam można się szczegółowo zapoznać z zakresem głosowań. 

 

177 

00:18:59.500 --> 00:19:02.200 

Natomiast ja tutaj się skupię głównie na drukach i na 

 

178 

00:19:02.200 --> 00:19:11.100 

wyniku głosowania. Zatem druk nr 440 5 głosów za, 0 sprzeciwu,0 

 

179 

00:19:11.100 --> 00:19:15.500 

wstrzymujących. Druk nr 441 tutaj jednogłośnie również. 

 

180 

00:19:15.500 --> 00:19:20.400 

Druk 442 również jednogłośnie, żadnych głosów ani sprzeciwów, 

 

181 

00:19:20.400 --> 00:19:26.100 

ani wstrzymujących. Również druk nr 444 tylko 4 głosy za, 

 

182 

00:19:26.100 --> 00:19:30.500 

0 sprzewciwu,0 wstrzymujących. 445 również. 

 

183 

00:19:30.500 --> 00:19:36.800 

446 ten sam wynik głosowania. 447 również tylko 4 głosy 



 

184 

00:19:36.800 --> 00:19:44.900 

za. 448, 9, 450, 451, 452 tutaj była jednomyślność. 

 

185 

00:19:44.900 --> 00:19:51.400 

Natomiast w drukach nr 453 były 3 głosy za, 0 sprzeciwu, 1 

 

186 

00:19:51.400 --> 00:19:57.400 

wstrzymujący. Taki sam wynik był w druku 454 - 3 głosy za, 

 

187 

00:19:57.400 --> 00:20:02.400 

0 sprzeciwu,1 wstrzymujących. 455 również 3 głosy za, 

 

188 

00:20:02.400 --> 00:20:10.800 

1 wstrzymujący. 456 jak wyżej 3 głosy za 0 sprzeciwu,1 wstrzymujący. 

 

189 

00:20:10.800 --> 00:20:15.000 

To są wyniki odnośnie ostatniego naszego spotkania. Natomiast 

 

190 

00:20:15.000 --> 00:20:18.700 

komisja w okresie międzysesyjnym spotykała się kilkukrotnie. 

 

191 

00:20:18.700 --> 00:20:24.900 



Wymienię te najważniejsze spotkania. Przepraszam bardzo. 

 

192 

00:20:24.900 --> 00:20:40.100 

25 sierpnia komisja spotkała się na komisji wyjazdowej, której 

 

193 

00:20:40.100 --> 00:20:45.300 

celem były objazd i przedszkolach z terenu miasta. 

 

194 

00:20:45.300 --> 00:20:52.800 

Byli obecni Radni komisji, był obecny Pan Przewodniczący, Pan 

 

195 

00:20:52.800 --> 00:20:58.500 

Murkowski i była obecna Pani Burmistrz z nami. 

 

196 

00:20:58.500 --> 00:21:08.200 

Wizytacja skończyła się jak, wyniki przedstawimy w najbliższym 

 

197 

00:21:08.200 --> 00:21:11.200 

czasie jeżeli chodzi o problemy. Natomiast ogólna wizytacja 

 

198 

00:21:11.200 --> 00:21:14.300 

była jak najbardziej pozytywna, dyrektorzy bardzo dobrze 

 

199 



00:21:14.300 --> 00:21:18.800 

przygotowali szkoły w ramach swoich kompetencji i możliwości. 

 

200 

00:21:18.800 --> 00:21:23.600 

Nie mieliśmy tutaj uwag. Zarówno placówki pod względem dydaktycznym 

 

201 

00:21:23.600 --> 00:21:27.700 

jak i bezpieczeństwo w związku z obecną pandemią jak najbardziej 

 

202 

00:21:27.700 --> 00:21:33.400 

pozytywnie oceniliśmy. Podobny wyjazd odbył się, no z przyczyn 

 

203 

00:21:33.400 --> 00:21:36.700 

technicznych troszkę nam się opóźnił natomiast 10 września 

 

204 

00:21:36.700 --> 00:21:40.200 

objazd po placówkach nad terenu sołectw. 

 

205 

00:21:40.200 --> 00:21:44.800 

Tutaj wyniki w najbliższym czasie przedstawimy i problemy, i 

 

206 

00:21:44.800 --> 00:21:48.000 

wnioski jakie mieli dyrektorzy do komisji. 

 



207 

00:21:48.000 --> 00:21:53.400 

Natomiast również jak najbardziej pozytywnie komisja oceniła 

 

208 

00:21:53.400 --> 00:21:58.700 

jakość przygotowań tak, starania dyrektorów i to jak dobrze 

 

209 

00:21:58.700 --> 00:22:04.600 

przygotowali placówki do aktualnie trwającego roku szkolnego. 

 

210 

00:22:04.600 --> 00:22:09.300 

Było jeszcze jedno spotkanie z dnia 2 września, jego celem, 

 

211 

00:22:09.300 --> 00:22:19.000 

celem tego spotkania było zaopiniowanie, rozpatrzenie zasad 

 

212 

00:22:19.000 --> 00:22:22.600 

wynajmu pomieszczeń w jednostkach oświatowych prowadzonych przez 

 

213 

00:22:22.600 --> 00:22:26.800 

gminę Sulechów. I tutaj również przedstawimy w najbliższym czasie 

 

214 

00:22:26.800 --> 00:22:32.600 

Państwu wyniki tego posiedzenia. I również rozpatrywaliśmy wniosek 



 

215 

00:22:32.600 --> 00:22:41.000 

Towarzystwa Miłośników Zielonej Góry Winnica w sprawie nadania 

 

216 

00:22:41.000 --> 00:22:45.300 

godności honorowego obywatela gminy. Tutaj komisja przedstawiła 

 

217 

00:22:45.300 --> 00:22:48.300 

swoje stanowisko także jeszcze tutaj daliśmy sobie czas 

 

218 

00:22:48.300 --> 00:22:53.900 

do namysłu i aktualnie nie przedstawiliśmy pozytywnego stanowiska. 

 

219 

00:22:53.900 --> 00:22:58.400 

Natomiast trzymaliśmy się jeszcze do rozpatrzenia i 

 

220 

00:22:58.400 --> 00:23:01.500 

to był właściwie, to było te najważniejsze punkty. Ja 

 

221 

00:23:01.500 --> 00:23:04.900 

dziękuję bardzo za uwagę. 

 

222 

00:23:04.900 --> 00:23:07.800 



Dziękuję. Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji  

Przestrzegania Prawa 

 

223 

00:23:07.800 --> 00:23:11.900 

i Ochrony Środowiska, Pana Przemysława Pokłada o  

przedstawienie sprawozdania 

 

224 

00:23:11.900 --> 00:23:18.200 

z prac komisji. Witam Państwa, Panie Przewodniczący, Panie 

 

225 

00:23:18.200 --> 00:23:22.200 

i Panowie Radni, Państwo Burmistrzowie, Szanowni Państwo. 

 

226 

00:23:22.200 --> 00:23:27.500 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska odbywała 

 

227 

00:23:27.500 --> 00:23:32.000 

posiedzenia w okresie międzysesyjnym kilkukrotnie. Jedno 

 

228 

00:23:32.000 --> 00:23:34.900 

z posiedzeń, znaczy były 2 posiedzenia odbyły się wspólnie 

 

229 

00:23:34.900 --> 00:23:40.100 

z Komisją do spraw Wsi, to było w okresie letnim z tego 



 

230 

00:23:40.100 --> 00:23:43.400 

to jeszcze protokół będzie, bo to są obszerne tutaj sprawy 

 

231 

00:23:43.400 --> 00:23:49.300 

także zostanie jeszcze przedstawiony. Komisja także obradowała 

 

232 

00:23:49.300 --> 00:23:53.000 

9 września bieżącego roku. 

 

233 

00:23:53.000 --> 00:23:56.900 

W posiedzeniu tym brali udział Radni, Członkowie komisji według 

 

234 

00:23:56.900 --> 00:24:00.600 

listy obecności oraz Zastępca Pana Burmistrza Sulechowa wraz 

 

235 

00:24:00.600 --> 00:24:04.600 

z Pracownikami Wydziału Inwestycji i Zarządzania Drogami. 

 

236 

00:24:04.600 --> 00:24:09.700 

Celem tutaj tego posiedzenia było zaopiniowanie wniosków skierowanych 

 

237 

00:24:09.700 --> 00:24:13.400 



do komisji przez mieszkańców i nie tylko, ocena stanu bezpieczeństwa 

 

238 

00:24:13.400 --> 00:24:15.900 

na drogach gminnych, powiatowych i wojewódzkich na terenie 

 

239 

00:24:15.900 --> 00:24:19.700 

miasta Sulechów. A także omówienie problemów z zakresu przestrzegania 

 

240 

00:24:19.700 --> 00:24:23.400 

prawa porządku publicznego i ochrony środowiska oraz kontrola 

 

241 

00:24:23.400 --> 00:24:28.100 

czystości na obszarze miasta Sulechów. Wyniki tego posiedzenia 

 

242 

00:24:28.100 --> 00:24:31.100 

są następujące. Ja może je odczytam, to jest kilka takich 

 

243 

00:24:31.100 --> 00:24:35.300 

ważnych spraw. Komisja zapoznała się z wnioskiem mieszkańców ulicy 

 

244 

00:24:35.300 --> 00:24:40.300 

Przyłącznej, Żeromskiego. W pismach tych mieszkańcy proszą 

 

245 



00:24:40.300 --> 00:24:44.100 

o rozpoczęcie działań porządkowych na ulicy Przyłącznej. Mieszkańcy 

 

246 

00:24:44.100 --> 00:24:46.900 

przede wszystkim zwracają się z prośbą o podjęcie uchwały 

 

247 

00:24:46.900 --> 00:24:51.500 

o zakresie o zakazie sprzedaży napojów alkoholowych w godzinach 

 

248 

00:24:51.500 --> 00:24:58.200 

nocnych między 22:00 a 6:00 rano na stacji paliw Orlen lub 

 

249 

00:24:58.200 --> 00:25:02.500 

na terenie całej gminy. Komisja widzi problem nadużywania alkoholu 

 

250 

00:25:02.500 --> 00:25:05.600 

w gminie dlatego postanowiła zaprosić wnioskodawców na 

 

251 

00:25:05.600 --> 00:25:10.800 

posiedzenie wspólne komisji, które odbyło się w dniu 14 

 

252 

00:25:10.800 --> 00:25:15.700 

września bieżącego roku. I tam też wpadł właśnie wniosek, że po 

 



253 

00:25:15.700 --> 00:25:19.100 

przez aklamację aby podjąć takie działania aby taką uchwałę 

 

254 

00:25:19.100 --> 00:25:25.100 

Rada podjęła. Komisja rozpatrzyła także wniosek mieszkańców ulicy 

 

255 

00:25:25.100 --> 00:25:29.600 

Kolejowej w Sulechowie z dnia 6 stycznia i komisja ten 

 

256 

00:25:29.600 --> 00:25:34.600 

wniosek zaopiniowała negatywnie. Komisja także rozpatrzyła wniosek 

 

257 

00:25:34.600 --> 00:25:38.700 

mieszkańców ulicy Nowej w Sulechowie z dnia 2 sierpnia. 

 

258 

00:25:38.700 --> 00:25:44.100 

I w celu poprawy ruchu drogowego na wyżej wspomnianej ulicy, 

 

259 

00:25:44.100 --> 00:25:46.500 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska wnioskuje 

 

260 

00:25:46.500 --> 00:25:49.800 

o usunięcie znaku nakaz jazdy prosto na części ulicy Nowej, 



 

261 

00:25:49.800 --> 00:25:53.400 

wprowadzić należałoby ruch dwukierunkowy. 

 

262 

00:25:53.400 --> 00:25:59.000 

To znaczy od wjazdu z cmentarza do ulicy Sportowej, żeby 

 

263 

00:25:59.000 --> 00:26:02.500 

odbywał się ruch dwukierunkowy to bardziej tam udrożni naszym 

 

264 

00:26:02.500 --> 00:26:06.300 

zdaniem ruch. I dla wyjeżdżających z ulicy Kwiatowej należy 

 

265 

00:26:06.300 --> 00:26:11.800 

ustawić znak ustąp pierwszeństwa. Komisja także zaznajomiła się 

 

266 

00:26:11.800 --> 00:26:15.500 

z interpretacją Radnego Jan Rerusa, częściowo się zajęła 

 

267 

00:26:15.500 --> 00:26:18.700 

tą interpretacją. Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

 

268 

00:26:18.700 --> 00:26:21.500 



dostrzega problem na skrzyżowaniu ulicy Słonecznej, Bankowej 

 

269 

00:26:21.500 --> 00:26:24.600 

lecz nie widzi potrzeby postawienia znaku "stop" w celu 

 

270 

00:26:24.600 --> 00:26:27.100 

poprawy bezpieczeństwa na tym skrzyżowaniu. Komisja wnioskuje 

 

271 

00:26:27.100 --> 00:26:29.400 

aby na wyjeździe z ulicy Słonecznej namalować znak poziomy 

 

272 

00:26:29.400 --> 00:26:33.000 

"linia warunkowego zatrzymania", a na części ulicy Bankowej 

 

273 

00:26:33.000 --> 00:26:37.400 

przy budynku nr 5 i 6 umieścić znak "zakaz zatrzymywania się". 

 

274 

00:26:37.400 --> 00:26:41.100 

Tak wtedy to będzie bardziej drożny ruch naszym zdaniem. 

 

275 

00:26:41.100 --> 00:26:47.700 

Zakaz obowiązywałby do ulicy Słonecznej, tak gdzieś tam 

 

276 



00:26:47.700 --> 00:26:51.000 

w połowie tych 2 budynków był ustawiony znak zakaz zatrzymywania 

 

277 

00:26:51.000 --> 00:26:55.900 

się. I przed skrzyżowaniem z ulicą Słoneczną też tutaj wnioskuję 

 

278 

00:26:55.900 --> 00:26:59.200 

aby zamontować znak "droga z pierwszeństwem". Ponadto komisja 

 

279 

00:26:59.200 --> 00:27:02.900 

wnioskuje o remont chodnika i budowę miejsc na ulicy Bankowej 

 

280 

00:27:02.900 --> 00:27:07.500 

wzdłuż budynku nr 5 i 6. Komisja zapozna się także z 

 

281 

00:27:07.500 --> 00:27:10.600 

wnioskiem mieszkanki ulicy Konopnickiej z dnia 20 lipca 

 

282 

00:27:10.600 --> 00:27:15.700 

2021 roku. Dotyczy wprowadzenia zakazu zatrzymywania się 

 

283 

00:27:15.700 --> 00:27:20.300 

na tej ulicy i komisja zaopiniowała ten wniosek negatywnie. 

 



284 

00:27:20.300 --> 00:27:23.600 

Członkowie komisji nie widzą potrzeby zmiany organizacji ruchu 

 

285 

00:27:23.600 --> 00:27:27.400 

na tej ulicy. Ponadto komisja wnioskuje o wymianę w 

 

286 

00:27:27.400 --> 00:27:30.700 

Sulechowie znaków i kierunków, i tablicy drogowskazów w 

 

287 

00:27:30.700 --> 00:27:33.200 

celu ułatwienia kierowcą dotarcia do drogi ekspresowej S3. 

 

288 

00:27:33.200 --> 00:27:40.100 

Komisja także za wnioskowała aby postawić znak "stop" i 

 

289 

00:27:40.100 --> 00:27:43.000 

wymalować linię bezwzględnego zatrzymania na ulicy Zwycięstwa 

 

290 

00:27:43.000 --> 00:27:46.300 

przy wyjeździe ze skrzyżowania z ulicą Słoneczną. 

 

291 

00:27:46.300 --> 00:27:50.600 

I tu też ostatni jeszcze wniosek komisji. Komisja wnioskuje 



 

292 

00:27:50.600 --> 00:27:53.100 

ustawienie znaku "ustąp pierwszeństwa przejazdu" na placu 

 

293 

00:27:53.100 --> 00:27:56.100 

Ratuszowym przy skrzyżowaniu z ulicami Licealnej i Fryderyka 

 

294 

00:27:56.100 --> 00:28:00.500 

Chopina. Kolejne posiedzenie komisji odbyło się tak jak 

 

295 

00:28:00.500 --> 00:28:10.200 

już wspomniałem i tu kolega też wspomniał 14 września bieżącego 

 

296 

00:28:10.200 --> 00:28:15.100 

roku. Już wspomniałem o tym wniosku mieszkańców tak, także przez 

 

297 

00:28:15.100 --> 00:28:19.500 

aklamację praktycznie wszystkie komisję. Słucham? 

 

298 

00:28:19.500 --> 00:28:23.200 

Tak o Przyłączną chodzi, tak Orlen. 

 

299 

00:28:23.200 --> 00:28:27.500 



Tak także, tak żeśmy tutaj wspomnieli poprzez aklamację zdecydowaliśmy 

 

300 

00:28:27.500 --> 00:28:30.000 

o konieczności rozpoczęcia dyskusji i przeprowadzenie konsultacji 

 

301 

00:28:30.000 --> 00:28:32.900 

nad wprowadzeniem ograniczenia sprzedaży napojów alkoholowych na 

 

302 

00:28:32.900 --> 00:28:36.000 

terenie gminy w godzinach nocnych. I tutaj jeszcze był 

 

303 

00:28:36.000 --> 00:28:39.300 

wniosek, tutaj też do naszej komisji można powiedzieć, do 

 

304 

00:28:39.300 --> 00:28:43.300 

Pana Burmistrza i też komisja przez aklamację zdecydowała o odrzuceniu 

 

305 

00:28:43.300 --> 00:28:51.100 

wniosku. Komisja wyraziła opinię i chodziło o to wniosek, o 

 

306 

00:28:51.100 --> 00:28:56.800 

to żeby przeanalizować projekt budowy boiska przy Szkole 

 

307 



00:28:56.800 --> 00:29:00.300 

Podstawowej nr 1, tak. Tam chodziło o ten orzech. I 

 

308 

00:29:00.300 --> 00:29:04.100 

komisja wyraziła opinię iż zdrowie, aktywność fizyczna dzieci 

 

309 

00:29:04.100 --> 00:29:08.500 

uczęszczających do Szkoły Podstawowej nr 1, do czego się 

 

310 

00:29:08.500 --> 00:29:13.700 

przyczyni budowa boiska są celem wyższym niż pozostawienie rosnącego 

 

311 

00:29:13.700 --> 00:29:19.200 

w tej lokalizacji drzewa orzech włoski. Później komisja także 

 

312 

00:29:19.200 --> 00:29:25.700 

właśnie zajmowała się opiniowaniem projektów na dzisiejszą tutaj 

 

313 

00:29:25.700 --> 00:29:31.400 

sesję. I teraz tak, odczytam tylko druki i jak komisja głosowała. 

 

314 

00:29:31.400 --> 00:29:37.200 

Druk 440 - 7 głosów za, 0 głosów wstrzymujących się, 0 

 



315 

00:29:37.200 --> 00:29:44.100 

sprzeciwów. Druk 441 - 6 głosów za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. 

 

316 

00:29:44.100 --> 00:29:50.900 

Druk 442 - 6 głosów za 0, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. 

 

317 

00:29:50.900 --> 00:29:56.800 

Druk 443 nie został tutaj opiniowany, tak. 

 

318 

00:29:56.800 --> 00:29:59.400 

Pan Burmistrz Sulechowa poinformował, iż w czasie obrad 

 

319 

00:29:59.400 --> 00:30:02.500 

sesji złożył wniosek o usunięcie projektu z porządku, co 

 

320 

00:30:02.500 --> 00:30:09.600 

dzisiaj się właśnie wydarzyło. Druk 444 komisja zaopiniowała pozytywnie 

 

321 

00:30:09.600 --> 00:30:12.800 

6 głosów za, 0 wstrzymujących się, 0 sprzeciwów. 

 

322 

00:30:12.800 --> 00:30:19.500 

Druk 445 komisja zaopiniowała pozytywnie 6 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. 



 

323 

00:30:19.500 --> 00:30:23.600 

Druk 446 komisja zaopiniowała pozytywnie 6 głosów za, 

 

324 

00:30:23.600 --> 00:30:31.500 

0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. Druk 447 komisja także 

 

325 

00:30:31.500 --> 00:30:35.200 

zapomniała pozytywnie 6 głosów za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących 

 

326 

00:30:35.200 --> 00:30:41.500 

się. Druk 448 - 6 głosów za, 0 sprzeciwu,0 wstrzymujących się. 

 

327 

00:30:41.500 --> 00:30:45.200 

Druk 449 - 7 głosów za, 0 sprzeciwów, 0. 

 

328 

00:30:45.200 --> 00:30:49.500 

Przepraszam to nie moja komisja. 6 głosów za, 0 sprzeciwu,  

0 wstrzymujących 

 

329 

00:30:49.500 --> 00:30:57.300 

się. Druk 450 komisja zaopiniowała pozytywnie 6 głosów za, 

 

330 



00:30:57.300 --> 00:31:03.400 

0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. 451 druk też został zaopiniowany 

 

331 

00:31:03.400 --> 00:31:11.900 

pozytywnie. Druk 452 także pozytywnie 6 za, 0 sprzeciwu, 0 

 

332 

00:31:11.900 --> 00:31:19.700 

wstrzymujących się. Druk 453 - 4 głosy były za, 0 sprzeciwu, 

 

333 

00:31:19.700 --> 00:31:27.900 

2 głosy wstrzymujące się. Druk 454 - 4 głosy były za, 

 

334 

00:31:27.900 --> 00:31:33.900 

0 sprzeciwów, 1 głos wstrzymujący się. Druk 455 - 4 

 

335 

00:31:33.900 --> 00:31:38.400 

głosy za, 0 sprzeciwów, 1 głos wstrzymujący się. Druk 456 

 

336 

00:31:38.400 --> 00:31:43.600 

komisja zaopiniowała pozytywnie, 4 głosy za, 0 sprzeciwów, 1 

 

337 

00:31:43.600 --> 00:31:47.100 

głos wstrzymujący się. I później były sprawy różne, a 

 



338 

00:31:47.100 --> 00:31:50.600 

to do czytania już. Dziękuję bardzo. Dziękuję Panie Radny. 

 

339 

00:31:50.600 --> 00:31:53.300 

W międzyczasie doszedł Pan Radny Zbigniew Trompa. Panie 

 

340 

00:31:53.300 --> 00:31:56.600 

Bartku, kworum będziemy potwierdzać? Potwierdźmy kworum. 

 

341 

00:31:56.600 --> 00:32:00.100 

Jak rozumiem Radnych będzie teraz 18, tak? 

 

342 

00:32:00.100 --> 00:32:07.100 

Było 17 powinno być 18. Bardzo proszę, Państwa Radnych o 

 

343 

00:32:07.100 --> 00:32:11.000 

potwierdzenie kworum i jednocześnie bardzo proszę Przewodniczącego 

 

344 

00:32:11.000 --> 00:32:14.000 

Komisji Budżetu i Gospodarki, Pana Wojciecha Szeflera o 

 

345 

00:32:14.000 --> 00:32:18.000 

przedstawienie sprawozdania z prac komisji. Mamy 16, kto jeszcze 



 

346 

00:32:18.000 --> 00:32:21.300 

nie potwierdził? Zanim Pan Radny będzie nam przedstawiał porządek. 

 

347 

00:32:21.300 --> 00:32:26.600 

Pan Radny Jan już kliknął. 

 

348 

00:32:26.600 --> 00:32:32.600 

Kto jeszcze? Nie, Pan Jan. Mamy 18. 

 

349 

00:32:32.600 --> 00:32:35.600 

Dobrze. Bardzo proszę, Panie Radny o przedstawienie sprawozdania 

 

350 

00:32:35.600 --> 00:32:39.300 

z prac komisji. Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

351 

00:32:39.300 --> 00:32:42.500 

Państwo Burmistrzowie, Wysoka Rado, Szanowni Goście. Koledzy 

 

352 

00:32:42.500 --> 00:32:46.000 

już większość przemówili natomiast ja postaram się w 

 

353 

00:32:46.000 --> 00:32:50.400 



skrócie przedstawić protokół Komisji Budżetu Gospodarki. 

 

354 

00:32:50.400 --> 00:32:53.000 

I faktycznie spotkanie 14 września, wszystkie komisje w 

 

355 

00:32:53.000 --> 00:32:56.200 

tym samym czasie obradowały. Przewodniczył temu spotkaniu Pan 

 

356 

00:32:56.200 --> 00:33:01.200 

Radny Miłosz Brodzikowski i na tym spotkaniu były rozpatrywane 

 

357 

00:33:01.200 --> 00:33:04.700 

3 wnioski. 2 rozpatrzone pozytywnie przez aklamację przez 

 

358 

00:33:04.700 --> 00:33:08.900 

wszystkie komisję. Dotyczyła wniosku mieszkańców ulicy Przyłącznej 

 

359 

00:33:08.900 --> 00:33:11.900 

w Sulechowie w sprawie uchwalenia zakazu sprzedaży napojów 

 

360 

00:33:11.900 --> 00:33:14.500 

alkoholowych w godzinach nocnych. Wszyscy członkowie, tych 

 

361 



00:33:14.500 --> 00:33:16.900 

wszystkich komisji wypowiedzieli się pozytywnie żeby rozpocząć 

 

362 

00:33:16.900 --> 00:33:20.700 

dyskusję, przeprowadzić konsultacje. 2 wnioski był wniosek 

 

363 

00:33:20.700 --> 00:33:23.300 

Sulechowskiego klubu Kyokushin Karate w sprawie udzielenia zgody 

 

364 

00:33:23.300 --> 00:33:26.200 

na zakup nieruchomości z bonifikatą. Tutaj również komisję 

 

365 

00:33:26.200 --> 00:33:29.500 

przez aklamację zdecydowały się o pozytywne rekomendacje do 

 

366 

00:33:29.500 --> 00:33:34.300 

tego wniosku. I 3 z wniosków to był wniosek w sprawie powtórnej 

 

367 

00:33:34.300 --> 00:33:37.200 

analizy projektu budowy boiska przy Szkole Podstawowej nr 

 

368 

00:33:37.200 --> 00:33:40.400 

1 w Sulechowie. Komisję przez aklamację zdecydowały się 

 



369 

00:33:40.400 --> 00:33:44.200 

o odrzuceniu tego wniosku. Natomiast wszystkie projekty uchwał 

 

370 

00:33:44.200 --> 00:33:48.100 

kierowane na dzisiejszą sesję przez członków Komisji Budżetu 

 

371 

00:33:48.100 --> 00:33:51.200 

i Gospodarki zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

372 

00:33:51.200 --> 00:33:55.200 

Druk 440 - 7 Radnych za 0,0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

373 

00:33:55.200 --> 00:34:01.000 

Druk nr 441 - 6 Radnych za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujących się. 

 

374 

00:34:01.000 --> 00:34:06.600 

Druk nr 442 - 6 Radnych za, 0 przeciwnych i 1 wstrzymujących się. 

 

375 

00:34:06.600 --> 00:34:10.400 

Druk nr 443 nie był opiniowany. 

 

376 

00:34:10.400 --> 00:34:16.300 

Druk nr 444 - 7 Radnych za, 0 głosów przeciwnych, 0 



 

377 

00:34:16.300 --> 00:34:21.600 

wstrzymujących się. 445 podobnie, 7 za, 0 przeciwnych,0 wstrzymujących 

 

378 

00:34:21.600 --> 00:34:25.700 

się. 446 - 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się. 

 

379 

00:34:25.700 --> 00:34:32.400 

447 podobnie. 448 również 7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

380 

00:34:32.400 --> 00:34:41.000 

449, 450 i 451 również 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 

 

381 

00:34:41.000 --> 00:34:44.700 

wstrzymujących się. Druk nr 453 [?] 

 

382 

00:34:44.700 --> 00:34:47.900 

6 Radnych było za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujący. 

 

383 

00:34:47.900 --> 00:34:51.700 

454 - 6 Radnych za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujących. 

 

384 

00:34:51.700 --> 00:34:57.900 



455 druk 6 za, 0 przeciwnych, 1 głos wstrzymujących się. 

 

385 

00:34:57.900 --> 00:35:03.400 

456 druk 6 Radnych za, 0 przeciwnych, 1 głos wstrzymujący. 

 

386 

00:35:03.400 --> 00:35:05.900 

Protokół do wglądu u Pani Przewodniczącej. Dziękuję bardzo. 

 

387 

00:35:05.900 --> 00:35:08.600 

Dziękuję. Widzę, że Pan Radny Czesław Grzeszyński się 

 

388 

00:35:08.600 --> 00:35:11.100 

zgłosił ale myślę, że na koniec Panie Radny, co? Niech jeszcze 

 

389 

00:35:11.100 --> 00:35:15.800 

ostatnia informacja i potem jakieś ewentualnie uwagi. 

 

390 

00:35:15.800 --> 00:35:18.100 

Bardzo proszę, Przewodniczącego Komisji do spraw Wsi, Pana 

 

391 

00:35:18.100 --> 00:35:21.000 

Piotra Bodnara o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. 

 

392 



00:35:21.000 --> 00:35:26.600 

Szanowni Państwo, żeby nie przedłużać, wszystkie wymienione projekty 

 

393 

00:35:26.600 --> 00:35:32.300 

uchwał wymieniane przez 3 już Przewodniczących zostały pozytywnie 

 

394 

00:35:32.300 --> 00:35:37.700 

z wyłączeniem druku 443, który Pan Burmistrz dzisiaj prosił 

 

395 

00:35:37.700 --> 00:35:40.900 

o to, żeby go wycofać z porządku obrad. Jeśli chodzi o 

 

396 

00:35:40.900 --> 00:35:48.000 

sprawy różne, 3 wnioski mieszkańców, 1 wniosek pozytywnie rozpatrzony 

 

397 

00:35:48.000 --> 00:35:53.200 

przez wszystkich Radnych obecnych na komisji odnośnie kwestii 

 

398 

00:35:53.200 --> 00:35:57.000 

sprzedaży alkoholu w godzinach nocnych. 2 wniosek pozytywnie 

 

399 

00:35:57.000 --> 00:36:02.000 

rozpatrzony, to jest wniosek o sprzedaży z bonifikatą budynku 

 



400 

00:36:02.000 --> 00:36:08.000 

na potrzeby klubu Kyokushin Karate i 3 wniosek Radni tutaj się nie przychylili, 

 

401 

00:36:08.000 --> 00:36:13.900 

chodziło o to aby nie usuwać pewnego drzewa, które mogło 

 

402 

00:36:13.900 --> 00:36:21.900 

spowodować, znaczy w planie budowy boiska sportowego, no wadziło 

 

403 

00:36:21.900 --> 00:36:25.300 

1 drzewo, które zaproponowano żeby nie wycinać jednak zdecydowaliśmy 

 

404 

00:36:25.300 --> 00:36:27.300 

się, że tutaj zdrowie mieszkańców jest ważniejsze i 

 

405 

00:36:27.300 --> 00:36:32.000 

w związku z tym to drzewo musi zostać wycięte. To wszystko. Dziękuję 

 

406 

00:36:32.000 --> 00:36:36.200 

bardzo. Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

 

407 

00:36:36.200 --> 00:36:38.700 

chce zabrać głos w tym punkcie? Bardzo proszę, do głosu 



 

408 

00:36:38.700 --> 00:36:44.400 

zgłosił się Pan Radny Czesław Grzeszyński. Panie  

Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

409 

00:36:44.400 --> 00:36:48.000 

Panie, Panowie Radni, Szanowni Państwo, ja chciałbym się 

 

410 

00:36:48.000 --> 00:36:53.500 

odnieść do wypowiedzi Pana Przewodniczącego Komisji Przestrzeganie 

 

411 

00:36:53.500 --> 00:36:58.600 

Prawa i Ochrony Środowiska, konkretnie w temacie ulicy Przyłącznej. 

 

412 

00:36:58.600 --> 00:37:06.000 

Wydaje mi się, że zostaliśmy wprowadzeni przez mieszkańców w 

 

413 

00:37:06.000 --> 00:37:11.400 

błąd. Nie wiem, celowo lub nie. Ale temat, który przedstawiali wydaje 

 

414 

00:37:11.400 --> 00:37:16.700 

mi się był bardzo wyolbrzymiony. Z moich, a inaczej. 

 

415 



00:37:16.700 --> 00:37:21.400 

Nie wiem czy Państwo orientujecie się, ile było zgłoszeń na 

 

416 

00:37:21.400 --> 00:37:29.500 

policję w rejonie stacji Orlen? Z moich informacji wynika, 

 

417 

00:37:29.500 --> 00:37:36.400 

że w tym roku, 2021 takich zgłoszeń było 4. 

 

418 

00:37:36.400 --> 00:37:41.400 

Z tego 3 zgłoszonych przez pracownika stacji Orlen. 

 

419 

00:37:41.400 --> 00:37:47.500 

1 zgłoszenie było przez mieszkańca. Także wypowiedzi mieszkańców 

 

420 

00:37:47.500 --> 00:37:53.400 

rozchodzą się, są nieprawdziwe moim zdaniem. 

 

421 

00:37:53.400 --> 00:37:56.500 

Chyba, że się mylę ale mamy tutaj Pana Komendanta, to 

 

422 

00:37:56.500 --> 00:38:01.100 

zaraz gdy się mylę to mnie sprostuje. Także myślę, że 

 



423 

00:38:01.100 --> 00:38:04.700 

trochę za pochopnie podjęliśmy jakieś tam kroki. 

 

424 

00:38:04.700 --> 00:38:07.800 

Moim zdaniem trzeba byłoby to jeszcze raz przemyśleć. 

 

425 

00:38:07.800 --> 00:38:11.900 

Myślę, że Pan Komendant zabierze głos to ewentualnie mnie 

 

426 

00:38:11.900 --> 00:38:16.000 

poprawi. Dziękuję. Dziękuję. Pan Komendant i widzę, że 

 

427 

00:38:16.000 --> 00:38:18.200 

Pan Radny Piotr Miszkiewicz ad vocem się zgłosił. Może 

 

428 

00:38:18.200 --> 00:38:21.800 

najpierw Pan Radny i potem Pan Komendant, nie. Ad vocem 

 

429 

00:38:21.800 --> 00:38:25.500 

Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Dziękuję. Ja mam może tylko małą 

 

430 

00:38:25.500 --> 00:38:30.900 

uwagę, Panie Radny ilość zgłoszeń na jakiekolwiek służby 



 

431 

00:38:30.900 --> 00:38:35.100 

wydaje mi się nie jest wyznacznikiem definicji problemu jakie 

 

432 

00:38:35.100 --> 00:38:37.400 

występują w naszej gminie, bo to nie chodzi tylko o ulice 

 

433 

00:38:37.400 --> 00:38:43.200 

Przyłączną. Nawet jeśli problem został, jak to się mówi 

 

434 

00:38:43.200 --> 00:38:47.000 

kolokwialnie, rozdmuchany, ja uważam, że problem w naszej 

 

435 

00:38:47.000 --> 00:38:50.600 

gminie jest. Także same zgłoszenia na policję nie są 

 

436 

00:38:50.600 --> 00:38:55.100 

wyznacznikiem. Tak mi się wydaje. Dziękuję. 

 

437 

00:38:55.100 --> 00:38:59.400 

Czy Pan Komendant ewentualnie? Dzień dobry. 

 

438 

00:38:59.400 --> 00:39:04.000 



Bardzo proszę. Panie Przewodniczący. Będzie zaraz mikrofon 

 

439 

00:39:04.000 --> 00:39:16.800 

także. Panie Przewodniczący, Radni Państwo, Goście zebrani. 

 

440 

00:39:16.800 --> 00:39:20.500 

Dzień dobry. 

 

441 

00:39:20.500 --> 00:39:26.200 

Powiem tak, oczywiście jeżeli chodzi o policję w Sulechowie mamy 

 

442 

00:39:26.200 --> 00:39:30.000 

i znamy ten problem. Mieliśmy zgłoszenia tutaj od mieszkańców. 

 

443 

00:39:30.000 --> 00:39:34.800 

Faktycznie tutaj Pan Radny ma racje, tych zgłoszeń jest 

 

444 

00:39:34.800 --> 00:39:39.100 

bardzo niewiele jeżeli chodzi o tą ulicę. Ale gdzieś tam 

 

445 

00:39:39.100 --> 00:39:45.300 

problem istnieje. My na ile jesteśmy w stanie i patrol jest wolny 

 

446 



00:39:45.300 --> 00:39:49.700 

to zawsze gdzieś tam na tą stację Orlen, w okolicy stacji 

 

447 

00:39:49.700 --> 00:39:52.100 

Orlen gdzieś tam podjeżdża, w szczególności w tych godzinach 

 

448 

00:39:52.100 --> 00:39:59.400 

wieczorowo - nocnych i nocnych. I żeby to było aż tak 

 

449 

00:39:59.400 --> 00:40:03.000 

bardzo to bym nie powiedział. Tych zgłoszeń, tych mieszkańców 

 

450 

00:40:03.000 --> 00:40:09.300 

nie ma aż tak bardzo dużo. Mieszkańcy mają możliwość albo 

 

451 

00:40:09.300 --> 00:40:13.100 

skorzystania z naszej mapy na krajowej mapie zagrożeń i 

 

452 

00:40:13.100 --> 00:40:16.900 

klikania tych zagrożeń ale nie widzimy tego. 

 

453 

00:40:16.900 --> 00:40:22.100 

Czyli no tutaj kwestia jest tego czy mieszkańcy nie wiedzą 

 



454 

00:40:22.100 --> 00:40:26.700 

o tej mapie, nie znają jej jakby czy, no nie zauważają może 

 

455 

00:40:26.700 --> 00:40:31.700 

tego problemu. Natomiast pismo od mieszkańców żeśmy otrzymali 

 

456 

00:40:31.700 --> 00:40:39.500 

i patrole na bieżąco są zadaniowane i zajeżdżają w chwili 

 

457 

00:40:39.500 --> 00:40:42.600 

nawet wolnego czasu gdzieś tam na tą stację Orlen. 

 

458 

00:40:42.600 --> 00:40:48.300 

Tu faktycznie jeżeli chodzi o te zgłoszenia z roku 2021, 

 

459 

00:40:48.300 --> 00:40:52.100 

to mogę potwierdzić faktycznie te 3 zgłoszenia to były 

 

460 

00:40:52.100 --> 00:40:55.500 

przez pracowników między innymi stacji Orlen i to oni 

 

461 

00:40:55.500 --> 00:41:03.500 

zgłaszali problem. Natomiast pozostały jeżeli mógłbym tutaj 



 

462 

00:41:03.500 --> 00:41:11.000 

powiedzieć to tak 2020 mieliśmy tylko 3 takie zgłoszenia i 2019 - 

 

463 

00:41:11.000 --> 00:41:15.900 

4. Natomiast tutaj nie mam tego rozbicia i nie przygotowałem się 

 

464 

00:41:15.900 --> 00:41:19.600 

jeżeli chodzi czy to były zgłoszenia przez pracowników Orlenu 

 

465 

00:41:19.600 --> 00:41:26.300 

czy przez mieszkańców. Ale tak jak tutaj też Pan Radny Miszkiewicz 

 

466 

00:41:26.300 --> 00:41:34.200 

wspomniał, faktycznie widzimy problem jakby troszeczkę nadmiernego 

 

467 

00:41:34.200 --> 00:41:39.200 

spożycia też alkoholu jeżeli chodzi o gminę. I też jestem 

 

468 

00:41:39.200 --> 00:41:42.400 

w stałym kontakcie z Burmistrzem tutaj reagujemy też jeżeli 

 

469 

00:41:42.400 --> 00:41:49.200 



chodzi o te centrum miasta tutaj, te ławeczki gdzie tutaj 

 

470 

00:41:49.200 --> 00:41:53.700 

mieszkańcy też widzą problem. To też jestem po rozmowie już 

 

471 

00:41:53.700 --> 00:42:00.900 

z szefem Straży Miejskiej Państwa, tu również żeśmy sobie 

 

472 

00:42:00.900 --> 00:42:08.500 

wypracowali pewne takie posunięcia i myślę, że to doprowadzi 

 

473 

00:42:08.500 --> 00:42:12.600 

do tego żeby troszeczkę ukrócić ten proceder przynajmniej. 

 

474 

00:42:12.600 --> 00:42:18.500 

Natomiast no jeżeli, no czasami jest tak, że tej policji też 

 

475 

00:42:18.500 --> 00:42:23.000 

troszeczkę brakuje i nie wszędzie radiowóz w danej chwili 

 

476 

00:42:23.000 --> 00:42:30.100 

może się pojawić i być. Natomiast na wszystkie takie sygnały 

 

477 



00:42:30.100 --> 00:42:36.100 

od mieszkańców staramy się na bieżąco reagować i czy to 

 

478 

00:42:36.100 --> 00:42:42.200 

dzielnicowi, czy patrol, który jest w dyspozycji dyżurnego akurat 

 

479 

00:42:42.200 --> 00:42:45.700 

to stara się podjechać w te miejsca takie newralgiczne. 

 

480 

00:42:45.700 --> 00:42:51.000 

Nawet jeżeli przyjeżdżają, jesteśmy tutaj zasilani oddziałami 

 

481 

00:42:51.000 --> 00:42:57.600 

prewencji z Zielonej Góry to też mają w zadaniach te 

 

482 

00:42:57.600 --> 00:43:01.800 

bolączki mieszkańców, które są nam zgłaszane. 

 

483 

00:43:01.800 --> 00:43:09.000 

Dziękuję bardzo. Dziękuję Panie Komendancie. Czy ktoś  

jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

484 

00:43:09.000 --> 00:43:12.900 

Nie widzę. To przechodzimy do kolejnego punktu,  



punkt 5 sprawozdanie z 

 

485 

00:43:12.900 --> 00:43:16.700 

działalności Burmistrza Sulechowa w okresie międzysesyjnym. Bardzo 

 

486 

00:43:16.700 --> 00:43:21.700 

proszę, Pani Burmistrz. Szanowny Przewodniczący, Panie i 

 

487 

00:43:21.700 --> 00:43:25.800 

Panowie Radni, zaproszeni Goście. Jest nam niezmiernie miło 

 

488 

00:43:25.800 --> 00:43:30.100 

Was dzisiaj tutaj powitać. Proszę Państwa, po roku 6 

 

489 

00:43:30.100 --> 00:43:34.300 

miesiącach i 19 dniach widzimy się w tej sali podczas obrad 

 

490 

00:43:34.300 --> 00:43:38.700 

stacjonarnych. Przez ten ponad 1,5 roku z uwagi na epidemie 

 

491 

00:43:38.700 --> 00:43:43.300 

odbywały się nasze sesje zdalnie więc w imieniu Burmistrza Sulechowa 

 

492 



00:43:43.300 --> 00:43:50.800 

serdecznie Was witam, no i życzymy sobie i Wam owocnych obrad. 

 

493 

00:43:50.800 --> 00:43:54.600 

Natomiast jeśli chodzi o informację międzysesyjną została 

 

494 

00:43:54.600 --> 00:43:58.400 

Państwu przekazana. Mam nadzieję, że jeśli, nie będę odczytywała, 

 

495 

00:43:58.400 --> 00:44:01.900 

bo dość dużo się też działo przez ten okres od ostatniej sesji 

 

496 

00:44:01.900 --> 00:44:06.000 

Rady Miejskiej więc jeśli są, będą pytania to służymy pomocą 

 

497 

00:44:06.000 --> 00:44:09.700 

i odpowiedzią. Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych 

 

498 

00:44:09.700 --> 00:44:13.500 

chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. 

 

499 

00:44:13.500 --> 00:44:17.300 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 6 informacja o 

 



500 

00:44:17.300 --> 00:44:22.200 

przebiegu wykonania budżetu gminy Sulechów za I półrocze 2021 

 

501 

00:44:22.200 --> 00:44:25.600 

roku, informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

 

502 

00:44:25.600 --> 00:44:28.500 

finansowej oraz informacje o przebiegu wykonania planów finansowych 

 

503 

00:44:28.500 --> 00:44:32.300 

Instytucji Kultury. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan 

 

504 

00:44:32.300 --> 00:44:35.500 

Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. 

 

505 

00:44:35.500 --> 00:44:38.000 

Zatem. Panie Przewodniczący, przepraszam nie zgłosiłam się. 

 

506 

00:44:38.000 --> 00:44:41.600 

Czy mogę? Bardzo proszę. Panie Przewodniczący, Szanowni Radni 

 

507 

00:44:41.600 --> 00:44:46.000 

w imieniu swoim chciałabym, żeby Pan Skarbnik przedstawił podstawowe 



 

508 

00:44:46.000 --> 00:44:50.000 

dane dotyczące I półrocza 2021 roku. 

 

509 

00:44:50.000 --> 00:44:54.000 

Bardzo proszę, Panie Skarbniku. Dzień dobry. Szanowni Państwo, po krótce. 

 

510 

00:44:54.000 --> 00:45:06.700 

Plan dochodów na 30 czerwca 141306048 zł i wykonanie 79223098 zł, czyli 

 

511 

00:45:06.700 --> 00:45:15.600 

mamy wykonanie 56%. Wydatki na plan 157392519 zł, wykonanie 

 

512 

00:45:15.600 --> 00:45:22.300 

66684891, czyli 42%. 

 

513 

00:45:22.300 --> 00:45:27.700 

Na prognozowany deficyt na I półrocze w kwocie 16 milionów 

 

514 

00:45:27.700 --> 00:45:30.800 

zakończyliśmy nadwyżką w kwocie 12 milionów. 

 

515 

00:45:30.800 --> 00:45:35.200 



Opinia pozytywna przyszła pod koniec sierpnia RIO także 

 

516 

00:45:35.200 --> 00:45:37.600 

nie ma najmniejszych zastrzeżeń co do informacji z wykonania 

 

517 

00:45:37.600 --> 00:45:41.500 

budżetu. Informacja jest zgodną [niezrozumiałe] nadzorczą budżetową 

 

518 

00:45:41.500 --> 00:45:44.300 

także RIO nie ma uwag. Z Panem Burmistrzem uważamy, że 

 

519 

00:45:44.300 --> 00:45:47.800 

sytuacja finansowa na 30 czerwca była dobra. Uważamy, że 

 

520 

00:45:47.800 --> 00:45:50.000 

na koniec roku będzie również dobra. Także dziękuję bardzo. 

 

521 

00:45:50.000 --> 00:45:53.300 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos w 

 

522 

00:45:53.300 --> 00:45:57.000 

tym punkcie? Nikt się nie zgłasza zatem przechodzimy do 

 

523 



00:45:57.000 --> 00:46:01.200 

punktu 7. Punkt 7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał. 

 

524 

00:46:01.200 --> 00:46:06.100 

Na początek punkt 7.1 druk nr 440 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

 

525 

00:46:06.100 --> 00:46:09.900 

Województwu Lubuskiemu. Czy ktoś z Państwa Radnych lub 

 

526 

00:46:09.900 --> 00:46:13.600 

Pan Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. 

 

527 

00:46:13.600 --> 00:46:16.300 

Zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę, Państwa Radnych o 

 

528 

00:46:16.300 --> 00:46:27.600 

oddanie głosu na swoich urządzeniach elektronicznych. Za 

 

529 

00:46:27.600 --> 00:46:31.500 

18 Radnych, 0 głosów wstrzymujących się, 0 głosów przeciw. 

 

530 

00:46:31.500 --> 00:46:34.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

 



531 

00:46:34.200 --> 00:46:39.300 

kolejnego punktu, druk nr 441 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

 

532 

00:46:39.300 --> 00:46:43.600 

Sulechów na 2021 rok. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan 

 

533 

00:46:43.600 --> 00:46:46.900 

Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. Zatem 

 

534 

00:46:46.900 --> 00:46:49.900 

przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

 

535 

00:46:49.900 --> 00:47:00.400 

głosu na swoich urządzeniach. Panie Piotrze ale nie zgłosił 

 

536 

00:47:00.400 --> 00:47:09.200 

się Pan. Już za późno. 

 

537 

00:47:09.200 --> 00:47:13.100 

W trakcie głosowania, Panie Piotrze musimy zagłosować. 

 

538 

00:47:13.100 --> 00:47:18.000 

Mieliśmy komisję, mieliśmy spotkanie klubu Panie Piotrze, wszystko 



 

539 

00:47:18.000 --> 00:47:23.300 

można było pytać. Dużo czasu było nawet, nie. Za 18 Radnych. 

 

540 

00:47:23.300 --> 00:47:26.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

 

541 

00:47:26.800 --> 00:47:30.800 

kolejnego punktu. Druk numer. 

 

542 

00:47:30.800 --> 00:47:33.900 

Ale Panie Radny, no można zabrać w następnym nawiązując do 

 

543 

00:47:33.900 --> 00:47:41.300 

poprzedniego. Druk nr 442 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

 

544 

00:47:41.300 --> 00:47:44.300 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Sulechów na lata 

 

545 

00:47:44.300 --> 00:47:49.700 

2021-2032. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos 

 

546 

00:47:49.700 --> 00:47:51.800 



w tym punkcie? Bardzo proszę, teraz Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

547 

00:47:51.800 --> 00:47:56.000 

Dziękuję Panie Przewodniczący. Ja nie wiem czy ja uzyskam 

 

548 

00:47:56.000 --> 00:47:59.700 

teraz odpowiedź jeśli jesteśmy przy innej uchwale ale 

 

549 

00:47:59.700 --> 00:48:02.100 

mam pytanie do Pana Burmistrza w związku z poprzednią uchwałą. 

 

550 

00:48:02.100 --> 00:48:13.300 

Chodziło mi o, już chwileczkę, bo to w punkcie uchwały 31, 

 

551 

00:48:13.300 --> 00:48:17.600 

tam chodziło o Sołectwo Karczyn? 

 

552 

00:48:17.600 --> 00:48:23.000 

Mówimy o. 

 

553 

00:48:23.000 --> 00:48:27.000 

Uchwała budżetowa. Tak, tak Sołectwo Karczyn czyli najprawdopodobniej 

 

554 



00:48:27.000 --> 00:48:31.900 

chodzi o. Salę. Salę, budowę sali wiejskiej, tak. 

 

555 

00:48:31.900 --> 00:48:37.400 

Mam pytanie do Pana Burmistrza ponieważ tam jest, chodzi 

 

556 

00:48:37.400 --> 00:48:39.400 

o to, że mnie nie było wczoraj na spotkaniu z Panem Burmistrzem 

 

557 

00:48:39.400 --> 00:48:44.100 

i być może to zostało wyjaśnione, ja tego nie słyszałem. Czy 

 

558 

00:48:44.100 --> 00:48:48.800 

jeszcze w tym roku jesteśmy w stanie ogłosić przetarg na 

 

559 

00:48:48.800 --> 00:48:51.900 

realizację tej sali wiejskiej w Karczynie? 

 

560 

00:48:51.900 --> 00:48:55.100 

Z tego co pamiętam to miał być przetarg: zaprojektuj i 

 

561 

00:48:55.100 --> 00:48:59.200 

wybuduj, czyli jedna firma miałaby zrobić chyba kompleksowo i 

 



562 

00:48:59.200 --> 00:49:04.400 

wszystko. A z tego względu pytam, bo z roku na rok koszty 

 

563 

00:49:04.400 --> 00:49:10.800 

budowy rosną strasznie wysoko i w tym roku nasza gmina dostała 

 

564 

00:49:10.800 --> 00:49:13.400 

dofinansowanie rządowe więc fajnie by było chociaż w 

 

565 

00:49:13.400 --> 00:49:18.100 

tym roku taki przetarg ogłosić. Dziękuję. Dziękuję. 

 

566 

00:49:18.100 --> 00:49:21.800 

Panie Burmistrzu. Odpowiemy? 

 

567 

00:49:21.800 --> 00:49:25.800 

Wydaje mi się, że wczoraj chyba było ale też nie jestem w 

 

568 

00:49:25.800 --> 00:49:30.600 

stanie z głowy przypomnieć. Panie Radny, nasze plany dotyczą 

 

569 

00:49:30.600 --> 00:49:34.100 

ogłoszenia przetargu jeszcze w tym roku, tak jak Pan słusznie 



 

570 

00:49:34.100 --> 00:49:37.700 

zauważył, nie wiemy co nastąpi po styczniu. 

 

571 

00:49:37.700 --> 00:49:42.400 

2 tygodnie temu zakończyliśmy ostatecznie procedury związane 

 

572 

00:49:42.400 --> 00:49:46.500 

z podziałem nieruchomości i zawiadomienie wszystkich stron. 

 

573 

00:49:46.500 --> 00:49:51.200 

Przetarg na pewno w ciągu miesiąca zostanie ogłoszony na 

 

574 

00:49:51.200 --> 00:49:54.500 

jakby: zaprojektuj i wybuduj. To o czym Pan wspomniał. 

 

575 

00:49:54.500 --> 00:49:58.000 

Dziękuję. Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie 

 

576 

00:49:58.000 --> 00:50:01.100 

zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych 

 

577 

00:50:01.100 --> 00:50:05.700 



o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Druk numer 442. 

 

578 

00:50:05.700 --> 00:50:16.400 

Za 18 Radnych, 0 Radnych przeciw, 0 Radnych wstrzymujących się. 

 

579 

00:50:16.400 --> 00:50:19.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

 

580 

00:50:19.000 --> 00:50:24.900 

kolejnego punktu. Druk nr 444 w sprawie stawek opłat za korzystanie 

 

581 

00:50:24.900 --> 00:50:27.500 

z obiektów i urządzeń Odrzańskiej Przystani Turystycznej port 

 

582 

00:50:27.500 --> 00:50:31.200 

Cigacice stanowiących własność gminy Sulechów. Czy ktoś 

 

583 

00:50:31.200 --> 00:50:33.000 

z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w 

 

584 

00:50:33.000 --> 00:50:36.800 

tym punkcie? Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

585 



00:50:36.800 --> 00:50:39.800 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

586 

00:50:39.800 --> 00:50:49.100 

Za 18 Radnych. 

 

587 

00:50:49.100 --> 00:50:52.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

588 

00:50:52.200 --> 00:51:00.000 

do kolejnego punktu. Punkt, druk nr 445 w sprawie o utracie 

 

589 

00:51:00.000 --> 00:51:03.000 

mocy uchwały w sprawie minimalnych stawek opłat za korzystanie 

 

590 

00:51:03.000 --> 00:51:06.100 

z obiektów i urządzeń Odrzańskiej Przystani Turystycznej port 

 

591 

00:51:06.100 --> 00:51:09.600 

Cigacice, stanowiących własność gminy Sulechów. Czy ktoś 

 

592 

00:51:09.600 --> 00:51:12.100 

z Państwa Radnych chce zabrać lub Pan Burmistrz chce zabrać głos 

 



593 

00:51:12.100 --> 00:51:18.200 

w tym punkcie? Nikt się nie zgłasza. Miało być coś zmienione, 

 

594 

00:51:18.200 --> 00:51:26.600 

tak? No to trzeba to zgłosić. Ale to. 

 

595 

00:51:26.600 --> 00:51:33.900 

Jeżeli miało być coś zmienione to proszę mi przypomnieć, bo 

 

596 

00:51:33.900 --> 00:51:37.800 

ja nie pamiętam. Gdzieś tam może mi coś umknęło. Natomiast żeby 

 

597 

00:51:37.800 --> 00:51:41.200 

coś było zmienione to ktoś to musi zgłosić. Czy ktoś z 

 

598 

00:51:41.200 --> 00:51:43.700 

Państwa Radnych chce zabrać głos lub Pan Burmistrz w tym 

 

599 

00:51:43.700 --> 00:51:46.700 

punkcie? Pani Krystyna, co miało być zmienione, bo ja? 

 

600 

00:51:46.700 --> 00:51:50.000 

Uzasadnienie. 



 

601 

00:51:50.000 --> 00:51:55.400 

Nikt się nie zgłasza zatem przechodzimy do głosowania. 

 

602 

00:51:55.400 --> 00:51:59.700 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich 

 

603 

00:51:59.700 --> 00:52:11.000 

urządzeniach. Za 18 Radnych. 

 

604 

00:52:11.000 --> 00:52:15.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

605 

00:52:15.200 --> 00:52:22.300 

do kolejnego punktu, punkt kolejny, druk nr 446 w sprawie 

 

606 

00:52:22.300 --> 00:52:25.100 

udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra. Czy 

 

607 

00:52:25.100 --> 00:52:27.300 

ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w tym 

 

608 

00:52:27.300 --> 00:52:31.100 



punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

609 

00:52:31.100 --> 00:52:33.700 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich 

 

610 

00:52:33.700 --> 00:52:45.700 

urządzeniach elektronicznych. Za 18 Radnych. 

 

611 

00:52:45.700 --> 00:52:48.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

612 

00:52:48.400 --> 00:52:52.600 

do kolejnego punktu, druk nr 447 w sprawie szczegółowego trybu 

 

613 

00:52:52.600 --> 00:52:56.700 

i harmonogramu opracowania projektu strategii rozwoju gminy Sulechów 

 

614 

00:52:56.700 --> 00:53:01.200 

w 2030, w tym trybu konsultacji. 

 

615 

00:53:01.200 --> 00:53:04.300 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać 

 

616 



00:53:04.300 --> 00:53:09.800 

głos w tym punkcie? Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. 

 

617 

00:53:09.800 --> 00:53:12.700 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich 

 

618 

00:53:12.700 --> 00:53:20.100 

urządzeniach. Za 18 Radnych. 

 

619 

00:53:20.100 --> 00:53:22.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

620 

00:53:22.900 --> 00:53:29.800 

do kolejnego punktu. Druk numer 448 w sprawie udzielenia pomocy 

 

621 

00:53:29.800 --> 00:53:32.900 

finansowej powiatowi zielonogórskiemu. Czy ktoś z Państwa 

 

622 

00:53:32.900 --> 00:53:36.900 

Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie 

 

623 

00:53:36.900 --> 00:53:39.300 

widzę, zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę, Państwa 

 



624 

00:53:39.300 --> 00:53:51.600 

Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Za 18 

 

625 

00:53:51.600 --> 00:53:54.800 

Radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

626 

00:53:54.800 --> 00:53:59.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk nr 449, w sprawie udzielenia 

 

627 

00:53:59.900 --> 00:54:03.000 

pomocy finansowej powiatowi zielonogórskiemu. Ponownie. 

 

628 

00:54:03.000 --> 00:54:07.000 

Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

629 

00:54:07.000 --> 00:54:10.700 

Lub Pan Burmistrz? Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

630 

00:54:10.700 --> 00:54:13.200 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich 

 

631 

00:54:13.200 --> 00:54:24.400 

urządzeniach. Za 18 Radnych. 



 

632 

00:54:24.400 --> 00:54:28.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

633 

00:54:28.900 --> 00:54:33.100 

do kolejnego punktu. Druk nr 450, w sprawie projektu uchwały 

 

634 

00:54:33.100 --> 00:54:36.200 

dotyczącej programu współpracy gminy Sulechów z organizacjami pozarządowymi 

 

635 

00:54:36.200 --> 00:54:40.400 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

 

636 

00:54:40.400 --> 00:54:44.700 

rok 2022. Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać 

 

637 

00:54:44.700 --> 00:54:48.400 

głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

638 

00:54:48.400 --> 00:54:51.600 

Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach elektronicznych. 

 

639 

00:54:51.600 --> 00:55:01.900 



Druk nr 450 tym razem. Za 18 Radnych. 

 

640 

00:55:01.900 --> 00:55:04.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Niesamowita 

 

641 

00:55:04.900 --> 00:55:09.400 

zgoda dzisiaj. Tak, właśnie też to tak. 

 

642 

00:55:09.400 --> 00:55:13.400 

Druk nr 451. 

 

643 

00:55:13.400 --> 00:55:17.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu, uchwała w sprawie przyjęcia 

 

644 

00:55:17.300 --> 00:55:20.500 

lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 

 

645 

00:55:20.500 --> 00:55:23.000 

i młodzieży szkół podstawowych na terenie gminy Sulechów. Czy 

 

646 

00:55:23.000 --> 00:55:25.800 

ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać głos 

 

647 



00:55:25.800 --> 00:55:29.200 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo 

 

648 

00:55:29.200 --> 00:55:33.100 

proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Druk nr 

 

649 

00:55:33.100 --> 00:55:38.900 

451. Za 18 Radnych. 

 

650 

00:55:38.900 --> 00:55:43.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Kolejny 

 

651 

00:55:43.300 --> 00:55:50.000 

punkt, druk nr 452 w sprawie szczegółowych warunków formy 

 

652 

00:55:50.000 --> 00:55:54.300 

i zakresu oraz trybu postępowania w sprawie udzielania pomocy 

 

653 

00:55:54.300 --> 00:55:57.100 

uzdolnionym dzieciom i młodzieży szkół podstawowych na terenie gminy 

 

654 

00:55:57.100 --> 00:56:00.100 

Sulechów. Bardzo proszę, Pan Radny Przemysław Mikołajczyk się 

 



655 

00:56:00.100 --> 00:56:03.800 

zgłasza. Szanowni Państwo, ja mam pytanie, bo na komisji wcześniej 

 

656 

00:56:03.800 --> 00:56:07.600 

dyskutowaliśmy o jednym z kryteriów. Czy jest możliwe prawnie, 

 

657 

00:56:07.600 --> 00:56:10.900 

ocena z zachowania żeby wziąć pod uwagę? 

 

658 

00:56:10.900 --> 00:56:16.000 

Bardzo dobra lub wzorowa? Bo początkowa była wiadomość, że 

 

659 

00:56:16.000 --> 00:56:21.300 

nie, że tylko średnia. Myślę, że na którymś ze spotkań było potwierdzone 

 

660 

00:56:21.300 --> 00:56:23.500 

przez Pana Burmistrza, że jednak nie może być ale ja 

 

661 

00:56:23.500 --> 00:56:27.800 

oddam głos Panu Burmistrzowi. Tak, oczywiście Panie Przewodniczący, 

 

662 

00:56:27.800 --> 00:56:31.600 

to co Pan wspomniał to jest dla uczniów uzdolnionych. 



 

663 

00:56:31.600 --> 00:56:35.500 

Zweryfikowaliśmy tą informację także niestety, te kryteria, 

 

664 

00:56:35.500 --> 00:56:40.200 

które są określone, takie muszą pozostać. Dziękuję. 

 

665 

00:56:40.200 --> 00:56:42.500 

Czy ktoś jeszcze z Państwa chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

666 

00:56:42.500 --> 00:56:46.800 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę Państwa 

 

667 

00:56:46.800 --> 00:56:50.500 

Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Druk nr 

 

668 

00:56:50.500 --> 00:57:06.500 

452. Za 18 Radnych. 

 

669 

00:57:06.500 --> 00:57:11.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

670 

00:57:11.300 --> 00:57:17.600 



do kolejnego punktu. Punkt kolejny, druk nr 453 w sprawie powołania 

 

671 

00:57:17.600 --> 00:57:20.800 

doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Sulechowie do spraw gospodarki 

 

672 

00:57:20.800 --> 00:57:24.800 

odpadami i utrzymania czystości na terenie gminy Sulechów, ustalenia 

 

673 

00:57:24.800 --> 00:57:28.000 

jest składu osobowego oraz przedmiotu działania komisji. 

 

674 

00:57:28.000 --> 00:57:33.900 

To jest projekt uchwały Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość. Z 

 

675 

00:57:33.900 --> 00:57:36.800 

tego co wiem to tutaj były jakieś zmiany w tym projekcie, tak? 

 

676 

00:57:36.800 --> 00:57:41.800 

To proszę mnie poprawić. Pani Mecenas, ten projekt, który 

 

677 

00:57:41.800 --> 00:57:46.500 

został przedłożony pierwotnie i on jest tożsamy z tym 

 

678 



00:57:46.500 --> 00:57:49.400 

projektem, który teraz będziemy po poprawkach? Czy jak 

 

679 

00:57:49.400 --> 00:57:53.400 

to wygląda? Czy musimy coś przegłosować? Może tak, najpierw. 

 

680 

00:57:53.400 --> 00:57:58.100 

Nie. Chodzi o to, żeby było wszystko formalno-prawne poprawnie. 

 

681 

00:57:58.100 --> 00:58:01.700 

Pani Mecenas, proszę tylko potwierdzić. Wszystko jest tak, jak? 

 

682 

00:58:01.700 --> 00:58:04.800 

Nie, nie Panie Przewodniczący. 

 

683 

00:58:04.800 --> 00:58:09.800 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Po uzgodnieniu z wnioskodawcami w 

 

684 

00:58:09.800 --> 00:58:14.600 

ramach, że tak powiem korekty formalno-prawnej, dokonaliśmy zmian 

 

685 

00:58:14.600 --> 00:58:20.600 

w zakresie, w podstawie prawnej zostały wprowadzone publikatory ale 

 



686 

00:58:20.600 --> 00:58:24.900 

Pan Radny, że tak powiem jak gdyby ponownie podpisał tą 

 

687 

00:58:24.900 --> 00:58:27.600 

uchwałę po zmianach. I nie musimy tego przegłosować? Myślę, 

 

688 

00:58:27.600 --> 00:58:32.200 

że nie. Że ten projekt, który tak. Tutaj wnioskodawcy akceptowali 

 

689 

00:58:32.200 --> 00:58:35.600 

to, było wszystko przedyskutowane, uzgodnione. Jasne. Zatem mamy 

 

690 

00:58:35.600 --> 00:58:38.900 

poprawnie wszystko już tutaj jeżeli chodzi o głosowanie, teraz 

 

691 

00:58:38.900 --> 00:58:41.800 

przejdźmy do zgłaszania kandydatów jak rozumiem do komisji, i kandydata 

 

692 

00:58:41.800 --> 00:58:46.000 

na przewodniczącego, tak? Nie? 

 

693 

00:58:46.000 --> 00:58:50.100 

Panie Piotrze. Bo musimy mieć chyba przewodniczącego komisji, 



 

694 

00:58:50.100 --> 00:58:53.200 

Pani Mecenas, jak to? Ktoś musi prowadzić pracę tej komisji. 

 

695 

00:58:53.200 --> 00:58:57.400 

Skład? 

 

696 

00:58:57.400 --> 00:59:01.300 

No to dlatego proszę tutaj Panią Mecenas o ewentualnie jeszcze 

 

697 

00:59:01.300 --> 00:59:04.600 

wyprostowanie mnie. Skład komisji ale czy w składzie komisji 

 

698 

00:59:04.600 --> 00:59:08.600 

musimy wskazywać później przewodniczącego czy to później?  

Komisja sama sobie 

 

699 

00:59:08.600 --> 00:59:12.700 

wybierze. Nie. Na sesji żeśmy wybierali przewodniczących komisji 

 

700 

00:59:12.700 --> 00:59:16.500 

zawsze. To zmieniliście kiedyś, także to trzeba uważać żeby 

 

701 



00:59:16.500 --> 00:59:23.600 

było dobrze, nie. Pani Mecenas jeszcze jakby można było 

 

702 

00:59:23.600 --> 00:59:36.800 

to sprawdzić. Panie Przewodniczący, zgodnie z § 72 statutu 

 

703 

00:59:36.800 --> 00:59:43.400 

gminy, nie odróżnia tutaj w § 72, nie ma zróżnicowania czy 

 

704 

00:59:43.400 --> 00:59:48.500 

to jest komisja stała czy doraźna. Stąd zgodnie z ust. 

 

705 

00:59:48.500 --> 00:59:54.200 

2 § 72 statutu Gminy Sulechów przewodniczącego komisji wybiera 

 

706 

00:59:54.200 --> 00:59:59.700 

i odwołuje Rada. No właśnie czyli musi raz po pierwsze ustalić członków tej komisji, 

 

707 

00:59:59.700 --> 01:00:03.400 

a następnie musimy wybrać tych, przewodniczącego tej komisji, 

 

708 

01:00:03.400 --> 01:00:08.400 

tak? Dobrze rozumiem? Z członków komisji Tak No bo musi 

 



709 

01:00:08.400 --> 01:00:10.900 

ktoś prowadzić pracę tej komisji zatem przejdźmy na początek 

 

710 

01:00:10.900 --> 01:00:14.400 

do zgłaszania kandydatów do prac tej komisji. Bardzo proszę, 

 

711 

01:00:14.400 --> 01:00:17.600 

Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Dziękuję. 

 

712 

01:00:17.600 --> 01:00:21.700 

Ja może tytułem wstępu i może żeby zachować pewną kolejność, 

 

713 

01:00:21.700 --> 01:00:25.600 

bo mamy wybierać członków kiedy nie przegłosowaliśmy jeszcze 

 

714 

01:00:25.600 --> 01:00:29.900 

uchwały. Nie, uchwałę przegłosujemy już jak będzie skład 

 

715 

01:00:29.900 --> 01:00:33.600 

cały więc my musimy mieć skład i dopiero uchwałę będziemy mogli 

 

716 

01:00:33.600 --> 01:00:37.300 

przegłosować jako całość. Ja chciałem króciutko tytułem wstępu, 



 

717 

01:00:37.300 --> 01:00:40.600 

Szanowni Państwo, Wysoka Rado chciałbym zachęcić  

wszystkich Radnych do 

 

718 

01:00:40.600 --> 01:00:45.200 

pracy. Do pracy nad tematem śmieci w naszej gminie, którym 

 

719 

01:00:45.200 --> 01:00:49.000 

jest to temat bardzo wrażliwy, bardzo trudny. Temat, z 

 

720 

01:00:49.000 --> 01:00:52.300 

którym jeszcze nie wiele samorządów sobie w Polsce poradziło. 

 

721 

01:00:52.300 --> 01:00:59.900 

Pomysł zrodził się w momencie, kiedy Pan Burmistrz wskazując 

 

722 

01:00:59.900 --> 01:01:05.800 

swój zespół na wielokrotne prośby przez wiele sesji, na 

 

723 

01:01:05.800 --> 01:01:09.800 

wnioski tak naprawdę nie został tamten zespół zwoływany z 

 

724 



01:01:09.800 --> 01:01:12.600 

różnych względów. Nie wnikam, jest to przeszłość, jest 

 

725 

01:01:12.600 --> 01:01:17.400 

to historia. Uważam, że Radni, którzy podnoszą rękę za uchwałą 

 

726 

01:01:17.400 --> 01:01:21.600 

w przyszłym roku, kiedy będzie kolejny przetarg, kiedy będziemy 

 

727 

01:01:21.600 --> 01:01:24.800 

decydować o kolejnych cenach dla mieszkańców. 

 

728 

01:01:24.800 --> 01:01:29.400 

Uważam, że mają obowiązek dołożyć wszelkich starań i 

 

729 

01:01:29.400 --> 01:01:35.400 

przyłożyć się do pracy, a żeby ta cena była adekwatna do 

 

730 

01:01:35.400 --> 01:01:39.400 

przynajmniej całej Polski. W naszej gminie jest to kwota 

 

731 

01:01:39.400 --> 01:01:45.300 

35 zł. Komisja nie jest tylko po to, żeby przygotować gminę 

 



732 

01:01:45.300 --> 01:01:48.300 

do przetargu tylko raczej, żeby pomóc dla Pana Burmistrza w 

 

733 

01:01:48.300 --> 01:01:52.900 

przygotowaniach. Komisja jest również po to, żeby być 

 

734 

01:01:52.900 --> 01:01:56.800 

może zajęła się edukacją mieszkańców bardzo szeroko rozumianą 

 

735 

01:01:56.800 --> 01:02:00.200 

z zakresu nie tylko segregacji ale utrzymania czystości w 

 

736 

01:02:00.200 --> 01:02:02.500 

naszej gminie. Ponieważ nasza gmina od wielu, wielu lat 

 

737 

01:02:02.500 --> 01:02:06.100 

ma taką łatkę, że jest brudna, że jest zaśmiecona. 

 

738 

01:02:06.100 --> 01:02:13.000 

Ja uważam, że nikt chyba do tej pory nie podjął się edukacji 

 

739 

01:02:13.000 --> 01:02:18.000 

zarówno młodzieży na etapie przedszkolnym, czy nawet dorosłych, 



 

740 

01:02:18.000 --> 01:02:25.000 

żeby pochylić się nad tą kwestią i poświęcić czas dla 

 

741 

01:02:25.000 --> 01:02:29.500 

mieszkańców. Być może to są proste i oczywiste rzeczy ale 

 

742 

01:02:29.500 --> 01:02:34.500 

słysząc echo jak ta segregacja wygląda, jak powinna wyglądać, 

 

743 

01:02:34.500 --> 01:02:41.000 

no to mamy duże wątpliwości co do jakości plastików, papieru 

 

744 

01:02:41.000 --> 01:02:45.100 

i tak dalej, i tak dalej. Uświadamiać mieszkańców skąd 

 

745 

01:02:45.100 --> 01:02:49.100 

wynika waga, która się przekłada bezpośrednio na cenę i 

 

746 

01:02:49.100 --> 01:02:52.900 

tak dalej, i tak dalej. Temat rzeka. Chciałbym również żeby 

 

747 

01:02:52.900 --> 01:02:57.300 



taka komisja nie tylko się spotykała, dyskutowała jak 

 

748 

01:02:57.300 --> 01:03:00.400 

to nam sugerowano, nic z tego nie wyniknie. Uważam, że 

 

749 

01:03:00.400 --> 01:03:03.500 

ta komisja z pewnością przedłoży kilka projektów uchwał. 

 

750 

01:03:03.500 --> 01:03:06.600 

Z jakim skutkiem oczywiście zobaczymy. 

 

751 

01:03:06.600 --> 01:03:13.800 

Oceniajmy prace komisji po jakimś czasie, gdzie zostanie prawdopodobnie 

 

752 

01:03:13.800 --> 01:03:18.000 

wypracowane stanowisko tej komisji. Ja serdecznie wszystkich 

 

753 

01:03:18.000 --> 01:03:21.300 

zachęcam do pracy w takiej komisji ponieważ uważam, że 

 

754 

01:03:21.300 --> 01:03:25.800 

w naszej gminie jest to potrzebne. I nie jest jakby z 

 

755 



01:03:25.800 --> 01:03:32.000 

kwestii politycznych tylko z kwestii czysto formalno-prawnych, kiedy 

 

756 

01:03:32.000 --> 01:03:35.800 

to Radni decydują o tym jak będzie wyglądała uchwała, a 

 

757 

01:03:35.800 --> 01:03:40.500 

nie burmistrz. Zatem jeszcze raz mogę wszystkich zachęcić do 

 

758 

01:03:40.500 --> 01:03:46.700 

pracy w tej komisji, bo to będzie praca gdzie nawiązanie, mam 

 

759 

01:03:46.700 --> 01:03:50.000 

na myśli współpracy z innymi samorządami, które być może 

 

760 

01:03:50.000 --> 01:03:56.000 

sobie lepiej razem z tematem śmieci miałaby być wizytacją w 

 

761 

01:03:56.000 --> 01:04:00.600 

tych samorządach innych, czy też zaprosić do naszego samorządu. 

 

762 

01:04:00.600 --> 01:04:07.000 

Chciałbym również w sposób otwarty mieć przepływ informacji z 

 



763 

01:04:07.000 --> 01:04:11.700 

firmą, która nas obsługuje B+C. Dane oczywiście zostały nam 

 

764 

01:04:11.700 --> 01:04:14.700 

przedłożone przez Pana Burmistrza we wrześniu. Ja bym 

 

765 

01:04:14.700 --> 01:04:21.400 

chciał wiedzieć od Pana Prezesa B+C jak wygląda przygotowanie tego 

 

766 

01:04:21.400 --> 01:04:28.100 

programu pilotażowego. Bardzo fajny program z autorstwa Radnego 

 

767 

01:04:28.100 --> 01:04:34.700 

Wojciecha Szeflera. Zależy mi na otwartości i zwoływaniu takich 

 

768 

01:04:34.700 --> 01:04:38.900 

spotkań wtedy kiedy Radni chcą. Nie kiedy Panu Burmistrzowi pasuje. 

 

769 

01:04:38.900 --> 01:04:44.300 

Dlatego jest taki pomysł i proszę tego pomysłu nie odbierać 

 

770 

01:04:44.300 --> 01:04:52.700 

jako kontr takiego otworu w stosunku do burmistrza, bo 



 

771 

01:04:52.700 --> 01:04:55.900 

ten twór miałby pomóc, a nie zaszkodzić. 

 

772 

01:04:55.900 --> 01:05:00.200 

Dziękuję. Dziękuję. Ad vocem zgłosił się Pan Burmistrz, Marcin 

 

773 

01:05:00.200 --> 01:05:05.700 

Górzny. Bardzo proszę. Panie Radny Piotrze, absolutnie nigdy 

 

774 

01:05:05.700 --> 01:05:09.900 

w życiu nie śmiałbym odbierać Pana intencji w taki sposób, 

 

775 

01:05:09.900 --> 01:05:12.800 

jak Pan przed chwilą tutaj wspomniał. Wszyscy jesteśmy od 

 

776 

01:05:12.800 --> 01:05:19.300 

tego, żeby pracować i żeby, no tak jak Pan wspomniał robić 

 

777 

01:05:19.300 --> 01:05:23.700 

wszystko, żeby stawka była jak najniższa. Potwierdzę, że 

 

778 

01:05:23.700 --> 01:05:28.200 



kilkukrotnie rozmawialiśmy na temat zespołu odpadowego z 

 

779 

01:05:28.200 --> 01:05:32.200 

Panem czy osobiście, czy telefonicznie. Jedna istotna okoliczność, 

 

780 

01:05:32.200 --> 01:05:36.000 

o której Pan nie raczył wspomnieć w swojej wypowiedzi to 

 

781 

01:05:36.000 --> 01:05:40.100 

to, że pierwszy raz pojawił się Pan u mnie w tej sprawie tuż 

 

782 

01:05:40.100 --> 01:05:43.300 

po zakończeniu działania zespołu odpadowego. 

 

783 

01:05:43.300 --> 01:05:48.500 

I już po zakończeniu przygotowywania specyfikacji do 

 

784 

01:05:48.500 --> 01:05:54.000 

przetargu. Ja wówczas Panu obiecałem, że przed kolejnym przetargiem, 

 

785 

01:05:54.000 --> 01:06:00.000 

a zostało nam około pół roku do ogłoszenia tego przetargu, ja 

 

786 



01:06:00.000 --> 01:06:04.500 

dalej będę praktykował zwoływanie tych zespołów w oparciu 

 

787 

01:06:04.500 --> 01:06:09.400 

o zarządzenie burmistrza z 2019 roku. Co więcej, zadeklarowałem Panu, 

 

788 

01:06:09.400 --> 01:06:12.900 

że wszystkich pozostałych chętnych Radnych, którzy będą 

 

789 

01:06:12.900 --> 01:06:16.200 

chcieli w tym zespole wziąć udział również zaproszę i 

 

790 

01:06:16.200 --> 01:06:20.900 

to uczyniłem w kontekście najbliższego spotkania zespołu, które 

 

791 

01:06:20.900 --> 01:06:27.400 

w tym tygodniu się odbędzie. Kolejna troszeczkę krzywdząca opinia 

 

792 

01:06:27.400 --> 01:06:31.400 

z Pana strony dotycząca przetargu, wszyscy mamy świadomość jak 

 

793 

01:06:31.400 --> 01:06:36.100 

wygląda stawka za osobę w gminie Sulechów. 

 



794 

01:06:36.100 --> 01:06:40.100 

Wszystkich nas to boli, zostało to wielokrotnie też przez 

 

795 

01:06:40.100 --> 01:06:43.900 

Burmistrza tutaj na sesji wypowiedziane. Natomiast proszę 

 

796 

01:06:43.900 --> 01:06:48.800 

zwrócić uwagę na jedną istotną rzecz. Ja byłem uczony tak, 

 

797 

01:06:48.800 --> 01:06:52.700 

jeśli chodzi o zamówienia publiczne, że jeśli organizujemy przetarg, 

 

798 

01:06:52.700 --> 01:06:58.200 

wpływają 2 oferty i one są do siebie zbliżone cenowo, to 

 

799 

01:06:58.200 --> 01:07:01.100 

przetarg jest zrobiony dobrze. I tutaj właśnie mieliśmy taką 

 

800 

01:07:01.100 --> 01:07:04.800 

sytuacje, po raz pierwszy od dłuższego czasu wpłynęły w 

 

801 

01:07:04.800 --> 01:07:10.900 

tym przetargu 2 oferty. I one naprawdę oscylowały w 



 

802 

01:07:10.900 --> 01:07:13.800 

podobnych pieniądzach. Różnica między nimi była minimalna w 

 

803 

01:07:13.800 --> 01:07:17.800 

związku z tym oczywiście może Pan stać na stanowisku, że 

 

804 

01:07:17.800 --> 01:07:23.300 

to komisja, zespół źle przygotował przetarg natomiast nie 

 

805 

01:07:23.300 --> 01:07:27.500 

wiem jakie argumenty potwierdzające tą Pana teorię Pan 

 

806 

01:07:27.500 --> 01:07:31.100 

znajdzie. Bardzo dziękuję. Dziękuję. Bardzo 

 

807 

01:07:31.100 --> 01:07:35.900 

proszę ad vocem Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

808 

01:07:35.900 --> 01:07:37.700 

Króciutko, żeby się nie spierać Panie Burmistrzu. W 

 

809 

01:07:37.700 --> 01:07:42.100 



uchwale nie ma nic, ani słowa o tym. co się wydarzyło w 

 

810 

01:07:42.100 --> 01:07:45.700 

przetargu jakby w zeszłym roku. 

 

811 

01:07:45.700 --> 01:07:50.400 

Także uzasadnienie i sam projekt uchwały jest raczej wizją 

 

812 

01:07:50.400 --> 01:07:53.300 

w przyszłość, nie w przeszłość. Także my chcemy współpracować, a 

 

813 

01:07:53.300 --> 01:07:56.300 

nie się kłócić. Dziękuję. Dziękuję. Bardzo proszę, Pan 

 

814 

01:07:56.300 --> 01:08:03.000 

Radny Roman Rakowski. Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

815 

01:08:03.000 --> 01:08:06.900 

Pani Burmistrz, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. Najpierw 

 

816 

01:08:06.900 --> 01:08:10.600 

odniosę się krótko do tego co Pan Miszkiewicz powiedział odnośnie 

 

817 



01:08:10.600 --> 01:08:17.700 

tego, że nikt w gminie nie prowadził edukacji odnośnie odpadów 

 

818 

01:08:17.700 --> 01:08:20.200 

komunalnych czy utrzymania porządku i czystości w gminie 

 

819 

01:08:20.200 --> 01:08:23.200 

Sulechów. Jest to troszeczkę krzywdzące w stosunku do przede wszystkim 

 

820 

01:08:23.200 --> 01:08:31.700 

szkół z naszego terenu, które właśnie w tym zakresie bardzo 

 

821 

01:08:31.700 --> 01:08:34.600 

mocno działają. Nie będę mówił o szczegółach ale to jest 

 

822 

01:08:34.600 --> 01:08:40.800 

bardzo istotne. Tak, przedszkoli i szkół tak dzieci są 

 

823 

01:08:40.800 --> 01:08:46.000 

w tej materii dosyć dobrze obeznane i oczywiście również trzeba 

 

824 

01:08:46.000 --> 01:08:49.600 

to też pamiętać, że i urzędnicy czy osoby dorosłe w 

 



825 

01:08:49.600 --> 01:08:54.000 

gminie też starają się. To mówimy, możemy rozważać jakie 

 

826 

01:08:54.000 --> 01:08:57.600 

są skutki, efekty tego ale nie zabierajmy, nie odbierajmy tego 

 

827 

01:08:57.600 --> 01:09:01.500 

innym, którzy coś tam robią w tym zakresie. Jednak ta 

 

828 

01:09:01.500 --> 01:09:07.900 

komisja moim zdaniem jest potrzebna i Panie Burmistrzu nie 

 

829 

01:09:07.900 --> 01:09:12.600 

zawsze jest tak, że tylko Burmistrz ma rację. I dlatego moim 

 

830 

01:09:12.600 --> 01:09:15.700 

zdaniem i ta komisja, która będzie się składała z Radnych, 

 

831 

01:09:15.700 --> 01:09:19.400 

powinna Wam przede wszystkim pomóc, a nie zaszkodzić. Bo 

 

832 

01:09:19.400 --> 01:09:25.500 

my będziemy podejmowali uchwałę i uchwałę odnośnie stawek. 



 

833 

01:09:25.500 --> 01:09:30.700 

Też dyskutowaliśmy bardzo mocno na temat tej stawki obecnej 

 

834 

01:09:30.700 --> 01:09:38.400 

35,50. Akurat nasz klub miał inne zdanie i argumentacja nasza 

 

835 

01:09:38.400 --> 01:09:41.200 

odnośnie niższej stawki też była przedstawiana. Niemniej jednak 

 

836 

01:09:41.200 --> 01:09:46.300 

ona spotkała się z odmową ze strony Burmistrza. 

 

837 

01:09:46.300 --> 01:09:53.200 

Chcielibyśmy wrócić do tej dyskusji poprzez właśnie działania 

 

838 

01:09:53.200 --> 01:09:57.600 

komisji. W jaki sposób komisja będzie działała, jak doprowadzi do 

 

839 

01:09:57.600 --> 01:10:01.200 

tego by było lepiej, by była ta stawka może niższa, no to 

 

840 

01:10:01.200 --> 01:10:05.300 



dajmy czas tej komisji. I właśnie do tej komisji chciałbym, jeśli 

 

841 

01:10:05.300 --> 01:10:10.300 

już można Panie Przewodniczący zgłosić z ramienia Forum 

 

842 

01:10:10.300 --> 01:10:15.200 

Pana Jana Rerusa, a od razu jeśli mogę na przewodniczącego komisji 

 

843 

01:10:15.200 --> 01:10:18.900 

proponowałbym wnioskodawcę czyli Pana Piotra. 

 

844 

01:10:18.900 --> 01:10:24.800 

Dziękuję. Dziękuję. Czy Pan Radny Jan Rerus wyraża zgodę 

 

845 

01:10:24.800 --> 01:10:28.700 

na pracę w tej komisji? Tak, wyrażam zgodę. Dobrze. 

 

846 

01:10:28.700 --> 01:10:32.300 

Myślę, że jeszcze nie Możemy wybierać przewodniczącego dopóki 

 

847 

01:10:32.300 --> 01:10:35.000 

Pan Radny Piotr Miszkiewicz nie zadeklaruje woli wejścia do 

 

848 



01:10:35.000 --> 01:10:38.100 

tej komisji. Jeszcze tego nie wiemy. Dobrze ale zgłaszam na 

 

849 

01:10:38.100 --> 01:10:40.300 

przewodniczącego, bo będziemy zgłaszać, tak? Tak, tak. 

 

850 

01:10:40.300 --> 01:10:44.800 

Tak to odbieram. Dobrze czyli Panie Radny Piotr Miszkiewicz, czy 

 

851 

01:10:44.800 --> 01:10:47.300 

Pan chce zostać członkiem tej komisji? Najpierw może takie 

 

852 

01:10:47.300 --> 01:10:50.600 

pytanie. Rzeczą naturalną jest, że członkiem jak najbardziej. 

 

853 

01:10:50.600 --> 01:10:53.100 

Co do Przewodniczącego, jeśli taka będzie wola to oczywiście. 

 

854 

01:10:53.100 --> 01:10:57.200 

Mamy 2 zgłoszone do pracy tej komisji. 

 

855 

01:10:57.200 --> 01:11:00.900 

Pan Radny Jan Rerus i Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 



856 

01:11:00.900 --> 01:11:05.400 

Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce wejść w skład? 

 

857 

01:11:05.400 --> 01:11:08.100 

A Pan ad vocem, przepraszam. Jeszcze Pan Burmistrz ad 

 

858 

01:11:08.100 --> 01:11:11.200 

vocem się tutaj zgłasza. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. A 

 

859 

01:11:11.200 --> 01:11:14.300 

w międzyczasie bardzo proszę o przygotowanie zgłoszeń kolejnych 

 

860 

01:11:14.300 --> 01:11:17.100 

Radnych, którzy wejdą w skład tej komisji. Przechodzimy już 

 

861 

01:11:17.100 --> 01:11:20.100 

do kolejnego etapu czyli do personaliów w uchwale. Natomiast 

 

862 

01:11:20.100 --> 01:11:24.100 

ja bym bardzo chciał podziękować Panu Radnemu Romanowi Rakowskiemu za 

 

863 

01:11:24.100 --> 01:11:27.200 

jego słowa dotyczące edukacji i wzmocnić sygnał. 



 

864 

01:11:27.200 --> 01:11:31.400 

To prawda, jeśli chodzi o szkoły podstawowe i przedszkola do 

 

865 

01:11:31.400 --> 01:11:35.200 

czasu wybuchu pandemii covid te działania były podejmowane. Zapraszaliśmy 

 

866 

01:11:35.200 --> 01:11:41.600 

również tutaj grupy przedszkolne na takie quizy, pogadanki właśnie 

 

867 

01:11:41.600 --> 01:11:45.800 

w tej sali 104. Przez ostatnie półtora roku siłą rzeczy było 

 

868 

01:11:45.800 --> 01:11:49.900 

to niemożliwe natomiast na pewno będzie do tego wrócić. I 

 

869 

01:11:49.900 --> 01:11:54.300 

jeszcze też do Pana Radnego Romana Rakowskiego, Panie Romanie 

 

870 

01:11:54.300 --> 01:11:57.800 

absolutnie tak jak mówiłem przed chwilą Panu Radnemu Piotrowi, 

 

871 

01:11:57.800 --> 01:12:02.300 



nie kwestionuje zasadności i sensu działania tej komisji. 

 

872 

01:12:02.300 --> 01:12:08.800 

Co więcej, tak jak wskazałem w naszym stanowisku deklaruje pojawianie 

 

873 

01:12:08.800 --> 01:12:13.100 

się na Państwa obradach i włączanie się do dyskusji. 

 

874 

01:12:13.100 --> 01:12:18.200 

Na koniec jeszcze tylko ostatni aspekt, o którym zapomniałem powiedzieć 

 

875 

01:12:18.200 --> 01:12:24.800 

chwilę wcześniej. Dostaliście Państwo w zeszłym tygodniu dane 

 

876 

01:12:24.800 --> 01:12:28.700 

dotyczące tonaży, o których już kilka razy rozmawialiśmy. 

 

877 

01:12:28.700 --> 01:12:32.200 

Tak naprawdę chodziło mi o to, żeby pokazać pełne pół 

 

878 

01:12:32.200 --> 01:12:37.600 

roku, pełne 6 miesięcy, w związku z tym dlatego dopiero we 

 

879 



01:12:37.600 --> 01:12:41.600 

wrześniu się to wydarzyło. Dane, o który prosił Pan Radny 

 

880 

01:12:41.600 --> 01:12:45.400 

Rerus również najpóźniej w czwartek do wszystkich Państwa 

 

881 

01:12:45.400 --> 01:12:49.000 

Radnych wyślemy. Jeśli chodzi o tonaże z poprzednich lat, pojemniki 

 

882 

01:12:49.000 --> 01:12:52.600 

i worki, i właśnie na tym chciałem się skupić. 

 

883 

01:12:52.600 --> 01:12:57.000 

Chciałbym żeby i Państwa Komisja i Zespół Burmistrza rozmawiał o 

 

884 

01:12:57.000 --> 01:13:01.100 

faktach, rozmawiał o dokumentach i o danych, które po 

 

885 

01:13:01.100 --> 01:13:05.900 

prostu są, bo to będzie prowadziło do jakichś konkretnych, do 

 

886 

01:13:05.900 --> 01:13:09.000 

realizowania konkretnych celów, które sobie ustalimy. 

 



887 

01:13:09.000 --> 01:13:11.600 

Dziękuję bardzo. Dziękuję Panie Burmistrzu. Jeszcze tylko 

 

888 

01:13:11.600 --> 01:13:15.700 

dodam, że ja zgłaszałem również żeby udostępnić nam informacje 

 

889 

01:13:15.700 --> 01:13:18.700 

nie tylko o kosztach ale też o przepływach pieniężnych. Bo 

 

890 

01:13:18.700 --> 01:13:21.300 

nie tylko nas koszty interesują ale również czy ci nasi 

 

891 

01:13:21.300 --> 01:13:26.000 

mieszkańcy regularnie płacą te koszty, które ponosimy, bo 

 

892 

01:13:26.000 --> 01:13:30.200 

to też ma znaczenie z punktu widzenia samej stawki i 

 

893 

01:13:30.200 --> 01:13:33.100 

w ogóle dyskusji na ten temat. Także od razu przypominam, że. 

 

894 

01:13:33.100 --> 01:13:36.800 

To te dane też do Państwa. To też było takie interesujące. Bardzo 



 

895 

01:13:36.800 --> 01:13:40.200 

proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Jeszcze z wiedzy jaką 

 

896 

01:13:40.200 --> 01:13:43.400 

posiadam taką wolę wyraziła Radna Krystyna Jagodzińska. 

 

897 

01:13:43.400 --> 01:13:49.400 

Czy Pani Krystyna Jagodzińska - Kochaniak wyraża zgodę na 

 

898 

01:13:49.400 --> 01:13:53.300 

pracę w tej komisji? Tak, wyrażam zgodę. Dziękuję. 

 

899 

01:13:53.300 --> 01:13:59.200 

Czyli mamy na razie 3 Radnych zgłoszonych do pracy w 

 

900 

01:13:59.200 --> 01:14:02.500 

tej komisji. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych? 

 

901 

01:14:02.500 --> 01:14:06.600 

Pan Zbigniew Trompa. 

 

902 

01:14:06.600 --> 01:14:12.200 



Bardzo proszę. Ja w imieniu Klubu Praworządny Sulechów zgłaszam 

 

903 

01:14:12.200 --> 01:14:18.400 

kandydaturę Pana Wiesława Kołakowskiego. Czy Pan Wiesław Kołakowski 

 

904 

01:14:18.400 --> 01:14:21.700 

wyraża zgodę na podjęcie prac w tej komisji? 

 

905 

01:14:21.700 --> 01:14:26.200 

Tak, jak najbardziej wyrażam zgodę. Czy ktoś jeszcze? 

 

906 

01:14:26.200 --> 01:14:29.300 

I jednocześnie chciałbym zaproponować Pana Szefnera tylko 

 

907 

01:14:29.300 --> 01:14:34.200 

nie wiem czy on się zgodzi. Dziękuję za nominację ale 

 

908 

01:14:34.200 --> 01:14:38.000 

mam sporo pracy więc ja podziękuję. Dziękuję. No i tak będzie się grzebał 

 

909 

01:14:38.000 --> 01:14:42.700 

w tym. Jeszcze raz nie słyszałem. 

 

910 



01:14:42.700 --> 01:14:46.300 

Pan Radny Wojciech. Ja dziękuję. Nie, ja dziękuję. 

 

911 

01:14:46.300 --> 01:14:56.200 

Dziękuję. Dobra żeby nie było. 

 

912 

01:14:56.200 --> 01:15:01.700 

Bardzo proszę, Pani Radna Agnieszka Szeląg. 

 

913 

01:15:01.700 --> 01:15:08.400 

Proponuję do składu komisji Pana Przewodniczącego Radosława 

 

914 

01:15:08.400 --> 01:15:11.700 

Murkowskiego. Ja wyrażam zgodę. 

 

915 

01:15:11.700 --> 01:15:18.700 

Zatem mamy 5 członków komisji. 

 

916 

01:15:18.700 --> 01:15:23.800 

Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać, zgłosić jakiegoś 

 

917 

01:15:23.800 --> 01:15:28.700 

kandydata do komisji? Nie widzę. Zatem zamkniemy listę, tak. 

 



918 

01:15:28.700 --> 01:15:31.100 

Czy musimy to przegłosować Pani Mecenas zamknięcie listy? 

 

919 

01:15:31.100 --> 01:15:36.800 

Zatem przegłosujmy zamknięcie listy zgłaszanych kandydatów na 

 

920 

01:15:36.800 --> 01:15:58.100 

członków komisji. Zamknięcie listy, tak. 

 

921 

01:15:58.100 --> 01:16:03.400 

Bardzo proszę o uruchomienie głosowania nad zamknięciem listy 

 

922 

01:16:03.400 --> 01:16:10.000 

kandydatów na członków tej komisji. Bardzo proszę Państwa 

 

923 

01:16:10.000 --> 01:16:29.200 

Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Kto jeszcze 

 

924 

01:16:29.200 --> 01:16:34.100 

nie głosował? Za 18 Radnych. Stwierdzam, że uchwała została, 

 

925 

01:16:34.100 --> 01:16:41.500 

że lista została zamknięta. I teraz musimy, Pani Meceanas przegłosować 



 

926 

01:16:41.500 --> 01:16:46.100 

tak: po pierwsze przewodniczącego osobno i potem uchwałę z 

 

927 

01:16:46.100 --> 01:16:51.300 

członkami komisji, tak? Bo czy członków? Tak? 

 

928 

01:16:51.300 --> 01:16:54.900 

Wszystkich. Dopiero później czyli w sumie jeszcze. 

 

929 

01:16:54.900 --> 01:16:58.700 

Czyli najpierw przegłosujemy członków komisji, bo mamy 

 

930 

01:16:58.700 --> 01:17:02.000 

5. Aha. Ale nie. Przewodniczącego najpierw, tak? 

 

931 

01:17:02.000 --> 01:17:07.400 

Głosują Państwo przewodniczącego odrębnie. 

 

932 

01:17:07.400 --> 01:17:11.200 

Statut nie przewiduję, że wybór przewodniczącego ma nastąpić, 

 

933 

01:17:11.200 --> 01:17:14.600 



przepraszam spośród członków komisji, tak. 

 

934 

01:17:14.600 --> 01:17:17.600 

Czyli przewodniczących głosujemy i członków komisji. Tak 

 

935 

01:17:17.600 --> 01:17:20.900 

rada ustala skład osobowy komisji. I później łącznie całą 

 

936 

01:17:20.900 --> 01:17:27.500 

chwalę. Dobrze. Najpierw przewodniczącego, potem wszystkich członków 

 

937 

01:17:27.500 --> 01:17:31.700 

komisji łącznie, tak? I potem uchwałę z tymi naszymi ustaleniami. 

 

938 

01:17:31.700 --> 01:17:37.700 

Jak rozumiem na przewodniczącego komisji Pan Radny  

Roman Rakowski zgłosił 

 

939 

01:17:37.700 --> 01:17:41.400 

Pana Piotra Miszkiewicza. Czy Pan Radny Piotr Miszkiewicz wyraża 

 

940 

01:17:41.400 --> 01:17:47.900 

zgodę na zostanie, znaczy na kandydowanie na  

przewodniczącego komisji? 



 

941 

01:17:47.900 --> 01:17:51.100 

Nie mam innego wyjścia Panie Przewodniczący. Dziękuję. 

 

942 

01:17:51.100 --> 01:17:53.900 

Czyli Pan Radny wyraża. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych 

 

943 

01:17:53.900 --> 01:17:59.000 

chce zgłosić kogoś na przewodniczącego tej komisji? Nie 

 

944 

01:17:59.000 --> 01:18:02.700 

widzę. Zatem przejdźmy do głosowania przewodniczącego komisji. 

 

945 

01:18:02.700 --> 01:18:08.800 

Na przewodniczącego komisji zgłoszono tylko jednego kandydata, 

 

946 

01:18:08.800 --> 01:18:11.800 

Pana Radnego Piotra Miszkiewicza więc będziemy proste głosowanie 

 

947 

01:18:11.800 --> 01:18:16.300 

mieli za, lub nie, bądź wstrzymujący się, tak. Bardzo proszę, 

 

948 

01:18:16.300 --> 01:18:21.000 



o umożliwienie nam głosowania nad wyborem przewodniczącego Komisji 

 

949 

01:18:21.000 --> 01:18:26.700 

do spraw Gospodarki Odpadami i Utrzymania Czystości na 

 

950 

01:18:26.700 --> 01:18:31.500 

terenie gminy Sulechów. Komisji Doraźnej, Pan Radny Piotr 

 

951 

01:18:31.500 --> 01:18:39.400 

Miszkiewicz. Pan Burmistrz się zgłasza? 

 

952 

01:18:39.400 --> 01:18:44.500 

Tak, do głosu? Pojawiła się Panie Przewodniczący z naszej 

 

953 

01:18:44.500 --> 01:18:47.800 

strony wątpliwość czy Pan Radny Piotr Miszkiewicz wyraził 

 

954 

01:18:47.800 --> 01:18:52.000 

zgodę na. Wprost. Na. Tak, wyrażam. 

 

955 

01:18:52.000 --> 01:18:56.300 

Wyraża zgodę. Wszystkie niejasności zostały rozwiane. 

 

956 



01:18:56.300 --> 01:19:03.900 

Czy słowo "nie mam wyjścia" i musi oznacza wyrażenie zgody. 

 

957 

01:19:03.900 --> 01:19:10.900 

Mamy jasność. Tak jest. 

 

958 

01:19:10.900 --> 01:19:15.400 

Semantyczne czasami uwagi mają też znaczenie gdzieś tam 

 

959 

01:19:15.400 --> 01:19:19.400 

dla poprawności tego wszystkiego. Bardzo proszę, Pani Bartku. 

 

960 

01:19:19.400 --> 01:19:23.200 

Możemy głosować. Bardzo proszę, głosujemy nad  

przewodniczącym komisji. 

 

961 

01:19:23.200 --> 01:19:27.100 

Bardzo proszę, Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich 

 

962 

01:19:27.100 --> 01:19:34.100 

urządzeniach. No pomimo wszystko dalej jednogłośnie wszystko. 

 

963 

01:19:34.100 --> 01:19:40.500 

Za 18 Radnych. Stwierdzam, że ustaliliśmy przewodniczącego tej 



 

964 

01:19:40.500 --> 01:19:44.900 

Komisji Doraźnej do spraw Gospodarki Odpadami,  

Utrzymania Czystości 

 

965 

01:19:44.900 --> 01:19:49.500 

na terenie gminy Sulechów. Zatem przejdźmy do głosowania listy 

 

966 

01:19:49.500 --> 01:19:52.300 

członków tej komisji, wszystkich na raz, tak? Pani Mecenas? 

 

967 

01:19:52.300 --> 01:19:56.200 

Wszystkich łącznie, nie. Bez przewodniczącego, tak? 

 

968 

01:19:56.200 --> 01:20:00.100 

Czyli bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu nad 

 

969 

01:20:00.100 --> 01:20:05.000 

listą członków zgłoszonych do tej komisji już bez przewodniczącego, 

 

970 

01:20:05.000 --> 01:20:10.600 

to jest Pan Radny Jan Rerus, Pan Radny Wiesław Kołakowski, Pani 

 

971 



01:20:10.600 --> 01:20:13.300 

Krystyna Jagodzińska - Kochaniak oraz Pan Radny Radosław Murkowski. 

 

972 

01:20:13.300 --> 01:20:17.400 

Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

973 

01:20:17.400 --> 01:20:30.800 

Za 18 Radnych. 

 

974 

01:20:30.800 --> 01:20:34.200 

Ustaliliśmy listę członków tej komisji. 

 

975 

01:20:34.200 --> 01:20:36.700 

I teraz możemy przejść do głosowania uchwały jako całości 

 

976 

01:20:36.700 --> 01:20:40.200 

z ustaleniami jakimi poczyniliśmy czyli przewodniczący i 

 

977 

01:20:40.200 --> 01:20:44.300 

członkowie, tak? Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu 

 

978 

01:20:44.300 --> 01:20:50.400 

nad uchwałą, druk nr 453 w sprawie powołania tej Komisji Doraźnej 

 



979 

01:20:50.400 --> 01:20:53.600 

do spraw Gospodarki Odpadami, Utrzymania Czystości na 

 

980 

01:20:53.600 --> 01:20:57.000 

terenie gminy Sulechów. Bardzo proszę o oddanie głosu na 

 

981 

01:20:57.000 --> 01:21:02.600 

swoich urządzeniach. Za 18 Radnych. 

 

982 

01:21:02.600 --> 01:21:05.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy 

 

983 

01:21:05.800 --> 01:21:11.500 

do kolejnego punktu. Druk nr 454 w sprawie wyrażenia zgody 

 

984 

01:21:11.500 --> 01:21:15.400 

na utworzenie społecznej inicjatywy mieszkaniowej pod 

 

985 

01:21:15.400 --> 01:21:19.000 

nazwą SIM Sulechów spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 

 

986 

01:21:19.000 --> 01:21:22.100 

siedzibą w Sulechowie. Czy ktoś z Państwa Radnych lub 



 

987 

01:21:22.100 --> 01:21:25.900 

Pan Burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Też mieliśmy szereg 

 

988 

01:21:25.900 --> 01:21:29.100 

spotkań także myślę, że wszystko jest jasne. Bardzo proszę 

 

989 

01:21:29.100 --> 01:21:32.500 

Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Druk 

 

990 

01:21:32.500 --> 01:21:46.100 

nr 454. Pan Radny Przemysław Pokład. 

 

991 

01:21:46.100 --> 01:21:49.500 

Zawiesiło się. To czekamy aż się odwiesi. 

 

992 

01:21:49.500 --> 01:22:00.900 

Za 17 Radnych, 1 Radny się wstrzymał. 

 

993 

01:22:00.900 --> 01:22:04.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

 

994 

01:22:04.500 --> 01:22:12.200 



kolejnego punktu, druk nr 455 w sprawie opinii dotyczącej objęcia 

 

995 

01:22:12.200 --> 01:22:14.800 

przez gminę Sulechów udziału w spółce SIM Sulechów spółka 

 

996 

01:22:14.800 --> 01:22:17.400 

z o.o. z siedzibą w Sulechowie. Czy ktoś z Państwa Radnych 

 

997 

01:22:17.400 --> 01:22:21.200 

chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. Zatem Przejdźmy do głosowania. Bardzo 

 

998 

01:22:21.200 --> 01:22:24.900 

proszę Państwa Radnych o oddanie głosów na swoich urządzeniach. 

 

999 

01:22:24.900 --> 01:22:34.500 

Druk nr 455. Za 17 Radnych, 1 Radny się wstrzymał. 

 

1000 

01:22:34.500 --> 01:22:38.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

 

1001 

01:22:38.400 --> 01:22:42.100 

kolejnego punktu. Zaraz odświeżymy. 

 

1002 



01:22:42.100 --> 01:22:49.900 

Odświeżyć pewnie trzeba. Kolejny punkt, druk nr 400, 

 o już mnie wybito, druk 

 

1003 

01:22:49.900 --> 01:22:53.300 

nr 456 tak, w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 

 

1004 

01:22:53.300 --> 01:22:55.700 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

 

1005 

01:22:55.700 --> 01:22:58.800 

sfinansowanie objęcia przez gminę Sulechów udziału w 

 

1006 

01:22:58.800 --> 01:23:02.700 

nowo utworzonej społecznej inicjatywie mieszkaniowej. Czy 

 

1007 

01:23:02.700 --> 01:23:04.900 

ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać głos w 

 

1008 

01:23:04.900 --> 01:23:11.400 

tym punkcie? Tu jest autopoprawka, tak? Tak przynajmniej mi 

 

1009 

01:23:11.400 --> 01:23:16.800 

się wyświetla tutaj, bo już przy tym druku. Bardzo proszę 



 

1010 

01:23:16.800 --> 01:23:20.900 

Panie Burmistrzu. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado jedyną 

 

1011 

01:23:20.900 --> 01:23:25.200 

autopoprawką w tym zakresie jest, przy tej uchwale numer 

 

1012 

01:23:25.200 --> 01:23:31.000 

rachunku bankowego, który został wygenerowany jako przeznaczony 

 

1013 

01:23:31.000 --> 01:23:37.100 

do obsługi nowoutworzonego SIM-u w zakresie pozyskanych przez 

 

1014 

01:23:37.100 --> 01:23:41.200 

nas środków. Dziękuję. Dziękuję. Pani Mecenas,  

musimy to przegłosować, tak? 

 

1015 

01:23:41.200 --> 01:23:45.900 

Przegłosujmy, bo to rachunki bankowe to. Gdzie pieniądze tam 

 

1016 

01:23:45.900 --> 01:23:50.500 

trzeba dobrze głosować, tak. Bardzo proszę Państwa Radnych 

 

1017 



01:23:50.500 --> 01:23:53.100 

o przegłosowanie najpierw autopoprawki dotyczącej numeru 

 

1018 

01:23:53.100 --> 01:23:58.500 

konta bankowego. Autopoprawka jest tutaj zamieszczona w 

 

1019 

01:23:58.500 --> 01:24:03.000 

naszych materiałach. Przegłosujmy najpierw autopoprawkę. 

 

1020 

01:24:03.000 --> 01:24:07.000 

Panie Bartku jak będzie gotowe, to proszę mówić. Jest gotowe, 

 

1021 

01:24:07.000 --> 01:24:10.000 

zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę o oddanie głosu 

 

1022 

01:24:10.000 --> 01:24:16.000 

nad autopoprawką. Panie Piotrze. 

 

1023 

01:24:16.000 --> 01:24:19.300 

Za 18 Radnych. 

 

1024 

01:24:19.300 --> 01:24:23.300 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. Zatem 

 



1025 

01:24:23.300 --> 01:24:28.000 

przejdźmy do głosowania druku nr 456 wraz z autopoprawką. 

 

1026 

01:24:28.000 --> 01:24:32.400 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

1027 

01:24:32.400 --> 01:24:46.000 

Druk nr 456. Za 17 Radnych, 1 Radny się wstrzymał. 

 

1028 

01:24:46.000 --> 01:24:48.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

 

1029 

01:24:48.700 --> 01:24:53.800 

kolejnego punktu, druk nr 457 w sprawie rozpatrzenia pisma 

 

1030 

01:24:53.800 --> 01:24:56.700 

mieszkańców Sółectwa Górzykowo dotyczącego rozbudowy sieci 

 

1031 

01:24:56.700 --> 01:25:01.100 

kanalizacyjnej w Górzykowie w okolicach drogi gminnej oznaczonej 

 

1032 

01:25:01.100 --> 01:25:05.300 

nr działek 204 i 209. Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 



 

1033 

01:25:05.300 --> 01:25:08.600 

Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

1034 

01:25:08.600 --> 01:25:13.300 

Wysoka Rado, projekt uchwały przedłożony przez Komisję Skarg, 

 

1035 

01:25:13.300 --> 01:25:19.800 

Wniosków i Petycji został przyjęty jednogłośnie przez członków 

 

1036 

01:25:19.800 --> 01:25:25.400 

komisji. Komisja zapoznała się ze stanowiskiem merytorycznym burmistrza 

 

1037 

01:25:25.400 --> 01:25:29.000 

i nie ukrywam, że bardzo pomocna była opinia prawna naszych 

 

1038 

01:25:29.000 --> 01:25:34.000 

Radców ponieważ z punktu widzenia samego pisma jako wzoru 

 

1039 

01:25:34.000 --> 01:25:38.500 

dokumentu mogło się wydawać, że była to zatytułowana petycja. 

 

1040 

01:25:38.500 --> 01:25:44.100 



Jednak dzięki opinii prawnej możemy i znaczy możemy stwierdzić, 

 

1041 

01:25:44.100 --> 01:25:51.100 

że mimo iż forma zachowanej petycji z wyglądu jako dokumentu 

 

1042 

01:25:51.100 --> 01:25:57.700 

i tak dalej było jednak wnioskiem. Komisja jednogłośnie w 

 

1043 

01:25:57.700 --> 01:26:01.200 

głosowaniu jawnym uznała, że pismo mieszkańców  

Sołectwa Górzykowo 

 

1044 

01:26:01.200 --> 01:26:04.000 

oznaczone jako petycja nie spełnia wymogów ustawy o 

 

1045 

01:26:04.000 --> 01:26:08.600 

petycjach i w związku z tym po dokonaniu analizy uznała, że 

 

1046 

01:26:08.600 --> 01:26:11.600 

jest ono wnioskiem mieszkańców, a właściwym adresatem dla 

 

1047 

01:26:11.600 --> 01:26:15.700 

jego rozpatrzenia jest Sulechowskie Przedsiębiorstwo Komunalne 

 



1048 

01:26:15.700 --> 01:26:20.900 

SuPeKom, w którego zakresie zadań jest rozbudowa oraz modernizacja 

 

1049 

01:26:20.900 --> 01:26:25.900 

sieci i systemów kanalizacji sanitarnej oraz zaopatrzenia w 

 

1050 

01:26:25.900 --> 01:26:33.900 

wodę mieszkańców gminy. W takim dużym skrócie  

nasze przedsiębiorstwo 

 

1051 

01:26:33.900 --> 01:26:39.400 

w tym roku nam dla Wysokiej Rady przedłużyło już jakby plan 

 

1052 

01:26:39.400 --> 01:26:46.000 

inwestycyjny spółki. Zatem poniekąd chcemy aby jako komisja 

 

1053 

01:26:46.000 --> 01:26:50.500 

chcemy, żeby to też wybrzmiało dzisiaj, że komisja pragnie 

 

1054 

01:26:50.500 --> 01:26:55.100 

wyartykułować wszystkim mieszkańcom, że rozpatrzenie tego 

 

1055 

01:26:55.100 --> 01:27:01.600 



mieszkańców ma na celu poniekąd uświadomienie, iż sporządzanie 

 

1056 

01:27:01.600 --> 01:27:06.900 

petycji, która trafi do tej komisji niestety nie zostanie rozpatrzona 

 

1057 

01:27:06.900 --> 01:27:11.700 

w taki sposób ustawowy jako petycja. 

 

1058 

01:27:11.700 --> 01:27:16.900 

Również komisja w imieniu autora tej petycji nie przekaże tego 

 

1059 

01:27:16.900 --> 01:27:20.300 

dokumentu jako wniosku do SuPeKom-u. niestety autor tego 

 

1060 

01:27:20.300 --> 01:27:24.700 

pisma będzie musiał być może ze zmienioną datą ale zaadresować 

 

1061 

01:27:24.700 --> 01:27:29.700 

to pismo do SuPeKom-u, jednocześnie bez oczywiście gwarancji, 

 

1062 

01:27:29.700 --> 01:27:33.300 

że to zostanie wpisane w plan inwestycyjny naszej spółki. 

 

1063 



01:27:33.300 --> 01:27:38.600 

Także chcemy uświadomić mieszkańców, że tego typu inwestycje 

 

1064 

01:27:38.600 --> 01:27:45.000 

prosimy kierować do spółki z SuPeKom, a efektem naszej pracy 

 

1065 

01:27:45.000 --> 01:27:50.700 

jest przedłużona uchwała, którą oczywiście proszę przyjąć 

 

1066 

01:27:50.700 --> 01:27:53.700 

przez Wysoką Radę. Dziękuję. Dziękuję. Bardzo proszę Pan 

 

1067 

01:27:53.700 --> 01:28:00.600 

Radny Jan Rerus. Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka 

 

1068 

01:28:00.600 --> 01:28:06.100 

Rado, Szanowni Goście. Ja mam wątpliwości tutaj do tego 

 

1069 

01:28:06.100 --> 01:28:10.000 

zapisu tej petycji, ponieważ ogólnie co do zasady petycje 

 

1070 

01:28:10.000 --> 01:28:13.200 

składa się na potrzeby mieszkańców. 

 



1071 

01:28:13.200 --> 01:28:18.400 

Mam pytanie tak do komisji, jeżeli ta komisja, jeżeli SuPeKom 

 

1072 

01:28:18.400 --> 01:28:24.500 

spółka z o.o., zleciłaby te zadania innej spółce z o.o. 

 

1073 

01:28:24.500 --> 01:28:28.600 

Tamta innej i w setnej spółce to byśmy wysłali ludzi do tej 

 

1074 

01:28:28.600 --> 01:28:32.800 

setnej spółki żeby po kolei przyjmowała plany? Wydaje mi 

 

1075 

01:28:32.800 --> 01:28:36.300 

się, że coś nie tak. Ja nie jestem pewny ale jestem pewny, 

 

1076 

01:28:36.300 --> 01:28:41.200 

że zadaniem własnym gminy, jest dostawa wody i odbiór ścieków. 

 

1077 

01:28:41.200 --> 01:28:46.300 

Zadaniem własnym. To, że ktoś zlecił wykonywanie te zadania 

 

1078 

01:28:46.300 --> 01:28:49.800 

w cudzysłowie powiem "na podstawie umowy", no bo umowa jest 



 

1079 

01:28:49.800 --> 01:28:54.300 

zawiązania spółki. Zlecił te zadania, to nie znaczy, że 

 

1080 

01:28:54.300 --> 01:28:57.900 

gmina pozbyła się tego zadania, że dalej nie jest to zadanie 

 

1081 

01:28:57.900 --> 01:29:02.200 

własne gminy. Jest to zadanie własne gminy. Przypomnę, że 

 

1082 

01:29:02.200 --> 01:29:06.100 

plan, który przychodzi do nas co Pan Przewodniczący Komisji 

 

1083 

01:29:06.100 --> 01:29:10.600 

powiedział, on trafia i tak do nas do zatwierdzenia. Dalej 

 

1084 

01:29:10.600 --> 01:29:15.800 

przypomnę, że nie ma przeszkód, żadnych żeby w budżecie gminy 

 

1085 

01:29:15.800 --> 01:29:19.000 

ująć budowę sieci. Poza tą spółką. 

 

1086 

01:29:19.000 --> 01:29:23.900 



Może sobie budować później ją przekazać czyli adekwatnym byłoby 

 

1087 

01:29:23.900 --> 01:29:30.100 

żeby ta petycja, nazwane tutaj wniosek, była rozpatrywana przez 

 

1088 

01:29:30.100 --> 01:29:33.800 

Pana Burmistrza. Czy w dalszej kolejności przekazanie to 

 

1089 

01:29:33.800 --> 01:29:39.100 

do spółki z jakąś adnotacją, czy opinią swoją to wydaje mi 

 

1090 

01:29:39.100 --> 01:29:44.000 

się, że to jest rzecz wtórna. Mam takie wrażenie, że 

 

1091 

01:29:44.000 --> 01:29:49.700 

mieszkańcy składając tą petycję postąpili prawidłowo. 

 

1092 

01:29:49.700 --> 01:29:53.500 

Oni nawet nie muszą wiedzieć, czy na przykład SuPeKom nie 

 

1093 

01:29:53.500 --> 01:29:58.000 

zlecił dla mnie tego. A później ja dla Pana Radnego 

 Wyszyńskiego, na przykład. 

 



1094 

01:29:58.000 --> 01:30:03.900 

A później on dla Pana Radnego Rakowskiego i w konsekwencji ci 

 

1095 

01:30:03.900 --> 01:30:07.200 

ludzie musieliby do Pana Radnego Rakowskiego zwrócić się, 

 

1096 

01:30:07.200 --> 01:30:11.000 

żeby wybudował. To co oznaczałoby, że wszyscy pozbyli się 

 

1097 

01:30:11.000 --> 01:30:16.100 

tego zadania? Nie. Zadaniem własnym gminy jest dostawa wody 

 

1098 

01:30:16.100 --> 01:30:20.300 

i odbiór ścieków. I petycja według mnie była słusznie kierowana. 

 

1099 

01:30:20.300 --> 01:30:25.100 

I według mnie słusznie nazwana. Nie chcę polemizować tutaj 

 

1100 

01:30:25.100 --> 01:30:28.400 

z opiniami prawnymi, które przeczytałem wcześniej były 

 

1101 

01:30:28.400 --> 01:30:33.600 

i w tym kierunku poszły. I w tych opiniach zabrakło mi 



 

1102 

01:30:33.600 --> 01:30:39.900 

oceny tego, tego zadania własnego gminy. Chcę przypomnieć tutaj 

 

1103 

01:30:39.900 --> 01:30:43.800 

przy okazji, żeśmy niedawno rozmawiali o możliwości dostawy 

 

1104 

01:30:43.800 --> 01:30:50.600 

wody. Wody w sieci dla mieszkańców, którzy dla ludzi,  

którzy się budują 

 

1105 

01:30:50.600 --> 01:30:55.700 

na, w różnych miejscach w szczególności na Brzeziu, w 

 

1106 

01:30:55.700 --> 01:30:59.400 

Cigacicach i w innych miejscach. I tam rozpatrywaliśmy to, 

 

1107 

01:30:59.400 --> 01:31:06.000 

że może to gmina. Nie musi być to w zadaniu tym wieloletnim SuPeKom-u. 

 

1108 

01:31:06.000 --> 01:31:09.800 

Może gmina później może to przekazać na przykład do SuPeKom-u 

 

1109 



01:31:09.800 --> 01:31:13.400 

jako zadanie zlecone, jako majątek. Można dokapitalizować. 

 

1110 

01:31:13.400 --> 01:31:18.700 

I w tym momencie, żeby później głosu nie zabierać oczekuję 

 

1111 

01:31:18.700 --> 01:31:27.600 

jeszcze odpowiedzi na pytanie, ile miasto, czy ile miasto 

 

1112 

01:31:27.600 --> 01:31:34.200 

może dokapitalizować spółkę SuPeKom w zakresie  

możliwości wykonania 

 

1113 

01:31:34.200 --> 01:31:39.600 

niektórych zadań z zakresu dostawy wody do tych budynków, coś 

 

1114 

01:31:39.600 --> 01:31:42.300 

my mówili. Umawialiśmy się na pewien termin, minął on 

 

1115 

01:31:42.300 --> 01:31:46.000 

ale myślę, że w niedługim czasie Pan Burmistrz by to 

 

1116 

01:31:46.000 --> 01:31:49.200 

przedstawił. Na co oczekuje. To tak tylko przy okazji powiedziałem. 



 

1117 

01:31:49.200 --> 01:31:53.500 

Dlatego mam duże wątpliwości o tą petycję i kierowanie do 

 

1118 

01:31:53.500 --> 01:31:58.600 

kogoś, który zadanie dostał, przejął to. 

 

1119 

01:31:58.600 --> 01:32:03.200 

Jako zadanie zlecone. Ale i tak, i tak na koniec powiem jest 

 

1120 

01:32:03.200 --> 01:32:08.600 

to jedyna odpowiedzialność gminy jako zadanie własne i 

 

1121 

01:32:08.600 --> 01:32:12.600 

według mnie ta petycja powinna być w taki sposób rozpatrzona, że 

 

1122 

01:32:12.600 --> 01:32:18.100 

kierowana do Pana Burmistrza w celu dalszego rozstrzygnięcia możliwości 

 

1123 

01:32:18.100 --> 01:32:22.500 

ujęcia, nie ujęcia w planie z jakąś sugestią, czy to 

 

1124 

01:32:22.500 --> 01:32:26.700 



jest zasadne, czy nie jest zasadne. Dlatego, akurat w 

 

1125 

01:32:26.700 --> 01:32:32.900 

tym wypadku wstrzymam się od głosu tutaj ponieważ no 

 

1126 

01:32:32.900 --> 01:32:35.800 

nie jestem przekonany do tego, co zostało przedstawione w 

 

1127 

01:32:35.800 --> 01:32:39.000 

uzasadnieniu do tego projektu uchwały. 

 

1128 

01:32:39.000 --> 01:32:42.000 

Dziękuję. Dziękuję. Ja tylko dodam, że szkoda, że Klub 

 

1129 

01:32:42.000 --> 01:32:44.900 

Radnych Forum i konkretnie Pan Radny Jan Rerus nie jest 

 

1130 

01:32:44.900 --> 01:32:48.300 

już członkiem tej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, bo 

 

1131 

01:32:48.300 --> 01:32:51.800 

to jest właśnie ten moment, w którym przyszłoby do nas 

 

1132 



01:32:51.800 --> 01:32:54.900 

już uzgodnione stanowisku. Panie Przewodniczący, wykreśliliście mnie 

 

1133 

01:32:54.900 --> 01:33:00.300 

przecież. Ja nie pamiętam ale w każdym razie szkoda. 

 

1134 

01:33:00.300 --> 01:33:03.700 

I myślę, że to jest ten moment żebym ponowił to pismo do 

 

1135 

01:33:03.700 --> 01:33:07.900 

Klubu Radnych Forum, żeby Pan Radny, żeby klub  

zaproponował najlepiej 

 

1136 

01:33:07.900 --> 01:33:11.200 

Pana Radnego, żeby takie dyskusje właśnie toczyły się na 

 

1137 

01:33:11.200 --> 01:33:15.600 

komisji. Wiem, żeby ta komisja wypracowała, bo ja wcześniej 

 

1138 

01:33:15.600 --> 01:33:19.000 

czytałem opinię Pani Mecenas i uznałem słusznie, że ta. 

 

1139 

01:33:19.000 --> 01:33:23.200 

A dzisiaj jak słucham Pana Radnego Jana Rerusa nachodzą mnie 



 

1140 

01:33:23.200 --> 01:33:27.700 

też wątpliwości, także szkoda, że to się nie odbyło na 

 

1141 

01:33:27.700 --> 01:33:31.300 

komisji. Panie Marianie, proszę przygotować mi pismo do 

 

1142 

01:33:31.300 --> 01:33:35.800 

Klubu Radnych Forum, żeby wskazali swojego członka do 

 

1143 

01:33:35.800 --> 01:33:39.900 

pracy tej komisji także wyślemy niezwłocznie. Bardzo proszę 

 

1144 

01:33:39.900 --> 01:33:43.300 

ad vocem Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Czy ja się mogę oczywiście 

 

1145 

01:33:43.300 --> 01:33:46.200 

dołączyć do Pana Przewodniczącego i zaprosić Pana Jana 

 

1146 

01:33:46.200 --> 01:33:50.800 

do nas ponieważ wielokrotnie się zgadzamy ale dostałem akurat 

 

1147 

01:33:50.800 --> 01:33:55.200 



do tej, do projektu tej uchwały skierowany przez Przewodniczącą Elę 

 

1148 

01:33:55.200 --> 01:34:00.600 

Musiałek. Za tym jestem poniekąd zobowiązany obronić ten 

 

1149 

01:34:00.600 --> 01:34:03.800 

projekt uchwały. Pozwolę sobie akurat z Panem Janem się 

 

1150 

01:34:03.800 --> 01:34:09.600 

nie zgodzić o tyle, że faktycznie co do zadań własnych gminy 

 

1151 

01:34:09.600 --> 01:34:12.600 

tutaj nie ma w ogóle szans polemizować, ma Pan absolutną rację. 

 

1152 

01:34:12.600 --> 01:34:18.900 

Natomiast zastanawia mnie fakt jak Komisja Skarg, Wniosków 

 

1153 

01:34:18.900 --> 01:34:23.700 

i Petycji mogłaby wpłynąć na planowanie budżetu z uwzględnieniem 

 

1154 

01:34:23.700 --> 01:34:27.600 

właśnie tego wniosku? Wiemy, że to nie są małe kwoty. 

 

1155 



01:34:27.600 --> 01:34:32.700 

Zatem taki wniosek powinien przejść taką procedurę, że 

 

1156 

01:34:32.700 --> 01:34:36.800 

spółka rozpatruje to w granicach swoich możliwości. 

 

1157 

01:34:36.800 --> 01:34:40.900 

Uwzględnia lub nie. Taki wniosek uważam, to jest moje zdanie, 

 

1158 

01:34:40.900 --> 01:34:46.000 

powinien również trafić do Komisji Budżetu gdzie Radni mogliby 

 

1159 

01:34:46.000 --> 01:34:51.200 

się pochylić nad sytuacją finansową gminy, a rzeczywiście skutkiem 

 

1160 

01:34:51.200 --> 01:34:56.400 

takim ostatecznym jest przedłożenie planowania inwestycji przez 

 

1161 

01:34:56.400 --> 01:34:59.900 

naszą spółkę dla Rady. I wtedy Radni mogą zdecydować. 

 

1162 

01:34:59.900 --> 01:35:05.600 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie mogła inaczej zachować 

 



1163 

01:35:05.600 --> 01:35:09.000 

się względem takiego wniosku. Tak naprawdę tutaj ta kompetencja, 

 

1164 

01:35:09.000 --> 01:35:14.700 

tej komisji jest bądź, co bądź naprawdę bardzo zminimalizowana żeby 

 

1165 

01:35:14.700 --> 01:35:18.600 

nie powiedzieć ograniczona ustawowo. I treść tego pisma, 

 

1166 

01:35:18.600 --> 01:35:22.300 

tak jak Pani Mecenas wskazuje, no jest wnioskiem. 

 

1167 

01:35:22.300 --> 01:35:27.000 

Nie jest petycją. Zatem no nasza komisja nie mogła tego 

 

1168 

01:35:27.000 --> 01:35:31.000 

inaczej rozpatrzyć. Dziękuję. 

 

1169 

01:35:31.000 --> 01:35:34.500 

Bardzo proszę ad vocem Pan Burmistrz, Marcin Górzny. 

 

1170 

01:35:34.500 --> 01:35:41.800 

Bardzo proszę. To ja tylko szybko ponieważ Pan Radny Jan 



 

1171 

01:35:41.800 --> 01:35:46.400 

Rerus bardzo płynnie i zgrabnie z tematu kanalizacji przeszedł 

 

1172 

01:35:46.400 --> 01:35:50.700 

do tematu wodociągowych. I słusznie, bo na ten  

temat, Panie Radny rozmawialiśmy. 

 

1173 

01:35:50.700 --> 01:35:54.500 

Ja oczywiście o tym pamiętam i tak jak Panu obiecałem ta 

 

1174 

01:35:54.500 --> 01:35:58.800 

informacja na pewno do Państwa trafi. Będziemy Panie Radny 

 

1175 

01:35:58.800 --> 01:36:02.500 

Janie za chwilę rozmawiali o budżecie. Pewnie nie raz, 

 

1176 

01:36:02.500 --> 01:36:07.000 

nie dwa o budżecie na przyszły rok. Tam dane dotyczące dokapitalizowania 

 

1177 

01:36:07.000 --> 01:36:10.400 

spółki i zakresu jakby merytorycznego tych inwestycji, o 

 

1178 



01:36:10.400 --> 01:36:14.500 

których Pan wspomniał na pewno się również pojawią. Miałem 

 

1179 

01:36:14.500 --> 01:36:18.000 

o tym wspomnieć w wolnych wnioskach ale Pan Jan najwyraźniej czyta 

 

1180 

01:36:18.000 --> 01:36:22.100 

mi w myślach. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo. 

 

1181 

01:36:22.100 --> 01:36:25.800 

Proszę ad vocem, Pan Radny Jan Rerus. Dziękuję Panu Burmistrzowi 

 

1182 

01:36:25.800 --> 01:36:28.700 

za deklaracje, co mnie bardzo cieszy, bo ten temat mi 

 

1183 

01:36:28.700 --> 01:36:32.900 

leży tak żeby jednak sfinalizować go w ten czy w inny sposób 

 

1184 

01:36:32.900 --> 01:36:36.500 

taki korzystny dla ludzi, korzystny dla gminy i SuPeKom-u. 

 

1185 

01:36:36.500 --> 01:36:41.500 

Odnośnie tylko Pan Przewodniczącego, chciałem tylko ad 

 



1186 

01:36:41.500 --> 01:36:46.800 

vocem powiedzieć jedno zdanie. Uważam, że komisja spokojnie 

 

1187 

01:36:46.800 --> 01:36:51.600 

mogła uznać petycję za zasadną i skierować wniosek do 

 

1188 

01:36:51.600 --> 01:36:57.000 

Pana Burmistrza, że popiera budowanie tej kanalizacji i 

 

1189 

01:36:57.000 --> 01:37:02.500 

wnosi w ramach możliwości budżetu, o rozważenie, wpisanie tego 

 

1190 

01:37:02.500 --> 01:37:10.800 

do budżetu któregoś roku lub skierowanie do spółki SuPeKom, 

 

1191 

01:37:10.800 --> 01:37:14.900 

czynów wpisania do planu. Czyli komisja by tylko powiedziała tyle, że 

 

1192 

01:37:14.900 --> 01:37:19.400 

uważa to, że wniosek, jak to jest napisane, że jest zasadne. 

 

1193 

01:37:19.400 --> 01:37:22.200 

Tylko tyle. Oczywiście nie ma kompetencji do żadnego innego 



 

1194 

01:37:22.200 --> 01:37:25.800 

podejmowania decyzji. Mogłaby też również tą skierować do 

 

1195 

01:37:25.800 --> 01:37:29.900 

Komisji Budżetu ale ponieważ to idzie na sesji tak jak 

 

1196 

01:37:29.900 --> 01:37:32.900 

dzisiaj, to Komisja Budżetu, Przewodniczący Komisji Budżetu 

 

1197 

01:37:32.900 --> 01:37:36.400 

sam wyłapał to, że trzeba się nad tym tematem pochylić i 

 

1198 

01:37:36.400 --> 01:37:40.200 

zająć. Czyli taka by była moja sugestia, że uznaje bądź 

 

1199 

01:37:40.200 --> 01:37:43.800 

nie uznaje za zasadne. Oczywiście nie musimy uznać. Uznaje za 

 

1200 

01:37:43.800 --> 01:37:47.700 

zasadne i wnosi, na kolanach prosi powiedzmy Pana Burmistrza, 

 

1201 

01:37:47.700 --> 01:37:51.000 



żeby ujął to w budżecie, tak się wyrażę. Ja bym 

 

1202 

01:37:51.000 --> 01:37:55.100 

to tak widział rozpatrzenie tego, a nie wysyłanie ludzi 

 

1203 

01:37:55.100 --> 01:38:01.500 

do spółki, do której, co do której zostały zadania zlecone 

 

1204 

01:38:01.500 --> 01:38:04.800 

przez gminę. No tyle by miał tylko. Dziękuję. 

 

1205 

01:38:04.800 --> 01:38:08.900 

Dziękuję. Pan Skarbnik się zgłasza. 

 

1206 

01:38:08.900 --> 01:38:10.900 

Bardzo proszę, Panie Skarbniku. Szanowni Państwo, może tylko 

 

1207 

01:38:10.900 --> 01:38:15.200 

dodam z jakiego powodu spółka SuPeKom realizuje tę 

 inwestycję wodociągowo-kanalizacyjne, 

 

1208 

01:38:15.200 --> 01:38:17.600 

z 2 powodów. Po pierwsze może wrzucić sobie w koszty działalności 

 



1209 

01:38:17.600 --> 01:38:21.000 

tak, każdą budowę kanalizacji wodociągów wrzuca w koszty, 

 

1210 

01:38:21.000 --> 01:38:23.100 

które ja jako Skarbnik w gminie nie mogę tego wrzucić w 

 

1211 

01:38:23.100 --> 01:38:26.800 

koszty. A druga rzecz po prostu podatek VAT tak, spółka również poprzez 

 

1212 

01:38:26.800 --> 01:38:30.400 

naliczone należny może ten VAT odliczyć. My jako gmina w żaden 

 

1213 

01:38:30.400 --> 01:38:32.900 

sposób VAT-u nie możemy odliczyć. Także 2 razy będziemy karani, 

 

1214 

01:38:32.900 --> 01:38:36.500 

w cudzysłowie za to, że my [niezrozumiałe]. Także z punktu widzenia 

 

1215 

01:38:36.500 --> 01:38:39.800 

gminy, no tak powstała spółka SuPeKom żeby to analizowała tego 

 

1216 

01:38:39.800 --> 01:38:43.500 

typu inwestycje. Dziękuję bardzo. Dziękuję. To znaczy to  



jest jasne dlaczego spółka to robi, 

 

1217 

01:38:43.500 --> 01:38:48.500 

bo tu nie chodzi o to. To nie było przedmiotem petycji  

czy zasadne jest, żeby spółka robiła, 

 

1218 

01:38:48.500 --> 01:38:50.500 

czy zakład może? Mogę słowo jeszcze? To Panie 

 

1219 

01:38:50.500 --> 01:38:52.600 

Radny, Pan. Bardzo proszę, Pan Radny Jan Rerus. No właśnie tutaj 

 

1220 

01:38:52.600 --> 01:38:56.400 

kwestia tego co jest korzystniejsze dla gminy, dla SuPeKom nie 

 

1221 

01:38:56.400 --> 01:38:59.600 

wchodzi w ogóle w rachubę. Mi tylko chodzi o rozpatrzenie tego 

 

1222 

01:38:59.600 --> 01:39:04.300 

w cudzysłowie "wniosku" czy petycji nazwanej w stosunku do 

 

1223 

01:39:04.300 --> 01:39:07.500 

mieszkańców. A w resztę później. No to jest sprawa już, 

 



1224 

01:39:07.500 --> 01:39:11.800 

która? Nawet powiedzenie przez komisję tak, my przechylamy się 

 

1225 

01:39:11.800 --> 01:39:15.600 

do tego, nie znaczy, że to musi być przyjęte w budżecie. 

 

1226 

01:39:15.600 --> 01:39:19.800 

Ale odesłanie tego, jeszcze raz o odesłanie tylko tego 

 

1227 

01:39:19.800 --> 01:39:24.400 

do spółki, której zlecono te zadania własne, według mnie 

 

1228 

01:39:24.400 --> 01:39:28.500 

jest takie trochę nie fair. Dziękuję. 

 

1229 

01:39:28.500 --> 01:39:30.800 

Dziękuję. Czy ktoś jeszcze zgłasza się do głosu w tym 

 

1230 

01:39:30.800 --> 01:39:34.100 

punkcie? Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo 

 

1231 

01:39:34.100 --> 01:39:36.500 

proszę, Państwa Radnych. Pan Wiesław Kołakowski się jeszcze 



 

1232 

01:39:36.500 --> 01:39:39.200 

zgłosił. Bardzo proszę. Zanim jeszcze przejdziemy do 

 

1233 

01:39:39.200 --> 01:39:47.700 

głosowania, Pan Radny Wiesław Kołakowski. Ja bym chciał tutaj 

 

1234 

01:39:47.700 --> 01:39:52.800 

podtrzymać, poprzeć troszeczkę Pana Radnego Rerusa tym 

 

1235 

01:39:52.800 --> 01:39:57.500 

bardziej, że ta kanalizacja dotyczy również sali wiejskiej w 

 

1236 

01:39:57.500 --> 01:40:01.500 

Górzykowie. Także to nie jest tylko dla mieszkańców ale 

 

1237 

01:40:01.500 --> 01:40:04.600 

również na potrzeby ogólnospołeczne. 

 

1238 

01:40:04.600 --> 01:40:07.900 

Także gdzieś tutaj myślę, że w jakiś sposób gmina może 

 

1239 

01:40:07.900 --> 01:40:11.600 



parcelować w tych kosztach i pomóc w wybudowaniu tej kanalizacji. 

 

1240 

01:40:11.600 --> 01:40:15.400 

Przynajmniej nie wiem, poza kolejnością czy jakoś gdzieś 

 

1241 

01:40:15.400 --> 01:40:19.000 

tam to przyśpieszyć? Dziękuję. 

 

1242 

01:40:19.000 --> 01:40:22.400 

Czy ktoś jeszcze się zgłasza do głosu? Pani Mecenas. 

 

1243 

01:40:22.400 --> 01:40:26.600 

Bardzo proszę. Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo 

 

1244 

01:40:26.600 --> 01:40:32.200 

Radni. Tak jak tu wspomniał Pan Radny Rerus, rzeczywiście sposób 

 

1245 

01:40:32.200 --> 01:40:35.500 

rozpatrzenia tego pisma mieszkańców nie neguję, że jest 

 

1246 

01:40:35.500 --> 01:40:38.500 

to zadanie własne. Absolutnie. Ustawa o gospodarce komunalnej 

 

1247 



01:40:38.500 --> 01:40:42.400 

przewiduję, że gmina realizuje zadania własne między innymi 

 

1248 

01:40:42.400 --> 01:40:47.100 

poprzez powołanie spółki i takową tutaj Rada Miejska powołała 

 

1249 

01:40:47.100 --> 01:40:50.800 

przed laty, która realizuje zadania własne gminy, i 

 

1250 

01:40:50.800 --> 01:40:56.400 

które są jej celami statutowymi. Tutaj rozważania zgodnie 

 

1251 

01:40:56.400 --> 01:41:00.100 

z opinią prawną, Pani Mecenas Anny Kowalskiej - Kasprzak było, 

 

1252 

01:41:00.100 --> 01:41:05.500 

czy pismo nazwane petycją rzeczywiście ją stanowi i 

 

1253 

01:41:05.500 --> 01:41:09.600 

ocena prawna wykazała, że nie jest to petycja, może co 

 

1254 

01:41:09.600 --> 01:41:15.600 

najwyżej wniosek. I teraz tak jak tutaj Pan Radny Rerus sugeruje, 

 



1255 

01:41:15.600 --> 01:41:19.200 

Rada by powiedziała: "tak rozpatrujemy ten wniosek" to 

 

1256 

01:41:19.200 --> 01:41:22.400 

trzeba mieszkańcom powiedzieć pozytywnie czy negatywnie, tak. 

 

1257 

01:41:22.400 --> 01:41:27.000 

I dalej ten wniosek by w gminie, no nie mógł być  

załatwiony, zresztą 

 

1258 

01:41:27.000 --> 01:41:31.800 

Pan Skarbnik tu wykazał między innymi dlaczego i z tego 

 

1259 

01:41:31.800 --> 01:41:35.800 

względu, że jest spółka. Więc ten wniosek, my nie mówimy 

 

1260 

01:41:35.800 --> 01:41:39.900 

"nie idźcie ponownie" tylko ten wniosek jest przekazany będzie 

 

1261 

01:41:39.900 --> 01:41:44.900 

do przedsiębiorstwa i ono do planu modernizacji albo to 

 

1262 

01:41:44.900 --> 01:41:48.900 



ujmie, albo nie umie. A Państwo ostatecznie zatwierdzają ten 

 

1263 

01:41:48.900 --> 01:41:52.100 

plan modernizacji. Także nie można powiedzieć, że taki 

 

1264 

01:41:52.100 --> 01:41:57.500 

sposób rozpatrzenia gdyby zwalnia tutaj Radę w ogóle z 

 

1265 

01:41:57.500 --> 01:42:02.300 

określenia jakiś kierunków tych zadań. Także, no proszę myślę, 

 

1266 

01:42:02.300 --> 01:42:06.600 

że w tej sytuacji jaka jest, kiedy nie są to ujmowane zadania 

 

1267 

01:42:06.600 --> 01:42:09.800 

w budżecie gminy z tego zakresu przekazanie do spółki jest 

 

1268 

01:42:09.800 --> 01:42:15.500 

zasadne. Dziękuję. Dziękuję. Ad vocem, Pan Radny Jan Rerus. Tak, 

 

1269 

01:42:15.500 --> 01:42:18.800 

Pani Mecenas, ja wszystko to rozumiem i odczytałem rozważanie 

 

1270 



01:42:18.800 --> 01:42:21.500 

Pani Mecenas i wcale tego nie neguję. Ja tylko mówię, że 

 

1271 

01:42:21.500 --> 01:42:25.900 

komisja mogłaby właśnie zająć takie stanowisko jak mówiłem 

 

1272 

01:42:25.900 --> 01:42:29.800 

w sensie w takim czy popiera, czy nie popiera i przekazuje to 

 

1273 

01:42:29.800 --> 01:42:33.900 

dalej. Ale chcę przypomnieć niedawne rozmowy, no bo tegoroczne 

 

1274 

01:42:33.900 --> 01:42:38.000 

rozmowy. Rozmawialiśmy o sieci wodnej, gdzie ujmowaliśmy to 

 

1275 

01:42:38.000 --> 01:42:41.400 

mimo sprzeciwu może Pana Skarbnika. Ujmowaliśmy taką możliwość, 

 

1276 

01:42:41.400 --> 01:42:46.900 

że my wybudujemy. Gmina wybuduje sieć wodną, a później przekaże. 

 

1277 

01:42:46.900 --> 01:42:50.400 

No są te straty co Pan Skarbnik słusznie zauważył, oczywiście 

 



1278 

01:42:50.400 --> 01:42:55.100 

ale to nie przekreśla możliwości gminy w podjęciu takiej 

 

1279 

01:42:55.100 --> 01:42:58.200 

decyzji, że my wybudujemy tą sieć, a później przekażemy, czy 

 

1280 

01:42:58.200 --> 01:43:01.500 

coś, że będzie to trochu straty. Nie przekreślać. Nie 

 

1281 

01:43:01.500 --> 01:43:06.800 

ma czegoś takiego, że my obligatoryjnie musimy te zadanie 

 

1282 

01:43:06.800 --> 01:43:10.300 

przekazać do SuPeKom-u. Możemy przekazać, w planie wieloletnim 

 

1283 

01:43:10.300 --> 01:43:13.800 

oni zrobią to ale możemy sami zrobić. I stąd było moja wątpliwość, 

 

1284 

01:43:13.800 --> 01:43:17.600 

że nie pozbyliśmy się tego, że możemy to zrobić. 

 

1285 

01:43:17.600 --> 01:43:22.000 

No, ja tylko tyle więc już nie będziemy sobie tutaj ale 



 

1286 

01:43:22.000 --> 01:43:24.600 

jeszcze tylko żeby Pani Mecenas mnie źle nie zrozumiała, nie 

 

1287 

01:43:24.600 --> 01:43:28.400 

neguję tego co zapisane tylko wyraziłem po prostu swoją wątpliwość 

 

1288 

01:43:28.400 --> 01:43:31.800 

dlatego, że to jest zadanie własne gminy. Dziękuję. Dziękuję. 

 

1289 

01:43:31.800 --> 01:43:34.200 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. Zatem przechodzimy do 

 

1290 

01:43:34.200 --> 01:43:39.900 

głosowania. Szanowni Państwo, druk nr 457 w sprawie rozpatrzenia 

 

1291 

01:43:39.900 --> 01:43:44.100 

pisma mieszkańców Sołectwa Górzykowo dotyczącego rozbudowy sieci 

 

1292 

01:43:44.100 --> 01:43:46.900 

kanalizacyjnej w Górzykowie, w okolicach drogi gminnej oznaczonej 

 

1293 

01:43:46.900 --> 01:43:51.200 



numerami działek 204 i 209. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

 

1294 

01:43:51.200 --> 01:44:02.800 

głosu na swoich urządzeniach. Jakaś aktualizacja musiała być 

 

1295 

01:44:02.800 --> 01:44:10.700 

i. Za 12 Radnych, 1 Radny przeciw, 5 Radnych się wstrzymało. 

 

1296 

01:44:10.700 --> 01:44:14.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do 

 

1297 

01:44:14.800 --> 01:44:18.700 

kolejnego punktu, punkt 8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

1298 

01:44:18.700 --> 01:44:22.700 

Bardzo proszę Państwa Radnych o zgłaszanie się do głosu. 

 

1299 

01:44:22.700 --> 01:44:29.500 

Nie widzę. A widzę. Bardzo proszę, Pani Radna Agnieszka Szeląg. 

 

1300 

01:44:29.500 --> 01:44:34.600 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni 

 

1301 



01:44:34.600 --> 01:44:38.400 

Państwo. Ja mam pytanie do Pana Burmistrza dotyczące przygotowania 

 

1302 

01:44:38.400 --> 01:44:43.700 

dokumentacji projektowej na budowę drogi ulica Orkana i 

 

1303 

01:44:43.700 --> 01:44:47.700 

Brzechwy na Brzeziu ponieważ w sprawozdaniu od Pana Burmistrza 

 

1304 

01:44:47.700 --> 01:44:51.400 

dostaliśmy informację, że taka dokumentacja jest w trakcie przygotowywania. 

 

1305 

01:44:51.400 --> 01:44:54.600 

Chciałam spytać na jakim to jest etapie? Czy skończymy do 

 

1306 

01:44:54.600 --> 01:44:58.800 

końca roku? O może tak! Żeby ująć w planie budżetu na 

 

1307 

01:44:58.800 --> 01:45:02.200 

rok przyszły, ewentualną realizację tego zadania. 

 

1308 

01:45:02.200 --> 01:45:05.200 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Bardzo proszę, Pan Radny Wiesław 

 



1309 

01:45:05.200 --> 01:45:10.500 

Kołakowski. Ja temat podnosiłem już na komisjach ale nie 

 

1310 

01:45:10.500 --> 01:45:13.400 

wszyscy tam byli i szczególnie nie było Pana Komendanta Policji, 

 

1311 

01:45:13.400 --> 01:45:17.600 

do którego chciałbym się teraz zwrócić. Dużo tutaj mówiliśmy 

 

1312 

01:45:17.600 --> 01:45:21.000 

i dużo dyskusji również na komisjach, nie tylko na komisjach 

 

1313 

01:45:21.000 --> 01:45:27.100 

w sprawie hałasu jaki robią, no pijani mieszkańcy Sulechowa. 

 

1314 

01:45:27.100 --> 01:45:31.100 

Zakłócają ciszę nocną, zakłócają spokój. A ja bym chciał 

 

1315 

01:45:31.100 --> 01:45:34.400 

podnieść temat motocyklistów, którzy sobie zrobili z 

 

1316 

01:45:34.400 --> 01:45:40.500 

drogi gminnej tor do pokazów, do jazdy, do ślizgów. 



 

1317 

01:45:40.500 --> 01:45:44.400 

Mieszkańcy dzwonili na policję. 

 

1318 

01:45:44.400 --> 01:45:49.100 

Nie tylko na policję na Straż Miejską i odbili się z 

 

1319 

01:45:49.100 --> 01:45:52.700 

niczym. Ja pokusiłem się, jako do mnie też jako do sołtysa 

 

1320 

01:45:52.700 --> 01:45:55.400 

dzwonili, podjechałem tam, mówię może nie wiedzą, że 

 

1321 

01:45:55.400 --> 01:46:01.400 

przeszkadzają. Rozmawiałem z nim, podobno funkcjonariusze policji 

 

1322 

01:46:01.400 --> 01:46:05.000 

podjeżdżali po jakiś tam telefonach mieszkańców, no i 

 

1323 

01:46:05.000 --> 01:46:07.900 

stwierdzono, że dobrze, że jeździcie tutaj, a nie w 

 

1324 

01:46:07.900 --> 01:46:11.500 



mieście, nikomu nie zagrażacie, bawcie się. Jest dobrze. 

 

1325 

01:46:11.500 --> 01:46:16.000 

Ale nikt nie zwraca uwagi na to, że od piątku do niedzieli z 

 

1326 

01:46:16.000 --> 01:46:20.200 

wyłączeniem nocy, ciszy nocnej tam się nie posiedzi przed 

 

1327 

01:46:20.200 --> 01:46:23.600 

domem. Tam są takie hałasy, że się nie posiedzi. Do tego 

 

1328 

01:46:23.600 --> 01:46:28.700 

jest ryty asfalt, ścierany. Gmina wydała kupę pieniędzy na 

 

1329 

01:46:28.700 --> 01:46:32.600 

ten asfalt. Jeżeli takie jest stanowisko policji, to 

 

1330 

01:46:32.600 --> 01:46:36.800 

ja proponuję udostępnijmy im Plac Ratuszowy. Co za różnica czy 

 

1331 

01:46:36.800 --> 01:46:40.200 

rozstroju nerwowego dostanie 20, 30 ludzi czy 2000? 

 

1332 



01:46:40.200 --> 01:46:44.600 

Ważne, że chłopaki się bawią, trenują. Także myślę, że 

 

1333 

01:46:44.600 --> 01:46:48.900 

tutaj takie podejście funkcjonariuszy było po prostu, no 

 

1334 

01:46:48.900 --> 01:46:52.100 

niewłaściwe. Dziękuję. 

 

1335 

01:46:52.100 --> 01:46:55.600 

Bardzo proszę, Pan Radny Piotr Miszkiewicz. Dziękuję. 

 

1336 

01:46:55.600 --> 01:46:59.000 

Panie Przewodniczący, ja troszkę będę wracał do tego samego. 

 

1337 

01:46:59.000 --> 01:47:02.200 

Panie Burmistrzu, mam tylko pytanie w dwóch kwestiach. 

 

1338 

01:47:02.200 --> 01:47:05.800 

Kwestia monitoringu, o którym rozmawialiśmy chyba jeszcze 

 

1339 

01:47:05.800 --> 01:47:10.900 

z początkiem roku. Na początek miały być to wszystkie ulice 

 



1340 

01:47:10.900 --> 01:47:14.600 

wjazdowe, te główne. Pamiętam, że Wojciech Szefner jeszcze 

 

1341 

01:47:14.600 --> 01:47:18.100 

na tej, na takich rozmowach, był też Pan Komendant Straży 

 

1342 

01:47:18.100 --> 01:47:23.200 

Miejskiej, że w tym roku miały, było przewidziane, że 

 

1343 

01:47:23.200 --> 01:47:28.100 

wszystkie główne wlotówki mówiąc kolokwialnie, będą monitorowane. 

 

1344 

01:47:28.100 --> 01:47:32.100 

Oczywiście z perspektywą zabezpieczenia finansów w budżecie 

 

1345 

01:47:32.100 --> 01:47:36.200 

na przyszły rok o zwiększanie kamer czy to w parkach, skwerach 

 

1346 

01:47:36.200 --> 01:47:39.600 

i tak dalej. Za tym na jakim etapie jest ten monitoring? 

 

1347 

01:47:39.600 --> 01:47:43.600 

2 sprawa kwestia Straży Miejskiej. 



 

1348 

01:47:43.600 --> 01:47:47.300 

Czy Pan Burmistrz planuje rozpisać jakiś konkurs dla tej 

 

1349 

01:47:47.300 --> 01:47:52.300 

formacji w tym roku? I oczywiście nie możemy dzisiaj powiedzieć, 

 

1350 

01:47:52.300 --> 01:47:56.500 

że uda się ale kiedy będzie konkurs? I czy my dalej chcemy 

 

1351 

01:47:56.500 --> 01:47:59.600 

tą straż zwiększyć, bo uważam, że Rada taką wolę wyraziła w 

 

1352 

01:47:59.600 --> 01:48:03.300 

zeszłym roku, że my chcemy Straż Miejską jak najbardziej ale 

 

1353 

01:48:03.300 --> 01:48:06.900 

w poszerzonym gronie, która funkcjonuje na 2 zmiany. Co 

 

1354 

01:48:06.900 --> 01:48:11.100 

więcej, pamiętam, że pieniążki zabezpieczone na nowy radiowóz 

 

1355 

01:48:11.100 --> 01:48:15.000 



dla Straży Miejskiej, na jakim etapie jest rozstrzygnięcie przetargu? 

 

1356 

01:48:15.000 --> 01:48:20.200 

Bo pamiętam, że specyfikacja uwzględniała pojazd Straży Miejskiej 

 

1357 

01:48:20.200 --> 01:48:25.100 

z tak zwaną III klasą. Za ten byłoby to wskazane w odciążeniu 

 

1358 

01:48:25.100 --> 01:48:28.900 

naszej formacji, patrz Policji w doprowadzaniu do izby wytrzeźwień. 

 

1359 

01:48:28.900 --> 01:48:32.900 

Jak to wygląda Panie Burmistrzu? Dziękuję. Dziękuję. 

 

1360 

01:48:32.900 --> 01:48:39.100 

Bardzo proszę, Pan Radny Przemysław Mikołajczyk. Szanowni Państwo, 

 

1361 

01:48:39.100 --> 01:48:43.400 

ja mam takie pytanie do Pana Burmistrza o jego stan wiedzy, 

 

1362 

01:48:43.400 --> 01:48:46.700 

co prawda nie do naszej drogi tylko do drogi wojewódzkiej z ulicy 

 

1363 



01:48:46.700 --> 01:48:51.300 

Przemysłowej. Tam vis a vis starej rzeźni jest robiona zatoczka 

 

1364 

01:48:51.300 --> 01:48:54.200 

z tego co zaobserwowałem czyli miejsca parkingowe będą. 

 

1365 

01:48:54.200 --> 01:48:59.200 

Czy w parze, ma Pan taką wiedzę, pójdzie zakaz zatrzymywania się? 

 

1366 

01:48:59.200 --> 01:49:02.300 

Jest już. O! To nie jechałem dawno. 

 

1367 

01:49:02.300 --> 01:49:04.800 

Dziękuję. Czyli szybko odpowiedzieliśmy. Dziękuję. Bardzo 

 

1368 

01:49:04.800 --> 01:49:10.400 

proszę, Pan Radny Wojciech Szefner. Mogę, tak? 

 

1369 

01:49:10.400 --> 01:49:17.000 

Dziękuję. Ja mam pytania 2 do Pani Burmistrz tak naprawdę, bo 

 

1370 

01:49:17.000 --> 01:49:19.200 

Pani Burmistrz się tymi tematami interesuje. By można było 

 



1371 

01:49:19.200 --> 01:49:22.000 

uzyskać trochę więcej informacji na temat spisu, jak to 

 

1372 

01:49:22.000 --> 01:49:25.300 

wygląda na naszym terenie w procentach? I podobne pytanie 

 

1373 

01:49:25.300 --> 01:49:28.400 

odnośnie szczepień. 

 

1374 

01:49:28.400 --> 01:49:30.400 

Pytam, bo mieszkańcy też pytają chciałbym udzielić trochę 

 

1375 

01:49:30.400 --> 01:49:32.700 

więcej informacji. Dziękuję bardzo. Dziękuję. Bardzo proszę, 

 

1376 

01:49:32.700 --> 01:49:38.300 

Pan Radny Roman Rakowski., Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, pytanie 

 

1377 

01:49:38.300 --> 01:49:42.800 

też do Pana Komendanta. Ostatnio na komisjach wspólnych, posiedzeń 

 

1378 

01:49:42.800 --> 01:49:46.300 

wspólnych komisji rozmawialiśmy dużo o porządku i zrachowaniach 



 

1379 

01:49:46.300 --> 01:49:51.400 

w okolicach Placu Ratuszowego, a konkretnie tego placu przy 

 

1380 

01:49:51.400 --> 01:49:57.000 

kościele. I byłem świadkiem ostatnio spisywania przez patrol 

 

1381 

01:49:57.000 --> 01:50:02.100 

policji tych mieszkańców, którzy tam przesiadują na ławce 

 

1382 

01:50:02.100 --> 01:50:05.200 

i piją piwo jako puchar przechodni. 

 

1383 

01:50:05.200 --> 01:50:10.400 

I mam takie pytanie do Pana Komendanta, co się dzieje? 

 

1384 

01:50:10.400 --> 01:50:14.100 

Jaki jest skutek? Jaki efekt takiej kontroli? Bo to dosyć 

 

1385 

01:50:14.100 --> 01:50:16.700 

długo trwało, tam było dosyć dużo osób. Te osoby są w 

 

1386 

01:50:16.700 --> 01:50:24.100 



różnym stanie. I po spisaniu patrol odjechał ci obywatele nasi, 

 

1387 

01:50:24.100 --> 01:50:30.500 

mieszkańcy zostali. Dla mnie to troszeczkę się kłóci z 

 

1388 

01:50:30.500 --> 01:50:35.700 

porządkiem, bo oni nie są w takim stanie normalnym bym 

 

1389 

01:50:35.700 --> 01:50:40.100 

powiedział, tylko z mocno wskazującym. I czy można, bo 

 

1390 

01:50:40.100 --> 01:50:43.200 

powie, że siedzę sobie na ławce ale oni tam spożywają też, 

 

1391 

01:50:43.200 --> 01:50:47.000 

my wiemy alkohol, piwo. Co można zrobić? 

 

1392 

01:50:47.000 --> 01:50:50.500 

O tak bym powiedział. Co można zrobić żeby to jakoś uporządkować? 

 

1393 

01:50:50.500 --> 01:50:55.500 

Dziękuję. Nie widzę więcej zgłoszeń w tym punkcie. 

 

1394 



01:50:55.500 --> 01:50:58.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu, zapytania Sołtysów i 

 

1395 

01:50:58.200 --> 01:51:03.200 

Mieszkańców Gminy Sulechów. Panie Burmistrzu, bo to teraz 

 

1396 

01:51:03.200 --> 01:51:08.300 

mieszkańcy. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Burmistrz, 

 

1397 

01:51:08.300 --> 01:51:11.500 

chciałem zabrać głos jako mieszkaniec Sulechowa. 

 

1398 

01:51:11.500 --> 01:51:21.000 

Marcin Górzny. Korzystając z okazji, że jest z nami w 

 

1399 

01:51:21.000 --> 01:51:26.200 

tym punkcie sesji Pan Radny Jan Rerus, minęła też już połowa 

 

1400 

01:51:26.200 --> 01:51:29.200 

kadencji więc myślę, że to dobry czas na pierwsze podsumowania 

 

1401 

01:51:29.200 --> 01:51:36.700 

i analizy działalności tej Rady, to ja chciałbym  

przeanalizować działalność, 



 

1402 

01:51:36.700 --> 01:51:40.100 

jako mieszkaniec oczywiście, przeanalizować działalność Radnego 

 

1403 

01:51:40.100 --> 01:51:46.000 

Rerusa i zadać mu kilka pytań w zakresie zwłaszcza gospodarki 

 

1404 

01:51:46.000 --> 01:51:51.100 

odpadami. Bo Panie Radny, szczerze chciałem Panu powiedzieć, że 

 

1405 

01:51:51.100 --> 01:51:57.000 

gdyby miał Pan choć odrobinę przyzwoitości, to kto jak 

 

1406 

01:51:57.000 --> 01:52:01.900 

kto ale akurat Pan w temacie odpadów powinien jak najmniej 

 

1407 

01:52:01.900 --> 01:52:07.200 

zabierać głos. Ktoś, kto tyle złego w tym zakresie zrobił 

 

1408 

01:52:07.200 --> 01:52:11.500 

dla nas, mieszkańców Sulechowa. Ktoś, kto jest tak niewiarygodny 

 

1409 

01:52:11.500 --> 01:52:16.300 



w tym zakresie jak Pan. Ktoś, kto tyle razy się skompromitował i 

 

1410 

01:52:16.300 --> 01:52:19.400 

ośmieszył nie boję się tych słów w tej chwili użyć. 

 

1411 

01:52:19.400 --> 01:52:24.600 

Po prostu nie powinien się odzywać. To co Pan mówi w 

 

1412 

01:52:24.600 --> 01:52:31.000 

nas wszystkich mieszkańcach, wyborcach powoduje tylko uśmiech. 

 

1413 

01:52:31.000 --> 01:52:36.500 

Pytanie tylko jaki? U części osób uśmiech zażenowania, u 

 

1414 

01:52:36.500 --> 01:52:42.200 

części osób uśmiech politowania, bo tego co Pan mówi po 

 

1415 

01:52:42.200 --> 01:52:46.700 

prostu nie da się słuchać. Kolejna kwestia, o której chciałem 

 

1416 

01:52:46.700 --> 01:52:51.900 

tutaj w tej chwili powiedzieć, to odpowiedz na pytanie dlaczego 

 

1417 



01:52:51.900 --> 01:52:57.400 

Pan tak robi? I wielokrotnie, pośrednio odpowiedział Pan 

 

1418 

01:52:57.400 --> 01:53:01.000 

na to pytanie, chwaląc się tym, że jest Pan politykiem. 

 

1419 

01:53:01.000 --> 01:53:07.200 

Tego nie rozumiem. Człowiek, który od 20 lat jest Radnym, 

 

1420 

01:53:07.200 --> 01:53:10.500 

gminnym twierdzi, że jest politykiem. 

 

1421 

01:53:10.500 --> 01:53:17.600 

Jeśli Pan przez 2 dekady nie zrozumiał kim jest radny, to 

 

1422 

01:53:17.600 --> 01:53:23.000 

znaczy, że Pan już tego nie zrozumie. Jeśli Pan przez 20 

 

1423 

01:53:23.000 --> 01:53:27.700 

lat swojego urzędowania, zachowywał się w taki  

sposób w jaki zachowuje 

 

1424 

01:53:27.700 --> 01:53:29.900 

się Pan w tej chwili, to znaczy, że Pan się już po prostu 



 

1425 

01:53:29.900 --> 01:53:38.000 

nie zmieni. Moje pytanie do Pana w tym zakresie, kiedy skończy 

 

1426 

01:53:38.000 --> 01:53:41.300 

Pan upolityczniać kwestie odpadów komunalnych? 

 

1427 

01:53:41.300 --> 01:53:46.600 

Kiedy wreszcie zacznie Pan rozmawiać merytorycznie, słuchać 

 

1428 

01:53:46.600 --> 01:53:53.300 

to co się do Pana mówi i działać wspólnie tak, żebyśmy wypracowali 

 

1429 

01:53:53.300 --> 01:53:57.100 

kompromis i dążyli do tego żeby stawka odpadowa była jak 

 

1430 

01:53:57.100 --> 01:54:00.500 

najniższa? Bo przecież oficjalnie na tym Panu zależy. 

 

1431 

01:54:00.500 --> 01:54:04.000 

Natomiast robi Pan wszystko, żeby było odwrotnie. 

 

1432 

01:54:04.000 --> 01:54:08.500 



Generuje Pan tylko niepotrzebnie koszty i o tym myślę na 

 

1433 

01:54:08.500 --> 01:54:12.900 

kolejnych sesjach, w tym punkcie jako mieszkaniec będę 

 

1434 

01:54:12.900 --> 01:54:19.100 

w stanie kilka rzeczy powiedzieć. A na sesji mówi Pan 

 

1435 

01:54:19.100 --> 01:54:22.900 

mieszkańcom rzeczy populistyczne. 

 

1436 

01:54:22.900 --> 01:54:28.200 

No to teraz pojawia się Panie Radny pytanie, jest Pan 

 

1437 

01:54:28.200 --> 01:54:32.300 

politykiem populistą czy samorządowcem? Jest  

Pan gospodarzem, dobrym 

 

1438 

01:54:32.300 --> 01:54:37.300 

gospodarzem? Czy politykiem? Naprawdę bardzo Pana proszę żeby 

 

1439 

01:54:37.300 --> 01:54:42.000 

usiadł Pan wreszcie do stołu i zaczął rozmawiać w temacie 

 



1440 

01:54:42.000 --> 01:54:48.700 

gospodarki odpadami normalnie. Mam nadzieję, że proszę o 

 

1441 

01:54:48.700 --> 01:54:52.200 

"tylko tyle", a nie "aż tyle". Bardzo dziękuję. 

 

1442 

01:54:52.200 --> 01:54:56.500 

Dziękuję. Jako mieszkaniec zgłosił się Pan Wiesław Kołakowski, 

 

1443 

01:54:56.500 --> 01:55:02.900 

tak? Bardzo proszę. Raczej jako sołtys i nie będzie to 

 

1444 

01:55:02.900 --> 01:55:07.400 

zapytanie, a zaproszenie. Dlatego, że Nowy Świat jest wioską 

 

1445 

01:55:07.400 --> 01:55:13.500 

bardzo małą ale udało nam się w ostatnim funkcjonującym budżecie 

 

1446 

01:55:13.500 --> 01:55:17.200 

obywatelskim zdobyć fundusze na budowę altanki i chcieliśmy się 

 

1447 

01:55:17.200 --> 01:55:20.900 

trochę i pochwalić, i podziękować mieszkańcom za głosy. 



 

1448 

01:55:20.900 --> 01:55:26.500 

I zorganizowaliśmy imprezę, taką piknik rodzinny z potańcówka 

 

1449 

01:55:26.500 --> 01:55:28.900 

pod chmurką i chciałem wszystkich bardzo serdecznie na 

 

1450 

01:55:28.900 --> 01:55:33.800 

tą imprezę zaprosić. 2 października, sobota od godziny 15.00. 

 

1451 

01:55:33.800 --> 01:55:38.800 

Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z mieszkańców lub sołtysów chciałby 

 

1452 

01:55:38.800 --> 01:55:42.500 

zabrać głos? To proszę podnieść rękę ewentualnie. Nie 

 

1453 

01:55:42.500 --> 01:55:46.600 

widzę. Zanim przejdziemy do przerwy. To wiem, że Pan Komendant 

 

1454 

01:55:46.600 --> 01:55:49.600 

musi wyjść wcześniej także chciałbym, żeby Pan Komendant odpowiedział 

 

1455 

01:55:49.600 --> 01:55:53.500 



w tym, jeszcze teraz, w tym punkcie, a dopiero potem ogłosimy 

 

1456 

01:55:53.500 --> 01:55:56.100 

przerwę. Przerwa jest jak myślę potrzebna. Kto się zgłasza? 

 

1457 

01:55:56.100 --> 01:55:59.300 

Nie słyszę. Pani Krystyna. 

 

1458 

01:55:59.300 --> 01:56:02.400 

Nie, to nie wyświetlało Pani. Jeszcze sekundkę Panie Komendancie 

 

1459 

01:56:02.400 --> 01:56:05.400 

jeszcze Pani Krystyna jako mieszkanka, tak? Bardzo proszę. 

 

1460 

01:56:05.400 --> 01:56:11.000 

Tak, ja będę mówić jako mieszkaniec. Chciałam powiedzieć jasno. 

 

1461 

01:56:11.000 --> 01:56:17.900 

Mam większe, dużo więcej informacji i większe doświadczenia jeśli 

 

1462 

01:56:17.900 --> 01:56:21.500 

chodzi o naszego mieszkańca, Pana Rerusa. Pan 

 

1463 



01:56:21.500 --> 01:56:28.100 

Wiceburmistrz zabrał głos jako mieszkaniec i muszę powiedzieć, 

 

1464 

01:56:28.100 --> 01:56:31.800 

że od kiedy jest Pan mieszkańcem naszej gminy? 

 

1465 

01:56:31.800 --> 01:56:35.500 

Co Pan może powiedzieć na temat działalności Pana Rerusa? 

 

1466 

01:56:35.500 --> 01:56:40.000 

Co najwyżej może się Panu nie podobać to, że ma odmienne zdanie 

 

1467 

01:56:40.000 --> 01:56:44.300 

od Pana ale jeśli chodzi o merytorykę, działalność na 

 

1468 

01:56:44.300 --> 01:56:48.500 

rzecz naszego miasta, działalność jako spółdzielcy, to nie 

 

1469 

01:56:48.500 --> 01:56:51.700 

może Pan mu tego odebrać. Ja nie będę Pana oceniać, ja 

 

1470 

01:56:51.700 --> 01:56:56.400 

tylko powiem wprost. Jako mieszkaniec oceniam działalność Pana 

 



1471 

01:56:56.400 --> 01:57:00.900 

Rerusa jako działalność bardzo dodatnią. 

 

1472 

01:57:00.900 --> 01:57:04.500 

Ja też nie zawsze zgadzam się w niektórych tematach z 

 

1473 

01:57:04.500 --> 01:57:08.400 

Panem Rerusem ale my wtedy dyskutujemy o problemie, a 

 

1474 

01:57:08.400 --> 01:57:12.500 

nie o żadnych poglądach. O czym Pan mówi? My, Radni nie 

 

1475 

01:57:12.500 --> 01:57:15.700 

mamy w ogóle takich intencji, żeby mówić o poglądach. 

 

1476 

01:57:15.700 --> 01:57:21.200 

Mnie to zupełnie nie interesuje. Nazywa Pan, Pana Rerusa 

 

1477 

01:57:21.200 --> 01:57:24.600 

politykiem populistą? No przecież to jest jakaś przesada, jakaś 

 

1478 

01:57:24.600 --> 01:57:29.000 

aberracja. Tak nie wolno postępować. Jeszcze raz powtarzam, jako 



 

1479 

01:57:29.000 --> 01:57:33.700 

mieszkaniec Sulechowa, jako mieszkanka Sulechowa  

znająca Pana Rerusa 

 

1480 

01:57:33.700 --> 01:57:38.400 

z różnych działań jaki robi dla miasta i nie tylko dla 

 

1481 

01:57:38.400 --> 01:57:42.200 

miasta, przede wszystkim dla mieszkańców. Moja ocena jest 

 

1482 

01:57:42.200 --> 01:57:45.900 

bardzo pozytywna. I proszę się pogodzić z tym, że Pan 

 

1483 

01:57:45.900 --> 01:57:51.200 

Rerus rzeczywiście jest osobą merytoryczną. Dziękuję. 

 

1484 

01:57:51.200 --> 01:57:54.700 

Za nim ogłoszę przerwę, a ogłoszę na pewno, bo przyda się to 

 

1485 

01:57:54.700 --> 01:57:58.500 

jeszcze raz oddaję głos Panu Komendantowi, żeby przed przerwą 

 

1486 



01:57:58.500 --> 01:58:00.900 

mógł jeszcze odpowiedzieć, bo wiem, że później swoje obowiązki 

 

1487 

01:58:00.900 --> 01:58:03.700 

realizować i musi wyjść. Dziękuję. Bardzo proszę, Panie 

 

1488 

01:58:03.700 --> 01:58:10.300 

Komendancie. Tutaj jeżeli chodzi o Pana Radnego, to rozumiem, 

 

1489 

01:58:10.300 --> 01:58:14.400 

że to kwestia tej ulicy tam na tą oczyszczalnię ścieków chyba, 

 

1490 

01:58:14.400 --> 01:58:19.000 

tak? Ja się dokładnie zapoznam jeżeli chodzi o ilość interwencji 

 

1491 

01:58:19.000 --> 01:58:23.600 

jakie tam były. Jeżeli chodzi o te słowa, które gdzieś tam 

 

1492 

01:58:23.600 --> 01:58:27.900 

padły, troszeczkę wydaje mi się, że chyba raczej, no 

 

1493 

01:58:27.900 --> 01:58:31.900 

tak funkcjonariusze nie powiedzieli młodym osobom. 

 



1494 

01:58:31.900 --> 01:58:35.300 

Być może, że tam jakieś przekłamanie nastąpiło. 

 

1495 

01:58:35.300 --> 01:58:39.000 

Chyba, że Pan Radny sam słyszał takie słowa. 

 

1496 

01:58:39.000 --> 01:58:44.800 

Natomiast my się przyjrzymy tej sytuacji tam. 

 

1497 

01:58:44.800 --> 01:58:50.300 

Często u nas, na terenie Sulechowa jest ruch drogowy z 

 

1498 

01:58:50.300 --> 01:58:55.000 

Zielonej Góry. Postaramy się ten ruch drogowy w takim razie 

 

1499 

01:58:55.000 --> 01:59:01.300 

tam w te rejony, gdzie Ci motocykliści się poruszają stąd 

 

1500 

01:59:01.300 --> 01:59:04.400 

nadmierną prędkością, tak jak Pan mówi wysłać. 

 

1501 

01:59:04.400 --> 01:59:09.300 

No żeby kilka razy tam się przejechali, zobaczyli faktycznie 



 

1502 

01:59:09.300 --> 01:59:12.900 

jak to wygląda. No i oczywiście jeżeli będziemy mieli takie 

 

1503 

01:59:12.900 --> 01:59:19.800 

sygnały od mieszkańców na numer 112, czy tak  

jak wcześniej mówiłem 

 

1504 

01:59:19.800 --> 01:59:23.600 

na tą krajowa mapę zagrożeń zgłoszenia, to też postaramy się 

 

1505 

01:59:23.600 --> 01:59:27.300 

objąć ten teren monitoringiem, tam patrol, na ile tylko 

 

1506 

01:59:27.300 --> 01:59:31.300 

możemy to ten patrol gdzieś tam pojawi się. 

 

1507 

01:59:31.300 --> 01:59:34.600 

Nawet bym powiedział tak sam z się, nie. 

 

1508 

01:59:34.600 --> 01:59:38.400 

Czyli nie ma interwencji, patrol jeździ, patroluje to 

 

1509 



01:59:38.400 --> 01:59:42.100 

tam przy okazji jako miejsce zagrożone gdzieś tam wpiszemy 

 

1510 

01:59:42.100 --> 01:59:44.600 

ale przede wszystkim postaram się żeby gdzieś tam pojawił 

 

1511 

01:59:44.600 --> 01:59:48.800 

się ruch drogowy, tak. Bo to są te służby i funkcjonariusze, którzy jakby 

 

1512 

01:59:48.800 --> 01:59:55.600 

najbardziej są do tego przygotowani. No i tyle mogę powiedzieć. 

 

1513 

01:59:55.600 --> 01:59:59.500 

Nie wiem ile tych interwencji, tych zgłoszeń było. 

 

1514 

01:59:59.500 --> 02:00:04.800 

Musiałbym zobaczyć. Natomiast na pewno i się z tym zapoznam. 

 

1515 

02:00:04.800 --> 02:00:09.600 

Bardzo dziękuję i przypomnę, że mówimy o piątku, sobocie i 

 

1516 

02:00:09.600 --> 02:00:13.200 

niedzieli. Dobrze. Dobrze, piątek, sobota niedziela. Tutaj 

 



1517 

02:00:13.200 --> 02:00:20.200 

Panu Radnemu również, no cóż każda interwencja jest inna. 

 

1518 

02:00:20.200 --> 02:00:23.500 

Każda interwencja to patrol decyduje jak się kończy. 

 

1519 

02:00:23.500 --> 02:00:26.200 

Musiałbym też wiedzieć dokładnie, kiedy ta interwencja miała 

 

1520 

02:00:26.200 --> 02:00:29.400 

miejsce żeby coś więcej powiedzieć. Jak się zakończyła. Natomiast 

 

1521 

02:00:29.400 --> 02:00:34.800 

tutaj też na początku oni byli karani mandatowo. 

 

1522 

02:00:34.800 --> 02:00:41.500 

Natomiast to, Państwo, którzy popełniają wykroczenie byli karani 

 

1523 

02:00:41.500 --> 02:00:46.100 

mandatowo. Natomiast teraz troszeczkę inaczej podeszliśmy do 

 

1524 

02:00:46.100 --> 02:00:51.100 

tego i raczej są kierowane wnioski do sądu o ukaranie. 



 

1525 

02:00:51.100 --> 02:00:56.200 

Czyli owszem, patrol podjeżdża, Państwo są z spisywani. 

 

1526 

02:00:56.200 --> 02:00:59.900 

Następnie później z tej interwencji jest tworzona notatka 

 

1527 

02:00:59.900 --> 02:01:04.500 

i dokumentacja, która jest przekazywana dalej do sądu, celem 

 

1528 

02:01:04.500 --> 02:01:12.900 

ukarania Państwa, tak. Myślimy, że po prostu ta, tak bardziej 

 

1529 

02:01:12.900 --> 02:01:18.400 

jakby odczują to. Oczywiście, no wtedy kiedy gdzieś tam 

 

1530 

02:01:18.400 --> 02:01:22.000 

patrol przyjeżdża, przejeżdża to te osoby starają się 

 

1531 

02:01:22.000 --> 02:01:25.600 

gdzieś chować. Te puszki, nie puszki, inne alkohol. 

 

1532 

02:01:25.600 --> 02:01:30.100 



Natomiast jeżeli patrol widzi i funkcjonariusze widzą takie 

 

1533 

02:01:30.100 --> 02:01:33.500 

zajście, to na pewno podjeżdżają, kontrolują. 

 

1534 

02:01:33.500 --> 02:01:36.800 

To już jest też decyzja policjanta. 

 

1535 

02:01:36.800 --> 02:01:40.300 

Czy to będzie notatka i wniosek do sądu? 

 

1536 

02:01:40.300 --> 02:01:45.100 

Czy to będzie ukarany mandatowo? No czy to będzie również 

 

1537 

02:01:45.100 --> 02:01:48.600 

pouczenie? No ale my tutaj już nie stosujemy bardziej tych 

 

1538 

02:01:48.600 --> 02:01:52.900 

pouczeń ze względu na to, że to nie dawało żadnego rezultatu, 

 

1539 

02:01:52.900 --> 02:01:58.400 

tak. Więc jakby Pan Radny powiedział dokładnie, kiedy ta 

 

1540 



02:01:58.400 --> 02:02:01.700 

interwencja miała miejsce, to ja też gdzieś bym sobie sprawdził 

 

1541 

02:02:01.700 --> 02:02:05.100 

i gdzieś bym sobie to, że tak powiem później odpowiedział. 

 

1542 

02:02:05.100 --> 02:02:12.600 

Jeżeli to oczywiście Pana gdzieś tam tak mocno interesuje. 

 

1543 

02:02:12.600 --> 02:02:14.900 

A jeżeli chodzi o. Może w kuluarach, w przerwie, bo Pan 

 

1544 

02:02:14.900 --> 02:02:18.600 

Radny się zgłosił, bo zaraz przerwa będzie i to po wskażemy sobie tam, nie. 

 

1545 

02:02:18.600 --> 02:02:22.800 

Natomiast ja tylko ze swojej strony chcę powiedzieć, że 

 

1546 

02:02:22.800 --> 02:02:26.400 

na pewno nie podchodzimy w żaden sposób z pobłażaniem dla 

 

1547 

02:02:26.400 --> 02:02:29.900 

tych osób. Na ile możemy, interweniujemy i na ile możemy, 

 



1548 

02:02:29.900 --> 02:02:34.500 

chcemy żeby te nasze interwencję, które prowadzimy były, 

 

1549 

02:02:34.500 --> 02:02:44.000 

no na tyle, bym powiedział tak, że no żeby te osoby odczuły 

 

1550 

02:02:44.000 --> 02:02:48.800 

tak, że ta policja jest i w jakiś sposób za swoje wykroczenie 

 

1551 

02:02:48.800 --> 02:02:51.500 

zostają ukarane. Dziękuję. Dziękuję Panie Komendancie. Panie 

 

1552 

02:02:51.500 --> 02:02:53.900 

Radny teraz czy w kuluarach w przerwie? Bo widzę, że 

 

1553 

02:02:53.900 --> 02:02:58.300 

jest zgłoszenie dalej. Dobra. Ile minut przerwy chcemy? 

 

1554 

02:02:58.300 --> 02:03:01.500 

10? 15? Jest 12.01. 

 

1555 

02:03:01.500 --> 02:03:05.100 

Do 12:15. Ogłaszam przerwę do godziny 12.15. 



 

1556 

02:03:05.100 --> 02:19:05.400 

Szanowni Państwo, bardzo proszę o zajęcie już swoich miejsc. 

 

1557 

02:19:05.400 --> 02:19:08.800 

Mam. 

 

1558 

02:19:08.800 --> 02:19:11.900 

Dobra. 

 

1559 

02:19:11.900 --> 02:19:19.600 

Dobra. Przypominam o maskach. 

 

1560 

02:19:19.600 --> 02:19:26.300 

Szanowni Państwo, wznawiam obrady XLIII sesji, VIII kadencji Rady 

 

1561 

02:19:26.300 --> 02:19:30.200 

Miejskiej. Przechodzimy do punktu 11. Przyjęcie protokołu z 

 

1562 

02:19:30.200 --> 02:19:33.700 

obrad poprzedniej sesji. Zanim dojdzie do głosowania to 

 

1563 

02:19:33.700 --> 02:19:38.200 



myślę, Panie Bartku sprawdzimy kworum, nie. Sprawdźmy kworum, 

 

1564 

02:19:38.200 --> 02:19:43.300 

potwierdźmy, zobaczymy ilu nas jest? 

 

1565 

02:19:43.300 --> 02:19:49.500 

Mamy obecnych ilu? 

 

1566 

02:19:49.500 --> 02:19:54.000 

13? Kto tam jeszcze nie kliknął. Widzę, że Pana Piotra Bodnara 

 

1567 

02:19:54.000 --> 02:19:57.500 

już nie ma, tak. Już nie będzie, tak. 

 

1568 

02:19:57.500 --> 02:20:05.100 

Pan Miłosz jest już, tak. 17 Radnych, tak? 

 

1569 

02:20:05.100 --> 02:20:08.600 

17 Radnych. 

 

1570 

02:20:08.600 --> 02:20:13.100 

Jesteśmy w punkcie przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

 

1571 



02:20:13.100 --> 02:20:15.300 

Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

1572 

02:20:15.300 --> 02:20:17.600 

Pan Radny Roman Rakowski, do poprzednie zgłoszenie chyba, 

 

1573 

02:20:17.600 --> 02:20:25.500 

tak? Trzeba je usunąć. To znaczy do tamtego tematu ale 

 

1574 

02:20:25.500 --> 02:20:28.100 

to ja we wolnych wnioskach. To w kolejnym punkcie, to 

 

1575 

02:20:28.100 --> 02:20:32.700 

jeszcze nie tutaj. Dobrze. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1576 

02:20:32.700 --> 02:20:35.900 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu  

nad protokołem [niesłyszalne] sesji. 

 

1577 

02:20:35.900 --> 02:20:53.600 

Za 15 Radnych, 2 Radnych się wstrzymało. Stwierdzam, 

 że protokół z obrad został przyjęty. 

 

1578 

02:20:53.600 --> 02:21:03.600 



Przechodzimy do kolejnego punktu, odpowiedzi na  

interpelacje [niesłyszalne]. 

 

1579 

02:21:03.600 --> 02:21:07.400 

Bardzo proszę. 

 

1580 

02:21:07.400 --> 02:21:15.100 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, odpowiadając na 

 

1581 

02:21:15.100 --> 02:21:18.900 

pytania w kolejności chronologicznej, najpierw Pani Radna 

 

1582 

02:21:18.900 --> 02:21:22.500 

Agnieszka Szeląg, ulica Orkana i Brzechwy. 

 

1583 

02:21:22.500 --> 02:21:28.000 

Pani Radna, dokumentację projektową w tym zakresie wykonawca 

 

1584 

02:21:28.000 --> 02:21:32.500 

powinien przedstawić nam do końca września. Natomiast miesiąc 

 

1585 

02:21:32.500 --> 02:21:36.100 

temu wystąpił o aneks do tej umowy z uwagi na fakt, że 

 



1586 

02:21:36.100 --> 02:21:43.300 

zostały zmienione w pewnym zakresie nawierzchnie dróg, które 

 

1587 

02:21:43.300 --> 02:21:46.500 

tam zaprojektowaliśmy. Pierwotnie miały być to płyty drogowe 

 

1588 

02:21:46.500 --> 02:21:50.100 

natomiast z różnych względów, najczęściej technicznych okazało 

 

1589 

02:21:50.100 --> 02:21:54.100 

się, że rozsądniejszym i tańszym rozwiązaniem będzie kostka 

 

1590 

02:21:54.100 --> 02:21:58.800 

polbrukowa, co dla mieszkańców zakładam będzie też technicznie 

 

1591 

02:21:58.800 --> 02:22:02.600 

i praktycznie jakby lepsze do korzystania. W związku z 

 

1592 

02:22:02.600 --> 02:22:06.900 

tym zmieniły się nam powierzchnie terenu do odprowadzenia wody 

 

1593 

02:22:06.900 --> 02:22:10.500 

i w mniejszym zakresie będziemy budowali kanalizację deszczową. 



 

1594 

02:22:10.500 --> 02:22:17.100 

To wymaga zmiany w decyzji środowiskowej i pozwoleniu  

wodnoprawnym. 

 

1595 

02:22:17.100 --> 02:22:20.600 

Zmienią się troszeczkę podziały nieruchomości. 

 

1596 

02:22:20.600 --> 02:22:25.200 

Nie będziemy potrzebowali tyle teren pod wykup na drogę. 

 

1597 

02:22:25.200 --> 02:22:29.200 

W związku z tym wykonawca prosił nas o aneks do końca grudnia 

 

1598 

02:22:29.200 --> 02:22:33.400 

tego roku. Nie wiem czy na tak długi termin się zgodzimy natomiast 

 

1599 

02:22:33.400 --> 02:22:36.000 

na pewno będziemy dążyli do tego, żeby dokumentację w 

 

1600 

02:22:36.000 --> 02:22:40.100 

tym roku zakończyć pozwoleniem na budowę i kosztorysem, który 

 

1601 



02:22:40.100 --> 02:22:43.500 

pozwoli nam rozmawiać z Państwem o budżecie na przyszły rok 

 

1602 

02:22:43.500 --> 02:22:53.900 

jeśli chodzi o to zadanie. Kwestia Radnego Piotra Miszkiewicza 

 

1603 

02:22:53.900 --> 02:22:57.900 

tak, czyli Straż Miejska, monitoring, konkurs i nowy radiowóz. 

 

1604 

02:22:57.900 --> 02:23:02.000 

Nowy radiowóz, Panie Radny do końca tego roku pojawi się 

 

1605 

02:23:02.000 --> 02:23:06.300 

u nas w urzędzie. Konkurs tutaj Pani Burmistrz ma lepsze 

 

1606 

02:23:06.300 --> 02:23:09.900 

informacje, jest już ogłoszony, tak? Tak. Konkurs jeśli 

 

1607 

02:23:09.900 --> 02:23:12.400 

chodzi o pracownika Straży Miejskiej akurat dzisiaj został, 

 

1608 

02:23:12.400 --> 02:23:18.600 

tak? Na naszej stronie. Dopowiadając jeszcze może o 

 



1609 

02:23:18.600 --> 02:23:22.300 

tym radiowozie, bo Pan pytał o tą III klasę natomiast jak. 

 

1610 

02:23:22.300 --> 02:23:26.600 

Ewidentnie nie chcecie mnie słuchać. 

 

1611 

02:23:26.600 --> 02:23:34.200 

Jeśli chodzi o tą III klasę po pierwszym takim rozeznaniu żaden 

 

1612 

02:23:34.200 --> 02:23:38.400 

z oferentów nie złożył oferty więc jak gdyby tutaj będzie 

 

1613 

02:23:38.400 --> 02:23:41.100 

dostosowany tak, wyższy i tak dalej. Natomiast nie będzie 

 

1614 

02:23:41.100 --> 02:23:45.200 

na pewno III klasy z uwagi na to, że nie ma też podzespołów. 

 

1615 

02:23:45.200 --> 02:23:51.000 

Odpisali nam oferenci, że no jest kłopot z podzespołami i 

 

1616 

02:23:51.000 --> 02:23:54.700 

w ogóle w związku z tym, że ustawa się zmieniała, znaczy, 



 

1617 

02:23:54.700 --> 02:23:58.000 

że rozporządzenia i wymogi tak, nie są gotowi jak gdyby 

 

1618 

02:23:58.000 --> 02:24:02.600 

na to żeby w takiej klasie, z takimi tak, obwarowaniami na 

 

1619 

02:24:02.600 --> 02:24:07.400 

ten moment jak gdyby na rynek polski w tym roku jeszcze dostarczyć 

 

1620 

02:24:07.400 --> 02:24:14.100 

taki pojazd. Jeśli natomiast chodzi Panie Radny o monitoring, 

 

1621 

02:24:14.100 --> 02:24:19.100 

to wykonawca, który sporządza na nasze zlecenie projekt tego 

 

1622 

02:24:19.100 --> 02:24:23.700 

monitoringu już działa więc no wierzę, że też uda się 

 

1623 

02:24:23.700 --> 02:24:28.200 

do końca roku jakieś środki oszacować i na przyszły rok 

 

1624 

02:24:28.200 --> 02:24:32.900 



rozmawialibyśmy o realizacji. Jeśli chodzi o tematy zgłaszane 

 

1625 

02:24:32.900 --> 02:24:37.300 

do Komendanta Straży, do Komendanta Policji to zakładam, że 

 

1626 

02:24:37.300 --> 02:24:40.800 

tutaj już odpowiedzi zostały udzielone. Ostatnia kwestia, Radny 

 

1627 

02:24:40.800 --> 02:24:45.000 

Przemek Mikołajczyk ulica Przemysłowa. Tak jak Radni odpowiadali, 

 

1628 

02:24:45.000 --> 02:24:48.900 

tą zatokę jakby projektujemy i wykonujemy po to żeby tam 

 

1629 

02:24:48.900 --> 02:24:53.300 

był zakaz zatrzymywania. Dziękuję. Jeszcze odpowiadając tu 

 

1630 

02:24:53.300 --> 02:24:58.600 

na zapytanie Pana Radnego Szefnera dotyczącego spisu 

 ludności i szczepienia. 

 

1631 

02:24:58.600 --> 02:25:02.400 

Szczepień jeśli chodzi o wszczepialność w naszej gminie, to 

 



1632 

02:25:02.400 --> 02:25:08.800 

może zacznę od szczepień. Dwie dawki przyjęło 51,8% naszej 

 

1633 

02:25:08.800 --> 02:25:12.900 

ludności. Statystyka jest na podstawie danych z GUS- u. 

 

1634 

02:25:12.900 --> 02:25:19.000 

Mamy 26540 zgodnie z danymi z GUS-u zgłoszonych  

mieszkańców więc 

 

1635 

02:25:19.000 --> 02:25:24.900 

2 dawki przyjęło ponad 50%, jedną dawkę 53,6%. 

 

1636 

02:25:24.900 --> 02:25:29.000 

Natomiast rzeczywiście zorganizowaliśmy, wspomogliśmy jak 

 

1637 

02:25:29.000 --> 02:25:34.500 

gdyby tutaj to tak zwane białe soboty, jedną w święto. 

 

1638 

02:25:34.500 --> 02:25:38.500 

To nie była biała sobota ale 15 sierpnia przy okazji Święta 

 

1639 

02:25:38.500 --> 02:25:44.900 



Wojska Polskiego i naszych dożynek przy ZDK było punkty szczepień 

 

1640 

02:25:44.900 --> 02:25:48.400 

przez jedną z naszych przychodni zorganizowany. 21 sierpnia 

 

1641 

02:25:48.400 --> 02:25:53.400 

tutaj w Urzędzie Miejskim w ratuszu, też mieliśmy białą 

 

1642 

02:25:53.400 --> 02:25:57.000 

sobotę, też przez jedną z przychodni więc tam się tutaj 

 

1643 

02:25:57.000 --> 02:26:00.600 

mam dane, że 143 osoby się zaszczepiły. Przy okazji jeszcze 

 

1644 

02:26:00.600 --> 02:26:05.500 

osoby powyżej 60 roku życia skorzystały z dodatkowych badań. 

 

1645 

02:26:05.500 --> 02:26:11.700 

Natomiast w tą sobotę też planujemy białą sobotę w godzinach 

 

1646 

02:26:11.700 --> 02:26:16.500 

od 9.00 do 14.00. Ponawiamy do mieszkańców apel. 

 

1647 



02:26:16.500 --> 02:26:20.900 

Oczywiście w związku z sytuacją epidemiczna i rozkręcają się 

 

1648 

02:26:20.900 --> 02:26:25.800 

jak gdyby już kolejno można powiedzieć falą, też  

wychodzimy naprzeciw 

 

1649 

02:26:25.800 --> 02:26:29.900 

i organizujemy tu, w naszym sulechowskim ratuszu od 9.00 

 

1650 

02:26:29.900 --> 02:26:33.700 

do 14.00 białą sobotę także zapraszamy wszystkich mieszkańców. 

 

1651 

02:26:33.700 --> 02:26:40.000 

Będą zarówno szczepionki Pfizer-a, jak i Johnsona. 

 

1652 

02:26:40.000 --> 02:26:42.700 

Lekarze będą oczywiście kwalifikowali odpowiednie osoby 

 

1653 

02:26:42.700 --> 02:26:47.700 

i młodzież do zaszczepienia daną szczepionką. Informacje zostaną 

 

1654 

02:26:47.700 --> 02:26:51.000 

też na Facebooku więc jeśli Państwo możecie udostępniać to 



 

1655 

02:26:51.000 --> 02:26:56.000 

będę zobowiązana. Jednocześnie w sobotę też w godzinach jak 

 

1656 

02:26:56.000 --> 02:27:03.300 

będą szczepienia przy ratuszu zorganizujemy pod ratuszem też 

 

1657 

02:27:03.300 --> 02:27:07.500 

namiot dla spisu ludności i powiem może o danych. 

 

1658 

02:27:07.500 --> 02:27:12.600 

Spis ludności jest do 30 września więc już mało czasu zostało 

 

1659 

02:27:12.600 --> 02:27:19.900 

dla ludzi, żeby się spisać. Na 9894 mieszkań tak, lokali 

 

1660 

02:27:19.900 --> 02:27:25.100 

spisało się 83,38%, tak. 

 

1661 

02:27:25.100 --> 02:27:28.900 

Czyli 8250 mieszkań zostało spisanych. 

 

1662 

02:27:28.900 --> 02:27:33.200 



Nie mówię o ludności, bo wiadomo, że część z  

zameldowanych już, na przykład nie 

 

1663 

02:27:33.200 --> 02:27:36.600 

mieszka ale chodzi mi o same mieszkania, tak. 

 

1664 

02:27:36.600 --> 02:27:43.300 

Nie spisanych jest 1644 mieszkania, w tym 545 w ogóle nie 

 

1665 

02:27:43.300 --> 02:27:49.500 

rozpoczęte. Także, no jest 16,62% można powiedzieć jeszcze 

 

1666 

02:27:49.500 --> 02:27:56.800 

do spisania. W świetle innych gmin takich dużych, no większych 

 

1667 

02:27:56.800 --> 02:28:01.000 

jak my tak, bo ja się tutaj jak gdyby pokusiłam porównać jak 

 

1668 

02:28:01.000 --> 02:28:05.500 

my wyglądamy w spośród takich gmin mniej więcej  

oscylujących wokół 

 

1669 

02:28:05.500 --> 02:28:10.800 

naszej liczby ludności, liczby mieszkań. 



 

1670 

02:28:10.800 --> 02:28:15.200 

Nie jest z nami tak najgorzej. Mam nadzieję, że skutecznie tutaj 

 

1671 

02:28:15.200 --> 02:28:20.000 

do końca spisu dobrniemy. Czy 100% będzie, to nie jestem 

 

1672 

02:28:20.000 --> 02:28:23.100 

tego pewna. Natomiast statystyki nam pokażą. Ja bardzo jeszcze 

 

1673 

02:28:23.100 --> 02:28:26.500 

serdecznie dziękuję, bo tutaj z tego miejsca dla Sołtysów i 

 

1674 

02:28:26.500 --> 02:28:30.400 

dla Radnych, którzy dostarczyli mi już informacje na 

 

1675 

02:28:30.400 --> 02:28:34.900 

temat tego, że widnieją w naszych miejscowościach tak 

 

1676 

02:28:34.900 --> 02:28:39.100 

zwane pustostany, bądź domy niezamieszkałe. Bez waszej informacji 

 

1677 

02:28:39.100 --> 02:28:43.200 



nie przekazałabym tej informacji dalej do Urzędu  

Statystycznego. Wtedy 

 

1678 

02:28:43.200 --> 02:28:47.400 

te budynki są odznaczane jako nie biorące po prostu udziału 

 

1679 

02:28:47.400 --> 02:28:51.100 

w spisie ponieważ to są bądź ruiny, bądź pustostany, tak. 

 

1680 

02:28:51.100 --> 02:28:56.400 

Także zapraszamy codziennie w godzinach urzędowania Urzędu, 

 

1681 

02:28:56.400 --> 02:29:00.500 

do mieszkańców do spisywania się. 

 

1682 

02:29:00.500 --> 02:29:04.100 

Jesteśmy tutaj, mamy zespół Gminnego Biura spisowego. 

 

1683 

02:29:04.100 --> 02:29:11.000 

Oprócz tego też rachmistrze spisowo są tak, na ternie naszego 

 

1684 

02:29:11.000 --> 02:29:13.900 

miasta. Natomiast mieszkańcy, którzy się obawiają to 

 



1685 

02:29:13.900 --> 02:29:17.900 

zapraszamy do urzędu w godzinach naszej pracy. Natomiast we 

 

1686 

02:29:17.900 --> 02:29:22.100 

wtorki do godziny 18.00 jest dyżur w biurze obsługi interesanta. 

 

1687 

02:29:22.100 --> 02:29:25.800 

A ponadto w tą sobotę zapraszamy od 9.00 do 14.00 

 

1688 

02:29:25.800 --> 02:29:30.700 

żeby można było zrealizować też spis przy okazji może zakupów, 

 

1689 

02:29:30.700 --> 02:29:35.500 

czy będąc tak, akurat. 

 

1690 

02:29:35.500 --> 02:29:39.500 

Niektórzy ludzie mają dzień wolny więc zapraszamy. 

 

1691 

02:29:39.500 --> 02:29:43.300 

Najważniejsze to są tylko pesele i takie podstawowe dane 

 

1692 

02:29:43.300 --> 02:29:48.600 

tak, to Państwo wiecie. Ci co się spisali, PESEL-e osób 



 

1693 

02:29:48.600 --> 02:29:52.900 

zamieszkałych. To jest najważniejsze. Chcąc się spisać wiarygodnie, 

 

1694 

02:29:52.900 --> 02:29:59.500 

to proszę o to żeby mieszkańcy zabrali ze sobą swoje PESEL-e, tak. 

 

1695 

02:29:59.500 --> 02:30:03.400 

Myślę Panie Radny, że chyba wyczerpująco. 

 

1696 

02:30:03.400 --> 02:30:13.700 

Dziękuję. Dziękuję. Wspólnie zachęcamy [niesłyszalne].  

Podejmowania decyzji. Ad vocem, Pan Radny Szefner. 

 

1697 

02:30:13.700 --> 02:30:18.000 

Dziękuję. Pani 

 

1698 

02:30:18.000 --> 02:30:28.400 

Burmistrz, wyczerpująco. Nawet nie ad vocem tylko doprecyzować 

 

1699 

02:30:28.400 --> 02:30:31.600 

chciałem odnośnie tych szczepień, bo albo źle usłyszałem, albo 

 

1700 



02:30:31.600 --> 02:30:34.800 

coś nie tak. Podwójną dawką ponad 50%? 

 

1701 

02:30:34.800 --> 02:30:39.800 

51,8 przyjęło 2 dawki. 

 

1702 

02:30:39.800 --> 02:30:42.800 

Czyli połowa mieszkańców? Połowa mieszkańców. A 1 dawką? 

 

1703 

02:30:42.800 --> 02:30:49.300 

1 dawką 53,6. Czyli 1 się liczy w tych podwójnych. 

 

1704 

02:30:49.300 --> 02:30:52.400 

Tak, oczywiście. Już do 100% mieszkańców dochodzi. Dziękuję. 

 

1705 

02:30:52.400 --> 02:30:56.700 

Nie jest tak dobrze. Dziękuję. 

 

1706 

02:30:56.700 --> 02:31:00.500 

Ad vocem. Pan Radny Zbigniew Trompa. 

 

1707 

02:31:00.500 --> 02:31:05.900 

Jeszcze tutaj jedno słowo tylko do wypowiedzi Pani Sekretarz 

 



1708 

02:31:05.900 --> 02:31:10.900 

w sprawie spisu właśnie. Przypominam mieszkańcom, że 

 

1709 

02:31:10.900 --> 02:31:14.500 

obowiązkiem właściciela nieruchomości jest jego wyraźne oznakowanie 

 

1710 

02:31:14.500 --> 02:31:18.600 

numerem nieruchomości, a z tym jest naprawdę przepotężny problem. 

 

1711 

02:31:18.600 --> 02:31:22.900 

I to dotyczy zarówno tych niezamieszkałych, no jakby pustostan 

 

1712 

02:31:22.900 --> 02:31:27.400 

to trudno się dziwić ale mnóstwo, mnóstwo naprawdę zamieszkałych 

 

1713 

02:31:27.400 --> 02:31:30.900 

posesji nie ma wyraźnie oznaczonego numeru, a jest to 

 

1714 

02:31:30.900 --> 02:31:34.300 

tutaj w tym przypadku bardzo wielki kłopot, także apel o znak. 

 

1715 

02:31:34.300 --> 02:31:38.200 

Dziękuję. 



 

1716 

02:31:38.200 --> 02:31:41.300 

Ad vocem Pani Radna, Izabela Wojewoda.Bardzo proszę. 

 

1717 

02:31:41.300 --> 02:31:47.000 

Rzadko mówimy coś miłego więc spotkałam się w sobotę z 

 

1718 

02:31:47.000 --> 02:31:49.900 

Panem Dyrektorem Urzędu Statystycznego w Zielonej Górze, 

 

1719 

02:31:49.900 --> 02:31:53.200 

Panem Romanem Fedakiem [?]. Jutro jest konferencja na 

 

1720 

02:31:53.200 --> 02:31:58.100 

temat SPIS s-u w Urbanie [?] I odsłonięcie bachusika [?] 

 

1721 

02:31:58.100 --> 02:32:02.200 

spisowego chwalił bardzo Sulechów. Chwalił Pan naszą Panią 

 

1722 

02:32:02.200 --> 02:32:06.400 

Wiceburmistrz za świetną organizacje spisową. Teraz do 

 

1723 

02:32:06.400 --> 02:32:09.200 



mieszkańców, którzy się jeszcze nie spisali trafiły informacje 

 

1724 

02:32:09.200 --> 02:32:13.700 

ponawiające, zapraszające do spisu. Mówił, że na początku faktycznie 

 

1725 

02:32:13.700 --> 02:32:17.400 

ł, był trochę dłuższy ale, że jesteśmy jesteśmy jedną z 

 

1726 

02:32:17.400 --> 02:32:21.400 

lepszych gmin, która się ogarnęła spisowo. Także tutaj dla 

 

1727 

02:32:21.400 --> 02:32:26.500 

naszych władz ogromne wyrazy uznania. Dziękuję. 

 

1728 

02:32:26.500 --> 02:32:30.800 

Bardzo proszę, Pan Radny Jan Rerus. Dziękuję bardzo. Jestem 

 

1729 

02:32:30.800 --> 02:32:40.600 

bardzo zaskoczony wypowiedzią Pana Burmistrza i to jako 

 

1730 

02:32:40.600 --> 02:32:43.900 

mieszkańca. Myślę, że Pan Burmistrz zdaję sobie sprawę, że 

 

1731 



02:32:43.900 --> 02:32:47.100 

zawsze jest burmistrzem jeżeli jest burmistrzem, nie jako 

 

1732 

02:32:47.100 --> 02:32:51.500 

mieszkaniec. I takie zabieranie poza kolejką tutaj głosu 

 

1733 

02:32:51.500 --> 02:32:55.200 

jest nie na miejscu. Natomiast rozumiem, że Pan chciał zabrać 

 

1734 

02:32:55.200 --> 02:33:00.400 

głos jako mieszkaniec żeby wyłączyć się z możliwości ochrony 

 

1735 

02:33:00.400 --> 02:33:05.600 

jako Burmistrza, jako osoby funkcyjnej tutaj jako tylko 

 

1736 

02:33:05.600 --> 02:33:09.400 

zwykły mieszkaniec. Ale i tak jestem zaskoczony wypowiedzią, dlatego, 

 

1737 

02:33:09.400 --> 02:33:13.100 

że w ogóle nie rozumiem tego zagadnienia. 

 

1738 

02:33:13.100 --> 02:33:19.700 

Ja bym prosił Pana Przewodniczącego żeby całość wypowiedzi Pana 

 



1739 

02:33:19.700 --> 02:33:23.700 

Burmistrza była mi przekazana. Nie w tym, na wydruku. No, 

 

1740 

02:33:23.700 --> 02:33:28.500 

bo tam trzeba całość dokładnie z kropką i przecinkiem żeby 

 

1741 

02:33:28.500 --> 02:33:32.100 

była ponieważ poczułem się obrażony. 

 

1742 

02:33:32.100 --> 02:33:39.000 

Dlatego, że ja nie występuje, nie udzielam się na żadnych 

 

1743 

02:33:39.000 --> 02:33:42.100 

portalach społecznościowych. Powtarzam na żadnym. 

 

1744 

02:33:42.100 --> 02:33:46.400 

W związku z tym nie może być tutaj mowy o jakimś tym, że 

 

1745 

02:33:46.400 --> 02:33:50.500 

ja tak czy tak. Natomiast moje wypowiedzi w zdecydowanej większości 

 

1746 

02:33:50.500 --> 02:33:56.800 

,mają 99%. To są na komisjach i na Radzie, i to wypowiadam się 



 

1747 

02:33:56.800 --> 02:34:00.600 

w imieniu naszego klubu i tego Pan Burmistrz nie może zabrać 

 

1748 

02:34:00.600 --> 02:34:03.800 

lub czasem jeżeli chodzi w stosunku do urzędu, to wypowiadam 

 

1749 

02:34:03.800 --> 02:34:07.500 

się w imieniu Zarządu Międzyzakładowej Spółdzielni Mieszkaniowej, 

 

1750 

02:34:07.500 --> 02:34:11.900 

co też Pan Burmistrz nie może to odbierać tylko ja osobiście. 

 

1751 

02:34:11.900 --> 02:34:16.100 

Pan Burmistrz pyta, czy jestem politykiem, czy samorządowcem? 

 

1752 

02:34:16.100 --> 02:34:23.300 

Nie przypominam sobie nigdy, od 2002 roku, że ja się określił 

 

1753 

02:34:23.300 --> 02:34:26.800 

jako polityk. Żebym komukolwiek to powiedział to słowo użył. 

 

1754 

02:34:26.800 --> 02:34:30.300 



Nie przypominam sobie. Uważa 

 

1755 

02:34:30.300 --> 02:34:33.900 

się za samorządowca, nie polityka. 

 

1756 

02:34:33.900 --> 02:34:36.100 

Nie jestem w partii politycznej jak chciałbym być w partii 

 

1757 

02:34:36.100 --> 02:34:41.000 

politycznej to na pewno bym się do niej zapisał. Mówi Pan 

 

1758 

02:34:41.000 --> 02:34:46.700 

Burmistrz, że robię co innego? A co innego mówię tu jako 

 

1759 

02:34:46.700 --> 02:34:52.700 

populista. Absolutnie nie. To co mówię tutaj, przedstawiono 

 tą stawkę nową 

 

1760 

02:34:52.700 --> 02:34:59.100 

czy sposób w jakim przyjmuje Pan Burmistrz strategie do 

 

1761 

02:34:59.100 --> 02:35:03.000 

wywozu czy odbioru całkowicie odpadów komunalnych Ja 

 



1762 

02:35:03.000 --> 02:35:06.700 

się nie zgadzam z tą strategią i to mówię [niezrozumiałe]. Nie 

 

1763 

02:35:06.700 --> 02:35:10.200 

zgadzam się. Ja mam inną koncepcję i cały czas ją preferuję. 

 

1764 

02:35:10.200 --> 02:35:14.300 

Co nie oznacza, że robię to populistycznie. 

 

1765 

02:35:14.300 --> 02:35:18.900 

Być może Pana wypowiedź wzięła się stąd, że dzisiaj zapisałem 

 

1766 

02:35:18.900 --> 02:35:23.900 

się do komisji, bo jak czytałem opinie, nie wiem kto podpisał 

 

1767 

02:35:23.900 --> 02:35:27.500 

ale w każdym razie Pana Burmistrza. To ta opinia o powołanie 

 

1768 

02:35:27.500 --> 02:35:32.400 

komisji negatywna, że no nie jest ta komisja niepotrzebna? 

 

1769 

02:35:32.400 --> 02:35:38.100 

Bo moim zdaniem jest potrzebna i to bardzo potrzebna. Panie 



 

1770 

02:35:38.100 --> 02:35:46.500 

Burmistrzu, takie wypowiedzi ja nie pozostawiam tak sobie. 

 

1771 

02:35:46.500 --> 02:35:50.700 

Pan dobrze wie, że ja pełnie wiele funkcji. 

 

1772 

02:35:50.700 --> 02:35:58.300 

Takie wypowiedzi na forum publiczne przez Pana Burmistrza, mówiące, 

 

1773 

02:35:58.300 --> 02:36:01.900 

że ja kłamię. Tak można to ocenić. Wprost nie powiedział ale 

 

1774 

02:36:01.900 --> 02:36:05.900 

tak to należy ocenić, że ja kłamię, że tylko populistycznie robię, 

 

1775 

02:36:05.900 --> 02:36:09.100 

że mi nie zależy na śmieciach, że się na tym nie znam, czy robię co 

 

1776 

02:36:09.100 --> 02:36:13.700 

innego w ogóle całkiem? To godzą we mnie ale przede wszystkim 

 

1777 

02:36:13.700 --> 02:36:18.700 



mogą mieć wpływ na postrzeganie mojej osoby w tych pełnionych 

 

1778 

02:36:18.700 --> 02:36:22.700 

funkcjach, a te funkcje są i w Sulechowie, i poza Sulechowem, 

 

1779 

02:36:22.700 --> 02:36:28.800 

które są. Ja sobie nie pozwolę żeby Pan mój dorobek życiowy 

 

1780 

02:36:28.800 --> 02:36:33.300 

tak sobie wyszedł jako mieszkaniec, nie jako burmistrz i 

 

1781 

02:36:33.300 --> 02:36:40.300 

krytykował. Po drugie, tak wprost krytykowanie  

nie merytoryczne, krytykowanie 

 

1782 

02:36:40.300 --> 02:36:44.800 

sobie Radnego przez Pana Burmistrza jest według mnie daleko 

 

1783 

02:36:44.800 --> 02:36:48.700 

niestosowne. Ja wiem, że może Pan bierze przykłady z parlamentu jak 

 

1784 

02:36:48.700 --> 02:36:52.700 

to teraz siebie krytykują ale może wziąć dobre przykłady, a 

 



1785 

02:36:52.700 --> 02:36:56.700 

nie te gorsze? Każdemu czasem nerwy puszczają i dlatego tak 

 

1786 

02:36:56.700 --> 02:37:03.200 

się zdarza. Nie widzę żadnego przykładu od czasu, gdy 

 

1787 

02:37:03.200 --> 02:37:08.700 

Pan jest Zastępcą Burmistrza, żem Pana uraził, żebym w 

 

1788 

02:37:08.700 --> 02:37:11.900 

jakiś sposób wywołał to co Pan powiedział dzisiaj. 

 

1789 

02:37:11.900 --> 02:37:16.800 

Być może pomylił mnie Pan z kimś na portalu społecznościowym, na 

 

1790 

02:37:16.800 --> 02:37:20.600 

który nie udzielam się w ogóle. W ogóle jestem przeciwnikiem tych 

 

1791 

02:37:20.600 --> 02:37:24.600 

portali aczkolwiek kiedyś mówiłem, że założę sobie taki 

 

1792 

02:37:24.600 --> 02:37:30.100 

portal ale nie udzielam się, bo to dyskusja najlepsze jest 



 

1793 

02:37:30.100 --> 02:37:34.500 

face-to-face, patrzę a nie gdzieś tam trudno wytłumaczyć, trudno 

 

1794 

02:37:34.500 --> 02:37:38.500 

zrozumieć, trudno się do tego odnieść. Ktoś powie słowo, 

 

1795 

02:37:38.500 --> 02:37:42.800 

drugi zdanie i cała kołomyja w tym jest. 

 

1796 

02:37:42.800 --> 02:37:46.800 

Dlaczego Pan taką wypowiedź powiedział dzisiaj? 

 

1797 

02:37:46.800 --> 02:37:52.900 

Nie wiem. Ja Pana nigdy nie obraziłem i nie życzę sobie 

 

1798 

02:37:52.900 --> 02:37:57.000 

takich, jak ma Pan coś do mnie, proszę bardzo. 

 

1799 

02:37:57.000 --> 02:38:03.600 

Do biura pójdziemy, porozmawiamy. Natomiast zarzuty nie 

 

1800 

02:38:03.600 --> 02:38:07.700 



mogą pozostać bez odpowiedzi. Jestem też osobą funkcyjną. Jakaś 

 

1801 

02:38:07.700 --> 02:38:11.500 

mnie ochrona w tym wypadku obejmuje, Pana nie. 

 

1802 

02:38:11.500 --> 02:38:15.200 

Bo Pan jako mieszkaniec. Jakby się Pan wyłączył z tego, 

 

1803 

02:38:15.200 --> 02:38:20.000 

z tej swojej ochrony dzisiaj, proszę o sprecyzowanie na 

 

1804 

02:38:20.000 --> 02:38:24.000 

piśmie. Ja mówię całkiem poważnie. Całkiem poważnie na 

 

1805 

02:38:24.000 --> 02:38:27.600 

piśmie, to co Pan powiedział w sensie nie ogólnym. 

 

1806 

02:38:27.600 --> 02:38:35.700 

W sensie dokładnego wyszczególnienia gdzie, co,  

gdzie kłamię, gdzie inaczej 

 

1807 

02:38:35.700 --> 02:38:39.000 

robię, gdzie inaczej przedstawiam? Z czego to wynika? 

 



1808 

02:38:39.000 --> 02:38:44.000 

Z jakiego dokumentu? I to oczekuje w ciągu tygodnia. 

 

1809 

02:38:44.000 --> 02:38:48.800 

Ja tego nie zostawię naprawdę. Miałem za dużo do stracenia, żeby 

 

1810 

02:38:48.800 --> 02:38:53.300 

mnie Pan tak potraktował. Ja Pana nigdy tak nie potraktowałem. 

 

1811 

02:38:53.300 --> 02:39:00.500 

Są Radni, którzy są też tyle samo kadencji co ja, 5 

 

1812 

02:39:00.500 --> 02:39:05.600 

kadencji. I myślę, że mogą potwierdzić moje słowa, że 

 

1813 

02:39:05.600 --> 02:39:12.600 

to, że mamy różne zdanie, na różne tematy nie oznacza, że 

 

1814 

02:39:12.600 --> 02:39:17.400 

neguje drugą osobę, że on ma inne zdanie. Nie jednokrotnie żeśmy 

 

1815 

02:39:17.400 --> 02:39:24.100 

się tutaj na sesjach tych 5 kadencji ostro wspierali w 



 

1816 

02:39:24.100 --> 02:39:28.200 

zakresie różnych zdań ale nigdy nie starałem się, być 

 

1817 

02:39:28.200 --> 02:39:30.800 

może tak jak kiedyś zdarzyło. A nigdy nie starałem się 

 

1818 

02:39:30.800 --> 02:39:35.900 

żeby wypowiadać się przeciwko Radnemu, tylko przeciwko tematowi, 

 

1819 

02:39:35.900 --> 02:39:40.600 

który jest tak. Dużo Pan mówi o śmieciach. Ja wszystko rozmowy 

 

1820 

02:39:40.600 --> 02:39:45.500 

pamiętam o śmieciach. I dalej się z Panem nie zgadzam to co 

 

1821 

02:39:45.500 --> 02:39:48.600 

Pan tutaj zrobił. Pan mówi, że ja dużo zepsułem złego. Ja 

 

1822 

02:39:48.600 --> 02:39:51.900 

mam wręcz odwrotne zdanie, że to właśnie Wy żeście zrobili 

 

1823 

02:39:51.900 --> 02:39:55.300 



źle. Ja to mówię jako Radny. I ja nie mówiłem tego. 

 

1824 

02:39:55.300 --> 02:40:01.300 

Ja mówiłem przy zmianie budżetu gdzie żeście wyrzucili te 

 

1825 

02:40:01.300 --> 02:40:05.000 

niezamieszkałe z systemów, mówiłem, że to jest błąd. 

 

1826 

02:40:05.000 --> 02:40:08.300 

I dalej twierdzę, że to jest błąd strategiczny. Co nie 

 

1827 

02:40:08.300 --> 02:40:11.500 

oznacza, że nie przyjmuję tego do wiadomości jako Uchwała 

 

1828 

02:40:11.500 --> 02:40:17.000 

Rady Miejskiej i nie realizuje tego. Natomiast nie może 

 

1829 

02:40:17.000 --> 02:40:22.000 

mi Pan tego zarzucić, że moje rozwiązanie co było zrobione 

 

1830 

02:40:22.000 --> 02:40:26.700 

jest złe. Każdy ma inną koncepcję po prostu, którą jest. 

 

1831 



02:40:26.700 --> 02:40:32.100 

Ostatecznie decyduje o tym Rada lub Pan Burmistrz większością, 

 

1832 

02:40:32.100 --> 02:40:40.600 

też tak się powiedzmy dzieje. Na koniec powiem, rzadko mi 

 

1833 

02:40:40.600 --> 02:40:47.700 

się zdarza aż tak, to jest chyba 3 raz, 2 razy się zdarzyło 

 

1834 

02:40:47.700 --> 02:40:51.900 

z burmistrzem, który chciał mnie wyrzucić z rady ale przegrał 

 

1835 

02:40:51.900 --> 02:40:55.600 

w Naczelnym Sądzie Administracyjnym ze mną. Może łut szczęścia 

 

1836 

02:40:55.600 --> 02:40:58.200 

miałem. Tu też trzeba przyznać szczęście trzeba mieć. W 

 

1837 

02:40:58.200 --> 02:41:02.700 

każdym bądź razie przegrał. To były te ostre słowa, co 

 

1838 

02:41:02.700 --> 02:41:06.700 

żeśmy mówili ale też wydaje mi się wówczas, można sięgnąć, 

 



1839 

02:41:06.700 --> 02:41:11.100 

że nerwy puszczały burmistrzowi nie mi, zwykle się tego 

 

1840 

02:41:11.100 --> 02:41:17.700 

co było wypowiadane. Ale wtedy była wypowiedź, wypowiedzi były 

 

1841 

02:41:17.700 --> 02:41:24.200 

Pana Burmistrza. Wiadomo, że samorządowcy czy politycy muszą 

 

1842 

02:41:24.200 --> 02:41:28.400 

mieć bardziej odporną skórę. Bardziej być odporni na 

 

1843 

02:41:28.400 --> 02:41:34.500 

różne krytyki. To jest normalne ale takie zarzuty, z taką 

 

1844 

02:41:34.500 --> 02:41:38.100 

formą, że burmistrz sobie wychodzi, nagle rezygnuję z 

 

1845 

02:41:38.100 --> 02:41:00.000 

burmistrzowania na parę minut i staje się mieszkańcem,  

i składa takie zarzuty, to są dla mnie nie do 

 

1846 

02:41:00.000 --> 02:41:47.400 



przyjęcia po prostu. Nie ta forma. 

 

1847 

02:41:47.400 --> 02:41:51.800 

Nie ten poziom w ogóle. Nie wiem o co chodzi. 

 

1848 

02:41:51.800 --> 02:41:58.400 

Także reasumując Panie Przewodniczący, oczekuje szczegółowego podania zarzutów 

 

1849 

02:41:58.400 --> 02:42:04.700 

. Oczekuje w ciągu tygodnia szczegółowego podania zarzutów, które Pan przedstawił. 

 

1850 

02:42:04.700 --> 02:42:13.600 

Tak ogólnie i z czego to wynikają te zarzuty, że tak robię 

 

1851 

02:42:13.600 --> 02:42:18.000 

jako ja, Ja, Jan Rerus. Chyba, że ma Pan wątpliwości do 

 

1852 

02:42:18.000 --> 02:42:21.200 

Klubu Naszego Forum, to powinien Pan sprecyzować do klubu. 

 

1853 

02:42:21.200 --> 02:42:25.600 

Bo jeżeli ktoś się wypowiada w imieniu klubu, to się wypowiada 

 

1854 



02:42:25.600 --> 02:42:29.600 

w imieniu klubu. Tak samo jak jest zarząd. On dokładnie wie, jeżeli 

 

1855 

02:42:29.600 --> 02:42:32.800 

zarząd jest 3 osobowy i 2 przegłosuje jednego, to nieważne 

 

1856 

02:42:32.800 --> 02:42:36.200 

kto się wypowiada, to jest zarząd. Nie można do jednego kierować 

 

1857 

02:42:36.200 --> 02:42:41.000 

na jego tylko trzeba kierować do wszystkich. Także oczekuje 

 

1858 

02:42:41.000 --> 02:42:44.300 

w ciągu tygodnia. I jeszcze raz powtórzę, nie zgadzanie się 

 

1859 

02:42:44.300 --> 02:42:50.000 

z polityką w zakresie odpadów komunalnych z gminą, nie 

 

1860 

02:42:50.000 --> 02:42:54.300 

może być powodu do tego, żeby mnie w tym względzie tutaj 

 

1861 

02:42:54.300 --> 02:43:00.300 

krytykować pod względem tego, że ja robię tyle złego na 

 



1862 

02:43:00.300 --> 02:43:03.900 

odpady. Ja próbuję przekonać Radnych. No ale nie udaje się 

 

1863 

02:43:03.900 --> 02:43:07.800 

to głosowanie jest takie, jakie jest. Jak każdy inny, przy 

 

1864 

02:43:07.800 --> 02:43:11.200 

każdym innym projekcie uchwały. Radni między sobą wymieniają 

 

1865 

02:43:11.200 --> 02:43:17.300 

poglądy i decydują. To dostaje się.Brałem, przyjęte jako 

 

1866 

02:43:17.300 --> 02:43:23.500 

decyzja Rady Miejskiej już Pan Burmistrza, ani nie chcą 

 

1867 

02:43:23.500 --> 02:43:26.700 

przeciw czy za, nie może do tego się odnosić. 

 

1868 

02:43:26.700 --> 02:43:33.000 

Ale nie oznacza, że ten co był przeciwny temu, że on nagle, nie 

 

1869 

02:43:33.000 --> 02:43:40.700 

wiem sprzeniewierzył się mieszkańcom, że jego decyzja była 



 

1870 

02:43:40.700 --> 02:43:45.300 

na tyle błędna, że trzeba go aż tak krytykować. Różne są 

 

1871 

02:43:45.300 --> 02:43:49.400 

wręcz nie wiadomo. Na koniec powiem 1 przypadek tylko gdzieś 

 

1872 

02:43:49.400 --> 02:43:57.300 

świętej pamięci radny, był akurat przeciwny jako jedyny, na 

 

1873 

02:43:57.300 --> 02:44:01.600 

24 chyba wtedy radnych. Nie będę wymieniał nazwiska ale 

 

1874 

02:44:01.600 --> 02:44:08.300 

był z PO. Założenie spółki Bukor i wysypisko jako jedyny 

 

1875 

02:44:08.300 --> 02:44:12.700 

na 24 Radnych. Ja czytałem te wszystkie protokoły, które 

 

1876 

02:44:12.700 --> 02:44:17.100 

były zrobione. Jak Pan Burmistrz chce zobaczyć do tego, 

 

1877 

02:44:17.100 --> 02:44:20.500 



on jedyny miał rację. On jedyny miał rację. 

 

1878 

02:44:20.500 --> 02:44:24.500 

Wszystkich 23 Radnych, bo wszyscy głosowali się mylili do 

 

1879 

02:44:24.500 --> 02:44:28.400 

tego. Co się okazało później, te argumenty, które on przedstawiał 

 

1880 

02:44:28.400 --> 02:44:31.800 

okazały się zasadne. Miał chłop racje. 

 

1881 

02:44:31.800 --> 02:44:35.000 

I to mu należy przyznać. Nie zawsze jak ktoś jest innego 

 

1882 

02:44:35.000 --> 02:44:38.300 

zdania, to znaczy, że działa przeciwko mieszkańcom. Po 

 

1883 

02:44:38.300 --> 02:44:47.500 

drugie, my mamy mały klub, Klub Forum ale mamy  

stowarzyszenie, które 

 

1884 

02:44:47.500 --> 02:44:52.400 

nazywa się Sulechowskie Stowarzyszenie Forum. Niejednokrotnie nasze 

 



1885 

02:44:52.400 --> 02:44:59.900 

decyzję i sposób działania jaki jest wynika z konsultacji z 

 

1886 

02:44:59.900 --> 02:45:03.000 

naszymi członkami. Tak jak to jest w partiach politycznych. 

 

1887 

02:45:03.000 --> 02:45:07.000 

Partie polityczne też występują przeciw, mają kogoś za 

 

1888 

02:45:07.000 --> 02:45:10.500 

sobą, występuje 1 ale on ma rzeszę za sobą. 

 

1889 

02:45:10.500 --> 02:45:13.600 

Tak samo jest u nas. 

 

1890 

02:45:13.600 --> 02:45:19.600 

Także to co Pan dzisiaj zrobił oceniam bardzo negatywnie. 

 

1891 

02:45:19.600 --> 02:45:22.900 

Tym bardziej, że nie dałem Panu powodów, przynajmniej w 

 

1892 

02:45:22.900 --> 02:45:27.100 

ostatnim czasie, do takiego wystąpienia przeciwko mnie. 



 

1893 

02:45:27.100 --> 02:45:30.400 

Poczułem się źle. Poczułem się urażony. 

 

1894 

02:45:30.400 --> 02:45:38.100 

Poczułem się obrażony. 

 

1895 

02:45:38.100 --> 02:45:42.300 

Dziękuję. Dziękuję. Protokół oczywiście przekażemy Panu 

 

1896 

02:45:42.300 --> 02:45:47.300 

Radnemu jak Biuro Rady tylko przygotuję taki to niezwłocznie przekażę. 

 

1897 

02:45:47.300 --> 02:45:50.600 

Bardzo proszę, Pan ad vocem Pan Górzny. 

 

1898 

02:45:50.600 --> 02:46:03.100 

Pan Radny Jan Rerus wywołał mnie kilkukrotnie w swojej wypowiedzi 

 

1899 

02:46:03.100 --> 02:46:07.000 

więc chciałbym chociaż kilka słów już żeby nie przedłużając dzisiejszej 

 

1900 

02:46:07.000 --> 02:46:13.000 



sesji. Panie Radny, ja stoję na stanowisku na takim samym 

 

1901 

02:46:13.000 --> 02:46:18.300 

jak Burmistrz, Wojciech Sołtys, że mieszkańców należy słuchać. 

 

1902 

02:46:18.300 --> 02:46:28.300 

To co mają do powiedzenia mieszkańcy dla nas, burmistrzów, Burmistrza 

 

1903 

02:46:28.300 --> 02:46:35.000 

Wojciecha Sołtysa, to jest rzecz święta, jakkolwiek banalnie 

 

1904 

02:46:35.000 --> 02:46:40.500 

to nie zabrzmi ale tak właśnie jest. Nie kojarzę takiej sytuacji 

 

1905 

02:46:40.500 --> 02:46:43.800 

żeby Burmistrz, Wojciech Sołtys wchodził w polemikę z 

 

1906 

02:46:43.800 --> 02:46:47.600 

mieszkańcem na temat tego co usłyszał od mieszkańca. 

 

1907 

02:46:47.600 --> 02:46:51.300 

A proszę mi wierzyć, że nie zawsze to był miód i maliny. 

 

1908 



02:46:51.300 --> 02:47:03.000 

Nawiązując do Pana wypowiedzi w zakresie Pana działalności merytorycznej, 

 

1909 

02:47:03.000 --> 02:47:07.800 

doskonale pamiętam nasze rozmowy czy telefoniczne, czy 

 

1910 

02:47:07.800 --> 02:47:12.900 

u mnie w gabinecie, wielokrotnie się spieraliśmy. 

 

1911 

02:47:12.900 --> 02:47:18.600 

Zawsze podaliśmy sobie rękę, zawsze rozstaliśmy się w 

 

1912 

02:47:18.600 --> 02:47:24.500 

zgodzie. I ja zawsze słucham tego co Pan i słucham tak 

 

1913 

02:47:24.500 --> 02:47:28.800 

jak słucham tego co mówią wszyscy inni Radni. Nie zawsze 

 

1914 

02:47:28.800 --> 02:47:31.800 

się zgadzając. Natomiast przyzna Pan, Panie Janie, że 

 

1915 

02:47:31.800 --> 02:47:37.300 

czasami Państwa retoryka na sesjach niestety od merytoryki odbiegała 

 



1916 

02:47:37.300 --> 02:47:41.800 

i to odbiegała dosyć znacznie. Nad tym boleję, bo jeśli 

 

1917 

02:47:41.800 --> 02:47:46.600 

będziemy rozmawiali merytorycznie to rozmawia się łatwiej. 

 

1918 

02:47:46.600 --> 02:47:53.700 

Ciężko mi wchodzić w tej chwili w głowie mieszkańców co 

 

1919 

02:47:53.700 --> 02:47:57.500 

mają na myśli mieszkańcy prowadząc taką, a nie inną dyskusję. 

 

1920 

02:47:57.500 --> 02:48:05.100 

Natomiast zakładam, że jeśli będzie Pan rozmawiał tak 

 

1921 

02:48:05.100 --> 02:48:08.600 

jak za najlepszych naszych czasów to bywało tak, bo wielokrotnie 

 

1922 

02:48:08.600 --> 02:48:12.000 

dochodziliśmy do wspólnych wniosków, to mogę się tylko z 

 

1923 

02:48:12.000 --> 02:48:21.000 

tego cieszyć. Bardzo dziękuję. Bardzo proszę, ad vocem Pan Radny Jan 



 

1924 

02:48:21.000 --> 02:48:24.000 

Rerus. Ja nie chcę tutaj wywoływać dyskusji, bo to nie 

 

1925 

02:48:24.000 --> 02:48:27.200 

te miejsce. Myślałem, że już Pan nie zabierze głos ale jak już Pan 

 

1926 

02:48:27.200 --> 02:48:30.100 

zabrał to muszę coś dopowiedzieć. My rozmawiamy z mieszkańcami. 

 

1927 

02:48:30.100 --> 02:48:33.600 

Każdy ma swoich przyjaciół, każdy ma wrogów. Jeden będzie rozmawiał, 

 

1928 

02:48:33.600 --> 02:48:36.800 

będzie chwalił, na przykład Pana Czesława Grzeszyńskiego, pójdzie 

 

1929 

02:48:36.800 --> 02:48:40.400 

za płot, drugi powie o to jest taki tu, bo tam mi tu tego. To jest 

 

1930 

02:48:40.400 --> 02:48:44.000 

normalna rzecz. Normalna rzecz. I to mnie nie boli, że 

 

1931 

02:48:44.000 --> 02:48:48.600 



ktoś mówi o mnie tak czy tak. Mnie interesują do wody, bo 

 

1932 

02:48:48.600 --> 02:48:52.400 

występuje Burmistrz tutaj, na sesji, nie mieszkaniec. Mieszkańcy 

 

1933 

02:48:52.400 --> 02:48:55.700 

mogę dyskutować i dyskutuje. Natomiast co do merytoryki w 

 

1934 

02:48:55.700 --> 02:49:00.000 

jaki sposób próbuje przekonać każdy Radny, w jaki sposób 

 

1935 

02:49:00.000 --> 02:49:02.600 

próbuje przekonać innych Radnych do zagłosowania po jego 

 

1936 

02:49:02.600 --> 02:49:05.700 

myśli, to jest jego wybór. To jest jego wybór. 

 

1937 

02:49:05.700 --> 02:49:11.300 

Jak on próbuję to zrobić, w sensie oczywiście kulturalnym takim, 

 

1938 

02:49:11.300 --> 02:49:14.100 

żeby było można. Czy on będzie mówił, na przykład o 

 

1939 



02:49:14.100 --> 02:49:18.100 

śmieciach i zagrożeniach szczurami, czy innymi rzeczami socjologicznymi, 

 

1940 

02:49:18.100 --> 02:49:21.800 

czy będzie mówił o tym wysypisku, że tam by się robią hałdy, 

 

1941 

02:49:21.800 --> 02:49:25.000 

czy o innych zagrożeniach, a to jest jego problem. 

 

1942 

02:49:25.000 --> 02:49:28.800 

Z tym się nie dyskutuje. Każdy Radny może się wypowiadać w 

 

1943 

02:49:28.800 --> 02:49:33.400 

zakresie tutaj pod względem danego projektu uchwały i tego 

 

1944 

02:49:33.400 --> 02:49:37.300 

Pan nie może zabrać ani mi, ani nikomu innemu Radnemu. 

 

1945 

02:49:37.300 --> 02:49:43.800 

I tak będzie, było i jest. Najlepsze odpowiedź na to 

 

1946 

02:49:43.800 --> 02:49:49.400 

pytanie to jest to, Pana Premiera odpowiedź na temat chleba. 

 



1947 

02:49:49.400 --> 02:49:53.300 

No mówił powiedzmy ileś tam minut, no i odpowiedział na 

 

1948 

02:49:53.300 --> 02:49:56.200 

pytanie czy nie odpowiedział? Miał prawo takie. Że teraz 

 

1949 

02:49:56.200 --> 02:49:59.900 

memy takie czy inne ale miał prawo tak odpowiedzieć. I 

 

1950 

02:49:59.900 --> 02:50:04.100 

tutaj, ja nie życzę też sobie tego, że Pan mnie pouczał jak 

 

1951 

02:50:04.100 --> 02:50:09.700 

mam mówić do Radnych, merytorycznych, niemerytorycznie. 

 

1952 

02:50:09.700 --> 02:50:13.300 

Wszystko jest merytorycznie przekonywać Radnych w zakresie 

 

1953 

02:50:13.300 --> 02:50:16.700 

podjęcia danego projektu uchwały. To nie tędy droga. 

 

1954 

02:50:16.700 --> 02:50:22.800 

A mówił Pan, rozumiem, że Pan powiedział, tak rzeczywiście było. 



 

1955 

02:50:22.800 --> 02:50:26.700 

Żeśmy zawsze czy zgodnie, czy niezgodnie, czy żeśmy ustalili 

 

1956 

02:50:26.700 --> 02:50:31.400 

stanowisko, czy nie, rozeszliśmy się zawsze w bardzo  

kulturalny sposób, 

 

1957 

02:50:31.400 --> 02:50:34.900 

podając sobie rękę. Ja stając, obok pani na swoich stanowiskach. 

 

1958 

02:50:34.900 --> 02:50:39.300 

To nie przeszkadzało nigdy rozmowy. Nie rozumiem co się 

 

1959 

02:50:39.300 --> 02:50:43.700 

od tego czasu stało, że Pana nagle takie wypowiedź, jak 

 

1960 

02:50:43.700 --> 02:50:48.400 

nie miałem ani z Panem do czynienia w sensie rozmów, ani 

 

1961 

02:50:48.400 --> 02:50:50.500 

z Panem Burmistrzem, z Panią Burmistrz, ani z nikim z urzędu. Ani 

 

1962 



02:50:50.500 --> 02:50:56.800 

nie udzielam się na społecznościowych portalach. 

 

1963 

02:50:56.800 --> 02:51:00.600 

Nie wiem co się stało. Rozumiem, że to na piśmie mi wytłumaczy. 

 

1964 

02:51:00.600 --> 02:51:03.700 

Już więcej nie chcę o tym dyskutować. Dziękuję. Dziękuję. 

 

1965 

02:51:03.700 --> 02:51:10.100 

Bardzo proszę, Pan Radny Roman Rakowski. Pani Panie Przewodniczący, 

 

1966 

02:51:10.100 --> 02:51:16.300 

Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu. Pierwsze Pana wypowiedzi 

 

1967 

02:51:16.300 --> 02:51:19.000 

były mocno zszokowane, zresztą chyba nie tylko ja, bo 

 

1968 

02:51:19.000 --> 02:51:24.700 

w kuluarach rozmawialiśmy to większość ale teraz po Pana 

 

1969 

02:51:24.700 --> 02:51:27.500 

wypowiedź, do ad vocem tego co powiedział Pan Radny Rerus 

 



1970 

02:51:27.500 --> 02:51:33.000 

jestem jeszcze bardziej zaskoczony. Bo to co Pan powiedział przed 

 

1971 

02:51:33.000 --> 02:51:37.000 

chwileczką świadczy o tym, że jako jako pracownik urzędu, 

 

1972 

02:51:37.000 --> 02:51:42.100 

jako burmistrz współpracują z Radnymi, z tym Radnym Rerusem. 

 

1973 

02:51:42.100 --> 02:51:48.700 

Pomimo różnicy zdań mogliście jakoś się porozumieć. 

 

1974 

02:51:48.700 --> 02:51:54.100 

I domniemam teraz, że wystąpienie Pana to pierwsze, było 

 

1975 

02:51:54.100 --> 02:52:00.600 

tylko prywatne. Nie rozumiem tego i trudno mi jest  

cokolwiek zrozumieć. 

 

1976 

02:52:00.600 --> 02:52:05.500 

W tej wypowiedzi Pan teraz zaprzeczył temu, co Pan wcześniej 

 

1977 

02:52:05.500 --> 02:52:11.200 



powiedział. Mnie nie interesują Pańskie prywatne jakieś koneksje 

 

1978 

02:52:11.200 --> 02:52:16.100 

z kimś, czy jakieś animozje - nie interesują mnie. 

 

1979 

02:52:16.100 --> 02:52:20.200 

Interesuje mnie to, w jaki sposób Pan pracuje dla dobra 

 

1980 

02:52:20.200 --> 02:52:26.200 

naszego społeczeństwa jako Wiceburmistrz. Jako Radny, powyższe, 

 

1981 

02:52:26.200 --> 02:52:29.700 

że nie życzyłbym sobie. Nie życzę sobie takich zachowań. Obojętnie, 

 

1982 

02:52:29.700 --> 02:52:33.000 

czy to moim wykonaniu, czy Pana, czy każdego innego Radnego. 

 

1983 

02:52:33.000 --> 02:52:37.600 

Ja jestem Radnym 30 lat. 

 

1984 

02:52:37.600 --> 02:52:41.100 

30 lat. Dłużej niż Pan Radny i Reros. 

 

1985 



02:52:41.100 --> 02:52:45.200 

I to nie świadczy, że wszystko wiem Tu są Radni, którzy są 

 

1986 

02:52:45.200 --> 02:52:47.900 

pierwszą kadencję i w niektórych przypadkach wiedzą więcej 

 

1987 

02:52:47.900 --> 02:52:51.400 

niż ja. Są przygotowani, wiedzą. 

 

1988 

02:52:51.400 --> 02:52:57.500 

Ja się też jeszcze uczę. Ale ja sobie też nie przypominam, przez 

 

1989 

02:52:57.500 --> 02:53:01.700 

te wszystkie kadencję pomimo różnicy, ogromnej różnicy zdań, 

 

1990 

02:53:01.700 --> 02:53:09.100 

ogromnej różnicy również politycznej, żebyśmy się obrażali. 

 

1991 

02:53:09.100 --> 02:53:17.900 

Pan obraził tutaj Radnego Rerusa. Pomimo pewnych zachowań również 

 

1992 

02:53:17.900 --> 02:53:21.400 

dziwnych, niektórych Radnych również w tym i mojej. Czasami 

 



1993 

02:53:21.400 --> 02:53:25.100 

w okresie tych 30 lat. Zawsze potrafiliśmy się w jakiś sposób dogadać. 

 

1994 

02:53:25.100 --> 02:53:31.500 

Nie każdego trzeba lubić, nie z każdym trzeba się zgadzać, 

 

1995 

02:53:31.500 --> 02:53:36.100 

ale szanować trzeba każdego. Panie Burmistrzu, od początku 

 

1996 

02:53:36.100 --> 02:53:41.700 

tej kadencji wieloma rzeczami się z Panem, czy z Panem Burmistrzem 

 

1997 

02:53:41.700 --> 02:53:45.400 

Sołtysem nie zgadzałem. Ale rozmawiamy, jak Pan wie. 

 

1998 

02:53:45.400 --> 02:53:51.200 

Zadzwonię, podejdę. Rozmawiamy. Z Panem Burmistrzem Sołtysem 

 

1999 

02:53:51.200 --> 02:53:55.000 

rywalizowaliśmy o stanowisko burmistrza. 

 

2000 

02:53:55.000 --> 02:54:00.800 

I naprawdę jest też on Burmistrzem Sulechowa również moim. 



 

2001 

02:54:00.800 --> 02:54:05.500 

Chciałem, ale się pogodziłem z tym. 

 

2002 

02:54:05.500 --> 02:54:09.500 

Naprawdę to nie ma problemu. Tak samo Pan teraz,  

Pan jest Wiceburmistrzem. 

 

2003 

02:54:09.500 --> 02:54:12.700 

Wiceburmistrzów było tutaj sporo. Życzę Panu jak najlepiej. 

 

2004 

02:54:12.700 --> 02:54:16.000 

Ale Pan jest 2 lata z groszami. 

 

2005 

02:54:16.000 --> 02:54:21.500 

Nie wiem, czy Pan będzie dłużej. Czy będzie Pan 4, 5, 10. 

 

2006 

02:54:21.500 --> 02:54:25.300 

To trudno powiedzieć. Ale Pan musi o tym myśleć. Pan nie może 

 

2007 

02:54:25.300 --> 02:54:30.400 

palić za sobą mostów. Pan jeżeli występuje Pan jako mieszkaniec, 

 

2008 



02:54:30.400 --> 02:54:34.200 

ja też jestem mieszkańcem Sulechowa. 

 

2009 

02:54:34.200 --> 02:54:36.700 

Trochę dłużej niż Pan. Tutaj Koleżanka powiedziała, zapytała 

 

2010 

02:54:36.700 --> 02:54:41.000 

się Pana. Nie wiem, jakby tak każdy mieszkaniec, który tutaj 

 

2011 

02:54:41.000 --> 02:54:43.900 

przyjechał na miesiąc na dwa i tak by wypowiadał się w 

 

2012 

02:54:43.900 --> 02:54:45.900 

imieniu wszystkich mieszkańców no to troszeczkę by było 

 

2013 

02:54:45.900 --> 02:54:50.000 

nie tak. Także uważam, że Pan troszeczkę poszedł za daleko 

 

2014 

02:54:50.000 --> 02:54:53.400 

wypowiadają się w imieniu wszystkich mieszkańców. I 

 

2015 

02:54:53.400 --> 02:54:58.100 

tutaj odnosząc się do tego chciałbym wiedzieć, co takiego 

 



2016 

02:54:58.100 --> 02:55:03.900 

Radny Rerus zrobił takiego niedobrego dla mieszkańców w sferze odpadów. 

 

2017 

02:55:03.900 --> 02:55:07.700 

Pan to podkreślił, że nikt tak nie zniszczył jak Pan Radny 

 

2018 

02:55:07.700 --> 02:55:12.100 

Rerus. W innych słowach to Pan obrał, ale tak to było. 

 

2019 

02:55:12.100 --> 02:55:15.800 

Tak Pan powiedział. A ja uważam, że Pan też tu się przyczynił 

 

2020 

02:55:15.800 --> 02:55:20.300 

do tego, że mieszkańcy mogą na Pana narzekać. Ja tak uważam. 

 

2021 

02:55:20.300 --> 02:55:23.900 

Dlatego, że Pan nas jako Radnych, niektórych Radnych przy 

 

2022 

02:55:23.900 --> 02:55:27.300 

debacie o odpadach komunalnych, Pan nas nie słuchał. 

 

2023 

02:55:27.300 --> 02:55:31.900 

Pan, Panie Burmistrzu miał tylko i wyłącznie rację. 



 

2024 

02:55:31.900 --> 02:55:37.200 

Pan tak uważał. A ja uważam, że nie. Że może mieć Pan 

 

2025 

02:55:37.200 --> 02:55:41.000 

swoje argumenty, ale sztuka polega na konsensusie w 

 

2026 

02:55:41.000 --> 02:55:45.000 

tym temacie. Trzeba rozmawiać z innymi i jeżeli Pan Wojtek 

 

2027 

02:55:45.000 --> 02:55:48.900 

Szefny dał propozycję, Pan Radny Rerus. 

 

2028 

02:55:48.900 --> 02:55:52.500 

Oni może jako Radni, ale też pracują w klubach. 

 

2029 

02:55:52.500 --> 02:55:57.200 

To były też nasze decyzję. Ja mówię teraz o naszym Klubie Forum. 

 

2030 

02:55:57.200 --> 02:56:00.400 

Pan nie może lekceważyć naszej pracy. 

 

2031 

02:56:00.400 --> 02:56:04.500 



Ja szanuję, każdą pracę. Nie zgadzam się z Panem w wielu 

 

2032 

02:56:04.500 --> 02:56:09.600 

tematach, naprawdę. Też jak Państwo wiecie byłem na tym 

 

2033 

02:56:09.600 --> 02:56:12.700 

stanowisku burmistrza. Myśli Pan, że wszystko dobrze zrobiłem? 

 

2034 

02:56:12.700 --> 02:56:16.500 

Nie, ja sam uważam, że popełniłem wiele błędów i Pan też 

 

2035 

02:56:16.500 --> 02:56:22.600 

je popełnia. Tylko zawsze z myślą dla dobra naszych mieszkańców. 

 

2036 

02:56:22.600 --> 02:56:26.300 

Mieszkańcy czasami różnie to odbierają. I Pan jako mieszkaniec 

 

2037 

02:56:26.300 --> 02:56:30.200 

tutaj wystąpił, ja nie wiem na jakiej podstronie Pan tak ocenia. 

 

2038 

02:56:30.200 --> 02:56:34.400 

Jednym zdaniem Pan niszczy wszystko, cały dorobek człowieka. 

 

2039 



02:56:34.400 --> 02:56:37.900 

No wie Pan, że to pójdzie w eter. To ludzie odtwarzają. 

 

2040 

02:56:37.900 --> 02:56:41.600 

Jak Pan się zachowa wtedy, jak inny mieszkaniec powie: przepraszam, 

 

2041 

02:56:41.600 --> 02:56:44.800 

a ja mam inne zdanie, dlaczego Pan mówił w moim imieniu? Jakby 

 

2042 

02:56:44.800 --> 02:56:49.000 

Pan powiedział jako burmistrz, wiceburmistrz to bym to 

 

2043 

02:56:49.000 --> 02:56:52.900 

zrozumiał. Jako wiceburmistrz, ale jako mieszkaniec. 

 

2044 

02:56:52.900 --> 02:56:56.800 

Pan nie może się utożsamiać ze wszystkimi mieszkańcami Gminy 

 

2045 

02:56:56.800 --> 02:57:02.600 

Sulechów. Pan Burmistrz jeden iksiński taki inny rozmawia z 

 

2046 

02:57:02.600 --> 02:57:07.200 

mieszkańcami. To jest jego nie powiem jaki, ale obowiązek. 

 



2047 

02:57:07.200 --> 02:57:12.600 

My musimy słuchać, musimy pracować dla dobra społeczeństwa. 

 

2048 

02:57:12.600 --> 02:57:16.000 

Ale my też jesteśmy oprócz tego, że pełnimy funkcje radnych, 

 

2049 

02:57:16.000 --> 02:57:19.100 

jesteśmy mieszkańcami. My pójdziemy do domów i ktoś powie: 

 

2050 

02:57:19.100 --> 02:57:22.900 

no ty słuchaj, no co ty narobiłeś tam? Bo to i tamto. Wie Pan, że 

 

2051 

02:57:22.900 --> 02:57:27.400 

to się rozniesie w jakiś sposób. Ale my musimy się szanować. 

 

2052 

02:57:27.400 --> 02:57:30.800 

Pan tutaj naprawdę nie pokazał tego. 

 

2053 

02:57:30.800 --> 02:57:35.000 

Nie występuje w obronie teraz Pana Rerusa, tylko w obronie 

 

2054 

02:57:35.000 --> 02:57:43.800 

nas Radnych. Tak nie można postępować. jestem zaskoczony, bo 



 

2055 

02:57:43.800 --> 02:57:50.100 

jestem troszeczkę starszy od Pana i wiekiem i stażem. 

 

2056 

02:57:50.100 --> 02:57:54.900 

Ale podkreślam, nie życzę sobie, żeby Pan mi kiedyś powiedział. 

 

2057 

02:57:54.900 --> 02:57:57.600 

Bo to się może zdarzyć, bo jestem akurat w Forum, bo 

 

2058 

02:57:57.600 --> 02:58:01.400 

jestem w opozycji może do władzy. A tu tak wygląda, że jak 

 

2059 

02:58:01.400 --> 02:58:04.300 

władzy nadepniesz na odcisk, to uważaj, bo ja cię zniszczę. 

 

2060 

02:58:04.300 --> 02:58:08.000 

Tak można by było też brzydko powiedzieć. 

 

2061 

02:58:08.000 --> 02:58:13.600 

Ale Panie Burmistrzu, nie życzyłbym sobie, żeby Pan na 

 

2062 

02:58:13.600 --> 02:58:16.200 



następnej sesji powiedział: a Rakowski to w tej i w 

 

2063 

02:58:16.200 --> 02:58:20.000 

tej materii coś takiego złego zrobił nie mówiąc co. 

 

2064 

02:58:20.000 --> 02:58:25.700 

Jeżeli Pan wstanie i powie Radny, czy tam ktoś Rakowski Roman 

 

2065 

02:58:25.700 --> 02:58:29.700 

zrobił to i to źle. Konkretnie. To ja się będę mógł odnieść 

 

2066 

02:58:29.700 --> 02:58:33.000 

do tego. Zgodzić się lub nie. Ale mieszkańcy będą wiedzieli, 

 

2067 

02:58:33.000 --> 02:58:36.500 

o co Panu chodzi. Jakie Pan ma zarzut do mnie. 

 

2068 

02:58:36.500 --> 02:58:39.900 

A pan tutaj powiedział, rzucił Pan szczura i niech sobie 

 

2069 

02:58:39.900 --> 02:58:45.000 

pobiega po piwnicy. Tak się nie robi. Ja mówię o wszystkich. 

 

2070 



02:58:45.000 --> 02:58:48.800 

Naprawdę z wieloma tutaj osobami, ze wszystkimi się znam. 

 

2071 

02:58:48.800 --> 02:58:54.300 

Nie zgadzamy się. Tutaj też dyskutowaliśmy na temat x 

 

2072 

02:58:54.300 --> 02:58:57.500 

postępowań Radnych wcześniej. 

 

2073 

02:58:57.500 --> 02:59:00.200 

Ale to nie znaczy, że tego kogoś nie będę szanował. Ja się 

 

2074 

02:59:00.200 --> 02:59:04.400 

mogę nie zgadzać Panie Burmistrzu. Kończę, bo dlatego, że jestem 

 

2075 

02:59:04.400 --> 02:59:10.500 

rozżalony Pana postępowaniem i znając Pana nie spodziewałem się, 

 

2076 

02:59:10.500 --> 02:59:15.700 

że tak Pan postąpi. Muszę Panu powiedzieć, chociaż tego 

 

2077 

02:59:15.700 --> 02:59:19.600 

nie będę miał potwierdzenia. Ale większość tak to uważa 

 



2078 

02:59:19.600 --> 02:59:22.900 

teraz. Wie Pan? Tak rozmawialiśmy. Bo Pan wrzucił nie 

 

2079 

02:59:22.900 --> 02:59:26.400 

mówiąc, co. I ja bym się na Pana zastanowił. Pan jeszcze jest 

 

2080 

02:59:26.400 --> 02:59:29.300 

za młodym i Radnym i człowiekiem, żeby tak oceniać innych. 

 

2081 

02:59:29.300 --> 02:59:32.700 

Naprawdę, za mało Pan zrobił dla Sulechowa, za mało. 

 

2082 

02:59:32.700 --> 02:59:36.400 

Niech Pan postara się zrobić jeszcze więcej, to wtedy Pana i 

 

2083 

02:59:36.400 --> 02:59:40.700 

mieszkańcy ocenią i my jako Radni również. Ale chciałbym, żeby 

 

2084 

02:59:40.700 --> 02:59:44.000 

Pana oceniali dobrze, a nie po takich wypowiedziach. 

 

2085 

02:59:44.000 --> 02:59:50.400 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. W dyskusji coś mi tutaj nie. 



 

2086 

02:59:50.400 --> 02:59:56.700 

I się wyłącza. 

 

2087 

02:59:56.700 --> 03:00:00.500 

Ale słychać? Nie widzę więcej głosów w dyskusji. Przechodzimy do kolejnego 

 

2088 

03:00:00.500 --> 03:00:05.400 

punktu, wolne wnioski i informacje. 

 

2089 

03:00:05.400 --> 03:00:08.000 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać 

 

2090 

03:00:08.000 --> 03:00:15.500 

głos w tym punkcie? Bardzo proszę. Panie Przewodniczący, ja 

 

2091 

03:00:15.500 --> 03:00:19.900 

przepraszam, bo w ferworze tego wszystkiego przy interpretacjach nie 

 

2092 

03:00:19.900 --> 03:00:22.800 

zadałem pytania i bardzo bym prosił Panią Burmistrz, żeby 

 

2093 

03:00:22.800 --> 03:00:28.700 



mi pomogła. Rozpoczął się rok szkolny i oczywiście są 

 

2094 

03:00:28.700 --> 03:00:31.900 

różne zajęcia. Ja bym chciała wiedzieć, bo docierają do 

 

2095 

03:00:31.900 --> 03:00:37.800 

mnie niestety różne słuchy negatywne o prowadzonych zajęciach 

 

2096 

03:00:37.800 --> 03:00:41.600 

pozalekcyjnych. Że powiem tak dosłownie. 

 

2097 

03:00:41.600 --> 03:00:44.600 

Że zostało zabrane, że nie ma i tak dalej. Ja bym chciał 

 

2098 

03:00:44.600 --> 03:00:49.600 

wiedzieć, w jakiej placówce i jakie są zajęcia. 

 

2099 

03:00:49.600 --> 03:00:52.700 

Wszelkie formy pozalekcyjne. Dobrze? 

 

2100 

03:00:52.700 --> 03:00:56.100 

Wszelkie. Czy to z naszego budżetu, czy z innych środków. Ale 

 

2101 



03:00:56.100 --> 03:00:58.300 

przepraszam, że nie w tym punkcie, ale. Dobrze, skontaktujemy się 

 

2102 

03:00:58.300 --> 03:01:00.800 

z Panem. Tak? Dobrze, tak. Dziękuję bardzo. Myślę, że 

 

2103 

03:01:00.800 --> 03:01:03.900 

mailowo jakaś tak informacja. Tak. Obojętnie. Albo zadzwonimy 

 jak będzie gotowe. Przepraszam, że tak. 

 

2104 

03:01:03.900 --> 03:01:10.500 

Nie ma sprawy Panie Romanie. Okej. Dziękuję bardzo.  

Proszę Pan Radny Roman Wilczyński. Panie 

 

2105 

03:01:10.500 --> 03:01:14.100 

Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. Ja mam 

 

2106 

03:01:14.100 --> 03:01:17.700 

taki apel. No mamy tych pogorzelców w miejscowości Kije 

 

2107 

03:01:17.700 --> 03:01:24.700 

i miałbym taką prośbę, no kto może, żeby tam wesprzeć naszą 

 

2108 

03:01:24.700 --> 03:01:32.200 



zbiórkę na "zrzutce", ponieważ 4 rodziny straciły dobytek 

 

2109 

03:01:32.200 --> 03:01:37.000 

całego życia. Po prostu jedna z tych rodzin, która tam 

 

2110 

03:01:37.000 --> 03:01:43.300 

mieszkała została tylko z tym, z czym wyszli przed dom. 

 

2111 

03:01:43.300 --> 03:01:46.600 

Nie mają nic. Po prostu nie mają nic. Bardzo dużo mieszkańców 

 

2112 

03:01:46.600 --> 03:01:51.800 

pomogło nam w zbiórce. Ubrania, różne tam artykuły. 

 

2113 

03:01:51.800 --> 03:01:58.200 

Ale musimy odbudować dach. Bo bez tego dachu po prostu nie 

 

2114 

03:01:58.200 --> 03:02:03.400 

są w stanie mieszkańcy nic zrobić. A sami tego ciężaru nie udźwigną. 

 

2115 

03:02:03.400 --> 03:02:06.700 

Dlatego prosiłbym, jeżeli ktoś ma jakieś znajomości w jakiś 

 

2116 



03:02:06.700 --> 03:02:11.400 

firmach, jakiś zakładach produkcyjnych, czy w tartakach, czy 

 

2117 

03:02:11.400 --> 03:02:16.000 

w czymkolwiek, żeby nam próbował pomóc w tym. Żeby to 

 

2118 

03:02:16.000 --> 03:02:18.900 

wspólnie im ten dach zrobić. Naprawdę to jest przykra sprawa. 

 

2119 

03:02:18.900 --> 03:02:23.400 

Aż mi się głos łamie, bo no naprawdę. 

 

2120 

03:02:23.400 --> 03:02:26.800 

Tam jest dwójka małych dzieci. Nie mają, gdzie mieszkać. 

 

2121 

03:02:26.800 --> 03:02:33.300 

I bardzo bym prosił, żeby nas wesprzeć trochę. 

 

2122 

03:02:33.300 --> 03:02:36.400 

Też nawet na tą "zrzutkę", żeby coś tam wpłacić. 

 

2123 

03:02:36.400 --> 03:02:39.600 

Jest tam link podany. No tyle, dziękuję bardzo. 

 



2124 

03:02:39.600 --> 03:02:45.000 

Dziękuję. Ja jeszcze też w wolnych wnioskach chciałbym tylko 

 

2125 

03:02:45.000 --> 03:02:49.300 

Państwu Radnym przypomnieć, że w piątek o 13:00 rozpoczynamy szkolenie. 

 

2126 

03:02:49.300 --> 03:02:52.700 

Tematyka szkolenia dotyczy planowania przestrzennego studium 

 

2127 

03:02:52.700 --> 03:02:55.700 

zagospodarowania przestrzennego, który w przyszłości będzie 

 

2128 

03:02:55.700 --> 03:02:59.400 

przez nas uchwalany. Także temat aktualny. Także serdecznie zapraszam. 

 

2129 

03:02:59.400 --> 03:03:02.200 

Przypominam, że szkolenie jest również obowiązkowe. Należy 

 

2130 

03:03:02.200 --> 03:03:06.700 

do obowiązków radnego. No i druga rzecz, w najbliższych dniach. 

 

2131 

03:03:06.700 --> 03:03:10.100 

Myślę, że może nawet szkolenie to będzie dobre miejsce, na 



 

2132 

03:03:10.100 --> 03:03:15.400 

którym ustalimy no budżet. Czyli musimy jakiś harmonogram spotkań. 

 

2133 

03:03:15.400 --> 03:03:17.300 

Nie ma dzisiaj Pana Burmistrza Wojciecha Sołtysa, także 

 

2134 

03:03:17.300 --> 03:03:20.400 

myślałem, że dzisiaj byśmy mogli ustalić jakiś terminarz. Ale 

 

2135 

03:03:20.400 --> 03:03:23.700 

myślę, że w ciągu najbliższego myślę dwóch tygodni jakieś 

 

2136 

03:03:23.700 --> 03:03:28.700 

takie spotkanie dotyczące budżetu naszej gminy na przyszły 

 

2137 

03:03:28.700 --> 03:03:33.000 

rok zrobimy. Dziękuję. 

 

2138 

03:03:33.000 --> 03:03:35.500 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji w tym punkcie. Czy 

 

2139 

03:03:35.500 --> 03:03:37.900 



ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać głos w wolnych 

 

2140 

03:03:37.900 --> 03:03:41.900 

wnioskach? Nie widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

2141 

03:03:41.900 --> 03:03:46.200 

Punkt kolejny, zamknięcie obrad sesji. Wysoka Rado, stwierdzam 

 

2142 

03:03:46.200 --> 03:03:49.800 

że porządek obrad dzisiejszej sesji został zrealizowany. Zamykam 

 

2143 

03:03:49.800 --> 03:03:53.300 

obrady XLIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

2144 

03:03:53.300 --> 03:03:54.000 

Dziękuję bardzo. 

 


